xtra stuff LJ 12\12\2 
diverse:
nb nb nb her på filen er det en hel masse stoff

3\1-4 flyttet hit en masse mere stoff fra 03-Liv Jane (l08-...) for å ha det mere samlet! 

=x==x=

NBNBNB Doubleday forlag, gir ut:

JOURNEYS  OUT  OF  THE  BODY, av Robert A. Monroe. l971 første gg gitt ut, published by Doubleday i: 

New York, USA; 

+ London, England; 

+ Toronto, Canada; 

+ Sydney, Auckland, Australia 
                                                        xxxxxxxx

lj på tlf: nyttårsaft 03: Hvis boken blir antatt, da får vi gå og drikke champagne i byen. – ja d får vi gjøre. (lj er pos og tror boken blir antatt av indre ledelse forlag. han Roald Pettersen har fått den like før jul, o lj mener h leser den i julehelgen... ):
åj, NBNBNB jeg må forandre på d m piken m fyrstikkene. j skrev, at bestemoren gjorde henne varm. d v ik d s ble lest opp, da Per Aabel?? leste piken m fyrstik, nå nyttårsaften på tv. hun strøk av en tendstikke, da ble hun varm, og hun så rett gjennom veggen på huset der. ... etter den ble d kaldt,... og hun strøk a en ny fyrstikk. d ble så varmt at hun stakk frem en fot også??? et bibliotek kan ..... ?må j da ta m fra boken på inspirasjon, fra den am. dama?? hopefully, i can find something better. someth from real life???
j må også kjøre mere nordlendings-dialekt, på fridtjof, som fikk bilen t å starte. 

snakk t pettersen om dialekten på vest-torpa: ik nødv å sjekke den, for vi skal jo forsøke å skjule hvor d er !!! 
l nyttårsdag, l  jan 04: Runa Belle forteller, at hennes ex-samboer, som er død, jobbet forferd for å finne eksakt de korrekte ord, når han oversatte bøker. hvis ikke, kunne du v sik på, at d v en ell ann, som skrev kritisk om det ene ordet. Du kunne ikke bare skrive ”en ting”, eller en ”duppeditt”, ell no, som man jo bruker i daglig-tale.
          (bruke setningen nedenfor , som hoved- linje foran i boka – evt også på bakstussen??:)
  ” Jeg hadde følelsen av at jeg måtte dit til Skottland! Det var på en måte en slags pilegrimsreise. (legger til:(” Det var”) På en måte for å bevise, at det med flere liv er reelt ”.
nederst skal stå Franz av Assisi’s prayer. den kan vi godt bruke som avslutn på hver bok!

FIX FROSTRØYKEN !!! S 137 ca.

FIX 2 UTGG AV UFO OVER HAGEGJERDET

fix onkel Arne bytt navn.

ADDITION TIL RØNTGENBILDER – LEGEN M RØDT HÅR

FINN I BIBELEN: UTEN AT EN BLIR SOM BARN IGJEN, KOMMER EN IKKE INN. + 

Herrens velsignelse står i 4de mosebok, 24 kap til 26 vers. 

·  Hadde allerede fortalt da hun var l5 år, at det kunne komme kjempestore stein i hodet på oss, til en venninne på landet. 

· Hun var 

·  mye eldre enn jeg. Slutt å si sånt. du må ikke fortelle meg sånt, hvorfor gjør du det. d værste er at j følte stein, at de kunne komme i hodet på oss.    

1. skottl:da man v hjemme, had hun sovevæe helt øverst. – d v vel for å få fred. når alle de andre sovev v i annen etg. v d vel ik sså mye ro der. – å når j v syk, tok de nok hensyn. – ja, men d v jo mange allikevel

2.  lå i tre dg i trekk. syk i sengen

what happnd to scottland??? og alle gangene tilbake dit??? 

også om oldemor må fikses...

fra side l34 brønnen og alt det .... jobb på det!  mounds

trenger jobbes på: 302 livredd for ufo +++

spør lj: Gunnars søster rakel, skal vi kalle henne Ragna? ok deres datters navn var Kari.???  hey, du sier her , at hun hadde samme navn som deg, feil, d v piken j v sam m på gården. så vi kaller henne marie???

Fra VG 48, 2002 : Motiv for barnedrap: Psykolog John Sandstrom inndeler motiv for barnedrap i fire kategorier:

· For å skjule en forbrytelse, eksempelvis seksuelt overgrep

· Sjalusi, for eksempel når mor tar barn med, og flytter til et annet sted.

· Dype personlige tragedier, for eksempel økonomisk fallitt.

· Sinnslidelse, man får tanker og ’beskjed’ om å begå et drap.

Juli\aug 03:
Edward hadde jo bursdag forleden dag. Hvor mange dager før deg, ble han født? fem dager. hvor traf d h første gg. lillestrøm. (lj sier ik skriv: j hørte om h  først. j v på ufo-møte hos eldbj. der leste j t dikt, h h skrevet. ham r d! så gik vi alle egil o anniken??? ell eva?? og .. o j ti lillestøm kino. h h foredr o ufo. så inviterte h t å komme opp o fortelle, de s had oplevt ufo. j gik op j. j måt jo se nærmere på h.

   Da j v indianer, o ble ofret, danset jeg på en stor arena, ung , pen og kjekk mann. 

· var du krigsfange, kanskje.

·  det er mulig.

hvem va d mai berit had m s, da hun kom hit på besøk til deg. 

· Erna.!

Samboeren t Mai Berit. :Han husker alt også, og at Jane sang så vakkert i kirken. LJ traff ham, og sa Mai Berit måtte treffe ham. De ble kjærester igjen i dette livet, og kjøpte sammen et lite slott i Norge (er han ik bitter eller sinna fordi hun drepte ham? – nei, han har aldri nevnt det i det hele tatt. – men har ik du snakket om  d t mai B? nei, j tror ik d.)  nå har hun gjort d, på tlf forleden dag litt før 8 aug. 03. 

samboern t mB i dette livet, mann i skottl. had malt et bile, som så ak ut som mberit, før han traf henne i dete livet.  Dattern t mb kjente svend (LJ’s sønn) igjen fra irland. å deg kjenner jeg igje fra irland. denne sambo til kom busende bort t m og sa: har du v i skotl. – d hakke du no m, svarte j sint. j kune ik begripe vorf j v så sint på ham bestandig.. J ha møtt dDavid, sa j t mb. Yngvar heter han i dette livet. j traf ham i l993, og lj og mb v i skotl l991. 

   lj: j beg på skole i byen, så kom krigen. vi evakuerte t landet etter non dager. v frem o tilb flere gg. så beg j på skolen der oppe på vest-torpa, og der var lusa og mikroskopet. d tok ca et halvt år, før astrid ble oppsagt fra banken, fordi hun ik v nazist. der oppe underviste astrid m en del. hun h v guvernante på voss.  Hun forlovet seg der, m Beernhardt Osa felespiller. etterpå sam m adv Egil Aamot, inntil han sa hun had klumpete bein, da var d rett ut m ham.
K- (aha, og så møtte hun gunnar, han syntes sik hun v helt topp. og forgudet henne. dette v vel fristende. for de andre v hun vel ik alfa og omega.)

   En gg j skulle v m Astrid t byen, ble j så syk. j kastet op og kastet opp, hele vegen. da vi kom t dokka, tok hun m t en lege der, dr.  Akervold, han er død nå. Han trod d v blindtarmen . h ha dsagt j had vondt i magen. dermed ga han m opium. j ble enda værre, og kastet opp hele vegen t oslo. j fikk sykekupe, m eget toilett. j v så redd, da hun absolut skul ha m m t byen.. - for hva s ville skje der nede? ja. hun had vel lovet sin elskede det da. -ja det kan godt hende -ja, d v det j følte

    lj: ser du hvem mormor er lik på dette bildet a henne, da hun v 16 år. -nei. -sissel Kjyrkjebø - ja, d stemmer . - hun sang akk som sissel! d første gg j hørt sissel, tenkte j: du har stemmen t mormor. du synger ak som mormor. mormor var i amerika, som au pair. noen hørte henne synge, og fikk henne til å synge i store opera---???  i New York. hun ble berømt der borte. Ville du tro, at S k er din mormor? Ja , det tenkte j m en gg.  

   du snakt om gnostikerne. hva sa du? d v der margit sandemo var, o j snakt om at j v gnostiker. m Sandemo ba m ti stille. hun tror ik på gud hun. j ba henne ti stille, og sa at j snakr t j r ferdig, sa j. – v s da du 

”riskrem” fra skottland: legg i vann byggryn, -over natten? -ja- så kokes de, til de er fine og møre, lag tjukk smørgrøt + vispet krem, pluss byggrynene –no sukker ? bittelit. – da har du saft til? – ja ripssaft, og rips-saus. d r best. – ja d r syrlig.  og så sa de d jamen pluts en dg omkr l0 år etter at j had laget d , på radioen, at nå skule vi få hør no de spiste på landsbygda i skottland igml dg. og d v den!! d v så moro

Eva britt hovi, som var her, da maleriet svevet i luften, sier lj juli o3

hvor så du knut første gg.? - h holdt foredrag i lillestrøm. –snakt h om ufo? – ja, og vekselvis var det presten  og vekselvis ham. John nå, var min bror da, (hey, hun påstår hele tiden nå, at john var hennes sønn john, da hun v gift m knut som prest i skotl!!) John Mitchell i skottland. h v tvilling m Helen. – d v da du v blit fri o frank, at du beg å gå på møter, etc.? – D v William\Knut, som fikk m t å gå dit (oh, utbryter lj , da hun blir klar over hva hun h sagt, og slår seg på hodet.   – d r rart ik john h sagt no om hareskåret hans. – hvorfor skulle han det? – det drev sverre m hele tiden. – a ha! sjalusi ! du prater jo t john om ham rett s d r. - ja. - og d gjør du om atle også. - atle, - han r borte. – sikkert! d sier du hele tiden. 

   - da du fortalte at du var gnostiker, hva sa du da?  j husker ikke. 

j drømte om datteren hans knuts.. og spesielt det fliret, d v som om j skul kjent henne i evigheter.- du kjenner henne vel fra en ann inkarnasjon. -  så rampete h had en liten brun pappkoffert. den svingte hun rundt m.  Hun had nok hareskår hun, to av døtrene har d. hun s r typograf har d. 

    d v på stort lokale på gjøvik.  etterpåp ringte noen og ba om unnskyldn for henne.ma sandemo ti stille, sa j. lurer på hvor j fik d fra plusts. j? kanskje d v din gnostiker som kom o snaket gj d. v du mann ell kvinne.j v vel kvinne. hva er en gnostiker? det betyr kunnskap, og å kjenne. Du har en bok her om dem, og j tenkte j må jo finne ut, hva det er, for da j spurte d, husket du ikk. da heller. Du skulle se det de skriver at Jesus sa! D v no heeelt annet enn d kirken sier at han sa!! og så snakker de om gud fader\moder. -ja, d r vel det jeg er, j sier no helt annt, enn d kirken sier. -  

- d r ik no rart vi ik blir ferdig, vi driver på og finner på nytt hele tiden. – mmm-  når denne er ferdig kaskje vi skriver en ny bok. Vi HAR en ny bok, klar ferdig gå. – nei en bok for barn for eksempel. j fortalte mine gutter en historie en gg om en bitte liten mann, som satte seg oppi no som kunne være en båt. så gikk  d fortere og fortere, og han ble litt forskrekket. han kom ut på havet, og dro til kina og andre steder..  så kom gutta hjem en stund etter dette, og fortalte ,a at d v en bok som het ak d. – var handlingen lik også? – d v visst d. j skul kjøpt d. – d v vel d samme s skjed, da du på fjellet fortalte om din andre ektemann d. 

   De mente min mormor had v kineser. hun v så forferd tålmodig, sa de. astrid og thordis??

nytt stikkemønster:

da j kom, vel den 30 juli. o3, eller noen dg før, viste lj m sår, stikkemønster som hun igjen h fått på kroppen, denne gg bak på skulderen litt nede. D hadde skorpet seg på ett av stikkene. De andre hadde ikke fått skorpe på seg enda, så det ut til. Denne gg v de ikke etter hverandre på en linje, men mere nesten som karlsvogna. j målte dem den 30. juli. 03. Det v l3,5 cm opp til nakkebulk over kul. se tegning. hvord opdagt du det? D stakk bak på ryggen, etter at j sto op, og da j kjente etter m hånden, kjente j flere minisår i en gruppe. Hver gang har j ligge og sovet. her er børsten min, j undret om j kanskje had lagt m på den, og at det var der stikkesårene kom fra. 

- vel, noen av piggene på børsten er uten plast-topp, men nei, jeg synes ikke det ser ut som om børsten kunne ha gitt deg de sårene. De fleste piggene har plast-topp, og de andre er ganske butte, du skulle ha kjent det, og piggene var gått gjennom huden. Dessuten fikk jeg også slike sår, etter at .... og jeg vr hos deg den nyttårsaften, da du fikk dine første. og jeg lå ikke på børsten min. sannsynligvis ville børste-piggene gitt deg infeksjoner om de hadde gått gjennom huden, for de er jo ikke sterile. ville jeg tro..

Kapitlet hvor George Adamski snakker til Liv Jane (Anne Maren), like før hun våkner, og ber henne huske hans navn, er flyttet til Bok B evt. til Bok C. Vi må ha noe spennende der og.

OK, ikke tatt m, og omarbeidet d følg.:

 I følge en video om Adamski, sier Adamski, at han ikke har navle. Hvordan er han da født? Er han egentlig et menneske da? Et menneske må vel ha navlestreng? Hvis han ikke er menneske, er han kommet fra et annet sted i universet? - Et sted, hvor man kanskje blir klonet, i stedet for født? Da finnes det kanskje steder i universet, hvor det bor tenkende vesener, som har laget doninger de kan komme til jorden med? 

Boken til Adamski: ’Flyvende Tallerkner er Landet’, er full av nærfotografier av doninger,  på himmelen, og som er landet på bakken. 

Anne Maren sendte ut sitt ønske, med tankene, til to slik doninger hun så i luften, om at de måtte komme til henne. Den ene kom, og stoppet, hengende over havegjerdet hennes. 

 Enorme pengesummer er blitt brukt .....om, at det ikke kommer flyvende tallerkner, og doninger som har andre former, til oss, fra andre steder i verdensrommet. Aviser og andre media blir raskt koblet inn, og mennesker som skulle være så modige, at de våger å komme ut i media, med at de har observert uvanlig aktivitet på himmelen, blir slaktet ned og dummet ut. 

   En militær flystasjon ble ringt opp, da en sivil person jeg kjenner, hadde sett et kjempemessig flyvende objekt, over huset sitt, her i Norge. Den digre saken hadde små objekter rundt seg. Var ikke dette blitt registrert på flystasjonen? ”Nei, og hvis vi hadde registrert det, så hadde vi ikke lov å si noe om det”. Folk flest synes ikke slikt er hyggelig. Hvorfor kommer det ikke ut i pressen, og i media? Har vi ikke selv kontroll over vårt forsvar? Hvorfor har ikke flystasjonspersonalet lov å si noe? Hva er det som foregår?

   Jeg har selv sett et flyvende lys, der det ikke var noen kropp rundt. Det var dagslys, med så vidt begynnelse av skumring. Ingen kan overbevise meg om, at det ikke eksisterte. Lyset beveget seg litt over tretoppene og husene nedenfor fjellet, og det fulgte det ganske høye fjellet i en bue, i samme høyde, inntil det gikk ut over Middelhavet, og jeg ikke kunne se det lengre. Lyset beveget seg med samme hastighet omtrent, som et lite Cessna privatfly.” slutt på d s r ført ovr fra boka som er levert til forlag.

Lag liste over alle fotos, og hvem som  har tatt dem, for bakerst i boka

på fotos lj har fra skottland:

Anne Marens foto-galleri.

   (Se foto av brun kiste, laget for et prosjekt, av Otto Robsahm og ........)

   ”Jeg skal syv km syd av hovedstaden, Perth. Det var der jeg bodde,” sa jeg til den skotske damen vi snakket med. Der i Skottland regner de jo i miles, men jeg bare tenkte på den tiden det hadde tatt oss å reise på vegen der, med hest og vogn.  neiiii da j spurte deg, en annen gg, sa du, at du fikk det tallet inn.

Mauritzius
( 31-2-3)
tittel til bok  C

ok?

   - Jeg drev med vakre stoffer, på Mauritzius også. 

   - På Mauritzius? – Ja vel! Mauritzius, Mauritzius – det demrer noe – en slave-øy. Slaver som ble satt fri, og som nå befolker øya?

   - Ja, det var nok der en skotsk kaptein, som fraktet slaver ombord, ikke ville være med på det lengre – og seilte dit, i stedet for dit han skulle. Der slapp han alle slavene fri. Han skulle ha seilt dem til Amerika. Han drømte at Jesus kom til ham, mener jeg. Jesus sa, at han skulle slippe alle slavene fri et annet sted, enn det stedet han skulle ha reist til. 

   Kapteinen hørte også en sang, og skrev den ned. Det var: ”Amazing Grace”. Melodien var egentlig en gammel indianer-melodi, men han hørte den nå med nye ord. 

   - Denne salmen er jo blitt omtrent verdensberømt. 

   - Har du funnet ut noe mere om Mauritzius?

   - Den ligger i India-havet.

   - Dette fikk du bare inn, eller husket, det har du ikke spurt noen om?

   ?????
 <>>< <>
ark 9 Fra kassett: VII fra nr.12 

Vi leiet et sted oppe i  Hakkadal tror jeg. Jeg likte det ikke når en eller annen av de voksne forsvant, eller naar de gikk av gaarde på jobb. Astrid gikk hver dag langt over jordet  og dro på jobb. Jeg likte det ikke. Hun kommer igjen, sa de andre. 

(her kan vi ha kap om at stefar ble nødt t å ta noen i oslo. Det var ham eller meg., sa han...... evt flytte det opp til foran forrige kap???

an også komme kap om den unge damen som ble drept i oslo,, v en kiosk.... johnsen Thorgersen, het mannen som satt innei tredve år, eller no.... jeg kjøpte akkurat et blad, hvor d sto bilde av hennes bror...) 

det er rettferdig, hvis det virkelig var slik.... hvis ikke, er d ikke gøy. Men d blir jo ikk så mange,,s om kommer t å lese denne boka........ whaddayasay, all of y???? Selv om ikke det går an å ta livet av en person, sjelen lever vidre, er d ikke gøy for det legemet som blir drept..... nemlig,, eller d s blir voldtatt etc.... kanskje har dere noe uoppgjort fra andre liv??? Allikevel, d r ik nødv å bli slem i et nytt liv, for det!!  

helt greitt at vi skriver sannheten her????   
Det virker helt greitt! D r som om d ikk er noen protest fra noen!!!  Som om det er ren himmel – blankt ark!  Vi skriver jo helt andre navn. Men Holmen skole kan jo traces, selv om d ik eksist lengre. Vi må jo ha noe, hvor folk kan finne ut hvor d virkelig er. dettte vet nok ikke Arne noe om. j var der på det siste året, før skolen ble lagt ned, og bygningen gjort om til forretningsbygg. d står d fremdeles. Nygjelten var til og med der, vi had klassereunion. 
   - Jeg var akkurat seks år da vi flyttet fra Nesøya til Grorud. Jeg skulle begynne på skolen, men min familie mente det var altfor langt å gå for meg, helt bort til Holmen skole.

   - Du var heldig, - i dette, ihvertfall! Mine foreldre bygget hus, og flyttet oss ytterst ut på Thorsøya. Jeg syntes det var utrolig dårlig gjort, overfor meg. Ingen snemåking og ikke lys på vegen, og der måtte jeg gå, helt alene, i mørke høst- og vinter-morgener, i snø og regn, helt bort til Holmen skole. Det var seks kilometer, tror jeg. Jeg har alltid vært bitter for det der.

Nei, dette er helt unødvendig. Flytt kap om jens et annet sted.... han er sjel --- hun er sjel... men d r greit at sannheten kommer frem, selv om vi ikke behøver å knytte de to sammen. Det kan folk gjøre sjøl, som leser boka... 

- Ikke langt fra Thorsøybroen bodde en liten gutt, som ........

at det er mor av Jens Brua, Jens Bronn. vi kaller ham Bengt….

”Bli her hos meg, hun bare gjør det om igjen! Bli her hos meg.” sa jeg til 

   Senere en gang, etter at jeg hadde fått svar på hvor jeg kom fra, i universet, sier jeg til en venn av meg, Edward: this aint logical. hun sier d r bare tull, da hun får høre janus...) 

   ”Kommer jeg fra noe sted i det ytre rom, så kommer jeg fra Janus. Jeg tror ikke det var sjøer der.
   Aslaug var eldst, og de brukte opp alle mammas penger nesten. (what hapnd to astrids penger???)Vi bodde der under krigen.
----------

spør lj: du sier at alle dine barn var små, da dere flytt t Kristiania. j trod du døde bare et år ettr at dere flyttet?

så døde din mann bare et år etter deg?? druknet i havet gik ned m båten. nei, d kan de ik ha v. for de badet ik lengre i stamp på kjøkgulvet,men h nh sydd skjermbrett-trekk t jentene dine.

ll2 Ezekiel – hva sa Liv jane om Blumrich?+ 78
tilstandsrapport er det dere må ha for tømmerhuset.

 hadde mormor og bestefar flyttet t byen eugenigt. lenge før mormor fikk overført torpa t din mor?

spør lj: torpa, var det et sted din mormor had køpt for penger hun had tjent?

hadde de hatt d noen tid? ell had hun akk kjøpt d som landsted? vet ik. tror d v på gr a m, at hun kjøpte d.

var det lenge før mormor døde, at hun fikk overført torpa til din mor?

sjekk om Martina Hansen heter sykehus? yes.

NB Sjekk på internet: om Jeanne d’Arc + om 

Spør Mimi hollandske om hennes navn, og adresse, og om stonehenge – åkermønstrene!!! få igjen mine to bøker + min bok som tore alfstad har skrevet.!!
(si t Gry:

Tre amerikanske postkasser på ”HVOR  ER  MINE  10.000  KRONER ?” er det pluts kommet tre amerikanske postkasser!! virus??) j h tatt d bort, o innen sept 25 har j ik sett non nye.
kruke74, b4 242   i nafbok

den 9de juni, sier t lj: om vi ikke må dele boka i tre deler. d r så uhorvelig mange kap., og så uhorvelig mye stoff.

jo h syns d r helt greitt.  

nytt stoff før det til riktig sted:

   ”Det kan komme digre kjempestein ned fra himmelen og råke oss”, sa jeg. 

........

   ”Hvorfor ble hun redd”, undret jeg meg. 

   Brit: - ble du ikke redd, du da?

   AM: - Nei, det hadde vært sånn, og det var over. 

   ”Det kan bli kjedereaksjon”, sa jeg til henne.

   - Vel, kjedereaksjonen var vel, at det var en kraftstasjon på Janus, som ble truffet, av steinene som falt ned, og så eksploderte det der, og det gikk til andre kraftstasjoner, hvor det også eksploderte. Det var vel også dette som gjorde at det ble goldt og øde der på planeten, og at ingenting kunne gro der etterpå. 

   - Ja. 

   - Naturligvis kan en vel få jordskjelv og så vulkansk utbrudd som et resultat av eksplosjonene fra en kraftstasjon. Men stein fra en vulkan faller ned relativt rett rundt vulkanen. Steinene som falt der på Janus kom vel fra...

   - Ja, fra at 
   - De visste det kom, at månen kom nærmere og nærmere, og de hadde kanskje preparert, slik at alle skulle kunne komme bort fra planeten. Imidlertid ser det ut til – gikk det meget raskere enn de hadde beregnet, og steinene begynte å falle ned fra himmelen. Dermed var katastrofen på toppen av alle. Noe så grusomt!

   Det føles ganske så skummelt, må jeg innrømme, at Mars så plutselig dukket opp, så nær oss - her vi følte oss så trygge. Ingenting vondt ville skje oss, her på jorda, fra verdensrommet, var det vi trodde. Vi er egentlig forferdelig sårbare. Er det noe som helst vi kan foreta oss, om en slik som Mars stikker innom, bare enda mye nærmere? Det ser nesten ikke slik ut. Vi er jo så forferdelig, utrolig sårbare! 

   Din opplevelse på Janus, er en skikkelig tankevekker. De svære steinene som begynte å komme ned fra himmelen, på Janus – hvordan kunne det skje? Lå det kanskje en masse løse stein, rundt på månen som kolliderte med dere? Når da månen i sin bane, kom nær nok til Janus, trakk Janus til seg disse digre steinene først, før månen selv ble trukket helt inntil, slik at selve månemassen kolliderte med dere. Innen den endelige kollisjonen, ser det ut til, at du hadde evakuert fra planeten, slik at du ikke var med på denne siste fasen. Månen deres var langsomt kommet nærmere og nærmere, og dere visste om det, men av en eller annen grunn skjedde ting raskere, enn det var regnet med. Dette regnet av svære stein, over dere,       

var vel det uventede. Når disse da falt ned på kraftverkene, og dere fikk kjedereaksjoner rundt på kloden, var det sikkert at planeten ble ubeboelig. Det ser ut til, at du ble reddet bort, etter at steinene var begynt å falle. Etter at dere var  reist av gårde, ser det ut til, gikk du mentalt tilbake, og så hvordan det gikk for menneskene på planeten.  
8 juni 03 sønd skjedde ingenting..D vil si: feil!. j fant foto av statue av mor av lj , da hun var dronning kristina, gift m Felipe. som hun husket, helt fra hun var liten. 

 j ble helt i hundre. for j drev og lette i alle de blader j fant, om d v no spes som vi kunne ta m i boka. så skal j spise kotelett og erter, s j også h varmet op i pannen. bordet er dekket a blader og bøker. j driver og leter og leter. j ville ik få fettflekker på et spansk blad. de er så interess. ok her er et norsk blad herfra. j blar opp. her er dobbside m bare avertisementer. ok. j setter ned tall, og har ik no ant å gjør, mens j spiser, en åat øyet finner øverst på et avertisemt for en reise-tur, så drar vi og hilser på??? prinsesse Kristina..... og ser på statuen av henne...     statuen ser du på bildet på brosjyren...??? Søren, tenkte j. her er det ikke no bilde av den statuen. avertis var hvitt bare et stykke nedover. nedenfor v d en ann farve. der dekket min tallerk over. vel, --- j flytt tall litt bort, og lengre ned, - hm, der står det fremdeles om en tur. så flytt j tall helt bort! og DER er pinadø en norsk vikingejente!! m krone på hodet!!! 

  Begeistrt fortell j dette t hollenderne, etter j h spist, helt på slutt a måltidet. så går j på veg bort til bilen, med isen, som j h spandert på dem. før j kommer inn, hører j tlf. d r lj. hun r velddig happy, og sier, at nå har hun fått resten av boka. hun tror tyd dette er hele greia. hun h bare fått en 200 sider, og d r vel borti 600 sider!!. Nå får vi en kjempejobb, å sortere alle de kap, og så få dem i system. Ja, d blir en kjempejobb, svarer jeg. Vi må nok dele det i to bøker. ja j har tenkt, at vi kanskje til o m bør dele det opp i tre bøker..sier du det. ja, d r så forferd mange kap, d r så mye stoff. så mye forskj stoff. andre bøker er d gjerne en del mennesker, som går igjen gjen det hele. her er d forskj folk, og forskj ting som skjer hele tiden. Så er det til janus, og så er d til skottland, og – hele tiden noe helt annerledes.. 

Vet du hva jeg har funnet, utbryter jeg til lj : j h funnet bilde av statuen av din mor!. j r helt i hundre. lj skjønner naturligvis  ik hva j mener.

 hva da? hvem? j forklarer .... så tar j m bildet bort i døren, for åfå mere lys. d r gansk sent på ettermid, sik kl. 8, og d r nesten helt mørkt inne i bilen. j må ha for så masse gardinstyr, da j ik vil at non sk se mask min. j had ik sjekket, om dette v statuen de snakket om, i avertis. men j gikk ut fra d. j had ik fåt tid t å se no nærmere på d hele, for da kom hol m mat t m. 

   Hun har langt, langt lyst hår, 

   - ja det had hun.

håret når nesten ned til håndleddet, og hun har lang kjole, ned, slik at bare føttene kommer frem. kjolen er i prinsesse-fasong. hvor det kommer helt opp til bysten, og skjørtet går ned derfra. kjolen har firkantet utringning, ganske høyt oppe. så har hun kappe over skuldrene. ganske langt ut. den går omtrent tre kvart ned. og hun har KRONE på hodet!    

  det er jo sååå gøy!! (hun har krone, det betyr jo at det her er en kongelig. da er det vel riktige dama. oj. her står d no, under statuen.)under statuen, på sokkelen, er det skrevet om henne.  lyst hår, sier jeg. d ser jo lyst ut, for hele statuen er lys. langt nydelig bølget hår!”! 

men her kan j se det første ordet, og helt til høyre på øverste linje, på d s står under henne, står det Kristina. til og m skrevet m K, sier j, og ikk m Ch, Ellers forandrer de bestandig navn, her i Spania, på de kongelige, for eks, og snakker om Carlos, når det er prins Charles av England, og så videre, til og med den svenske kongen, kaller de ....  så du har ik peiling på hvem det eg er de snakker om.  (gudskjelov, da var det riktige dama!!! til og me skrevet m k i kristina..   Da var det dettte jeg skulle finne , !  noen, d r vel mor a lj som har v etter meg, for å finne det. og tidl har j ik sett på avertisementer i d hele tatt. j er jo ik i kjømda, for å kjøpe nonting. men skul gjerne hatt mere stoff om dama. og hva er det d står under statuen??? d vil jo v veld spes å få tak i.!! d j fik høre  i Tønsberg, eller v d boka som onkel Arne skrev om tønsb... ? had kongen i Tønsberg bestemt, at hans datter skul gifte s m sønn av .... i spania. d ble d visst ik no a, o så var neste mann ut, felipe. da ble det ham.!! hvem v d s jobbet på å få meg til å lete febrilsk etter stoff. og såv d vel

akk denne statuen hun ville j skul finne. da v d vel hun selv. Vet ik om d r no bilde i norge a den statuen, men d r jo kjempegøy, at j fant d, nå når j sk reise om en l4 dg tid. 

j vet de h holdt foredrag om dama her tidl. men j så d visst for sent t å bli m på d. enten det, ell det v et annet sted. ja på solgården,,,, trur eg. ...  kanskje et bedre foto av dama. 

for  ad v så uhorvelig varmt, m alle vinduene åpne, at j til slutt ikk holdt ut å skrive mer, men satte m ned t å kikke etter stoff og fotos for boka m lj.  De hollandske nye naboene er kommet m mat t m flere gg. d r helt forferd. men herlig, naturligvis. hvit ris, etc.... masse uvant mat.. han har hol far og indonesisk mor, og er vokst op i ind. kom i konsentrasj.leir, ak som karin, da han var to år, trur eg. de had hotell før krigen. japsene tok d, og holdt horer der. etterpå for sent. faren døde i krigsskip, torpedert tror jeg, i den engelske kanal. han selv har fåt vite, at h v cowboy i mexico, a ladykiller, sa han. ik drepe damene, forklarte j t hans kone. j ble drept, som morder av en dame, visstnok, sa han.. han var en virkelig ladykiller. mao. han er bekymret f m. at j ik spiser. som j sa t g. d r sik etter a h v i konsentrsjleir, at h føler d ansvaret, for at andre h d de trenger. i går tok j frem kotelett, s g h kjøpt t m, ferdig t grilling, da j v invit t grillparty, baki her. men hørte aldri no mer om d, og spiste den en dag. stekte to stk. og nå spiste j d siste, varmet d op på panne, m erter, s v frosne. j tenkte hvis j venter, og de ik komer m no, blir j lei m, og åsitte og vente på at de kanskje sk gjør d, er for t birds. vi kommer bare når vi har for mye, sier han. vel, så ble d kveld, og de siter og spiser. han kom over m salat m en saus over, hadde v varm, laget av peanuts, krushed, pluss lange bønnespirer, pluss stekt tørket løk, pluss en sojasaus, som de h med fra hol. sterkt og godt. j blir m over og siter m dere, sa j. og der v d jo masse annen mat. bl a ris.  og to stykker kjøtt stekt m saus. men j sa nei takk. imidl. da j v ferd, gik hun t toilett, og han ville kaste salaten som var igjen. skal du kaste salaten. la m få den da heller. skal dere ik bruke den i morgen nei. d samme m risen. og h ville kaste sausen på kjøttstykkene. kjøtstyk beholdt han da. de skul lage no ant m dem. han vasker opp etterpå. de har laget s kjøk ute under taket fra campingvognen, og teltduk på hver side. lite bord og to stoler der inne, og et stort bord utenfor, m benker fra campplassen m enda en telttak over. komr an på hvor varm d r. d r VARMT.    lj sier d blir klart, i hennes u-etg. da kan du bo der, sier hun. Næææ j bor i bilen j. da kan du bo der, så da begynner vi ikke åkrangle. vel, d er vel så kaldt der nede. nei, d blir skik varmt der nede. da kan vi fyre m ved. da kost d ik så my som å ha strøm ut til bilen din.  

 kassett IV:
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SYV  UFOER  -  FEM  AV  DEM  LEKER  SEG

I  FROSTRØYKEN  OVER  JARENVANNET 

   ”Nå kolliderer de!” jeg er forskrekket. Det var jo det mest sannsynlige, med en slik voldsom fart. Men det gjorde de ikke. De begynner å danse rundt hverandre - rundt, rundt, rundt. Etter en stund slutter de med det, og går ned til de andre tre som var igjen ved frostrøyken.

   Det var litt av en oppvisning! Jeg håpet mange hadde sett det. Men det viste seg at det var visst ikke så mange som hadde sett akkurat det. Heldigvis hadde i hvert fall naboen, som jeg ringte til sett det.

¤  ¤  ¤  Raskt går jeg ut på verandaen igjen. De fem objektene som er over Vangsvannet, de er like, - beveger seg ut og inn av frostrøyken over vannet - så lavt nede er de. 
 – og går opp over røyken. Den ene går mot Randsfjorden, som ligger på den andre siden av åskammen i vest. Den andre beveger seg sydover, i retning mot Oslo. De skulle forsvinne, trodde jeg. Men plutselig stopper begge brått opp. De stopper på likt. Og så kommer de i full fart mot hverandre, og møtes rett over Jarenvannet. Jeg kan jo være tøff, når de er såpass langt unna. Så jeg står og tenker, der ute på verandaen min. I ørska nesten, står jeg og ser på alt dette. 

   ”Kom nærmere, kom nærmere, kom nærmere.” 

   Det som ikke falt meg inn, var at de ville komme så fort nærmere. Plutselig sto en av dem rett utenfor her! Rett ved bjerketreet mitt nede i haven! 

   Da rygget jeg inn gjennom verandadøren. Imidlertid gikk jeg inn i stuen igjen, dro fra gardinene, brukte kikkert og så rett inn i den UFOen som var her rett i haven min. Rett over hagegjerdet mitt, med en del inne over min eiendom, og resten over naboen nedenfor meg! Det var store langaktige vinduer. Tre av disse så jeg. Mellom vinduene var det tynne, tynne lister. Jeg kunne se inn i rommet. Jeg så, at der det ikke var glass, på den andre siden, på den motstående veggen. Der var det kjempe-gul farve på veggene. Veggene fra der hvor vinduet var, på den andre siden, og ned til gulvet, av det jeg kunne se av veggen, var knall-gule. En gulfarve som jeg på den tiden ikke hadde sett. Det var så knallgult, at jeg ikke kan beskrive det. 

Til min store forundring – Jeg var sikker på, at nå ville de vise seg frem, de som var ombord der. For noen måtte det jo være! Hva skulle det ellers vinduer til for, og hvorfor skulle de ellers ha vegger, og hele farkosten – hvordan var den kommet hit? Jeg fikk ikke se verken små grønne menn, eller store, vakre, høye mennesker, eller folk som ser ut som bjørner, som det er blitt beskrevet. Ingenting åpenbarte seg for meg. Stor var skuffelsen!

   ”Nei, jamen går jeg ut igjen.” 

   Da jeg kom ut på verandaen igjen var det ikke noen UFO her lengre! Da var det ikke noe flyvende som sto ved siden av treet, over havegjerdet mitt. Den hadde stått på den høyre siden av treet, og månen sto på venstre side. Dette var den l2. oktober, sånn mellom ½ 11 og  11, om kvelden.

   Nå fikk jeg en følelse av at jeg skulle se opp. Jeg har veldig store problemer med nakken. Det har jeg hatt i mange år, helt siden min stefar kastet meg ned trappen, der vi bodde. Men, da jeg ble bedt om å se opp - følte jeg, - da gjorde jeg det, og så opp. Og der – mellom to skyer i måneskinnet, sto UFO’en. Nå var det 

ikke bare gult, som jeg hadde sett tidligere, da jeg så rett inn i objektet. Nå blinket det i rødt, i grønt, i blått og i hvitt. ”Blink, blink, blink, blink,” sa det. Og jeg fikk følelsen av at det var et voldsomt hjul – at UFO’en hadde en hjul-lignende f
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hun sier nå at det var syv over vannet, og at det var to ekstra, slik at det var igjen 7 stykker. Så hvorfor har hun ikke sagt hele tiden at det var 9. istedet for 7.

En dame ble skikkelig skremt på pleiehjemmet , sa hjemmehjelpen. 

 Agua Min . firmanavn.  mot vannansamlinger. om du er plaget m mye vann i 
agua min inneh vanndriv urter s h en svært gunstig virkn v væskeansaml og lettere hevelser i kroppen. 

Bjørkeblad, kjerringrokk, nestle. Pharma.
xxxxxxxx

(”.... which demonstrate (if they are to be believed) that individuals who have lived upon earth, have been able to practice transmutation, which is simply changing one form into another, such as water into wine; (Johannes 2: l-ll) amplification and multiplication of the atomic and molecular substance, such as multiplying the loaves and fishes; (Matt. l4: l9-2l).....”)   Saint Germain. 

xxxxxxxxxxx
   Noe av det samme skjedde med meg. En venninne av meg i Alaska, ringte midt på vinteren, for å spørre om alt var bra med meg? - for hennes mor hadde sett meg komme opp mot huset sitt, der i Alaska, på den andre siden av Nordpolen. Jeg halvsov i VW-Transporter-bilen min, i iskulda, - i mange kuldegrader, midt på vinteren, på parkeringsplassen på Nesøya, her i Norge, akkurat da det skjedde! - Jeg hadde, - akkurat da - tenkt voldsomt på å reise over til Alaska, og gjøre akkurat det hun så!: Gå opp stien fra porten, opp til huset til min venninne, fru Ruth Moen. Jeg hadde altså vist meg, - som hva jeg vil kalle ’et spøkelse’, i Alaska. 

og du viste deg som spøkelse der du bor. Da har vi lekt spøkelse begge to, enda ingen av oss er død enda. 

                                                   - omtrent som vennen til kiropraktoren, som ringte dit, sikkert tenkte seg, at han var i venteværelset til kiropraktoren. Der hadde han sikkert vært, og stått akkurat der og sett ut av vinduet tidligere;

   - omtrent slik den damen som kom til å ta over i leiligheten etter din bekjente, sikkert tenkte seg dit, og hadde sikkert stått akkurat der, og sett ut av vinduet - mens din bekjente, som til da hadde bodd der, nok var klar over, at hun skulle flytte, og tenkte seg bort, samtidig som hun tenkte, at nå kommer den andre damen til å ta over her i leiligheten etter henne, og at hun sikkert kom til å stå nettopp der i vinduet og se ut, slik hun gjorde nå; 

    - og omtrent slik jeg voldsomt ønsket meg til Alaska, og tenkte meg oppover stien mot huset til min venninne der.

  Så da har vi lekt spøkelse rundt omkring, helt uten at vi var klar over, at vi blir observert av andre. I hvert fall var ikke jeg klar over, at jeg materialiserte meg der borte i Alaska, på den andre siden av nordpolen. Og det er sikkert flere som leker spøkelse på denne måten, gjerne uten å være klar over det.                                              

   Det verste er vel, at vi gjerne gir de som ser oss et skikkelig støkk – de tror vel som oftest, at nå er vi – som de ser – døde på oss – for det har de jo lært om spøkelser, at folk viser seg som spøkelser når de er døde. Men – tydeligvis - kan vi mennesker materialisere oss et annet sted, selv om vi ikke er døde. Bare tanken på å være der, er tydeligvis nok.
                                                  %%%%%

                        N ? 

   Brit: - Var kanskje den pene damen som du så i restauranten, tømmerhugger i et annet liv? 

   - omtrent slik den damen som kom til å ta over i leiligheten etter din bekjente, sikkert tenkte seg dit, og hadde sikkert stått akkurat der, og sett ut av vinduet - mens din bekjente, som til da hadde bodd der, nok var klar over, at hun skulle flytte, og tenkte seg bort, samtidig som hun tenkte, at nå kommer den andre damen til å ta over her i leiligheten etter henne, og at hun sikkert kom til å stå nettopp der i vinduet og se

visste tømmerhuggeren om at Sami Edna skulle synges av sjefen sjøl:::: ??? og ønsket seg grassat dit hvor den skulle synges??; 

                                             Brit: - Var kanskje den pene damen tømmerhugger, - omtrent slik den damen som kom til å ta over i leiligheten etter din bekjente, sikkert tenkte seg dit, og hadde sikkert stått akkurat der, og sett ut av vinduet - mens din bekjente, som til da hadde bodd der, nok var klar over, at hun skulle flytte, og tenkte seg bort, samtidig som hun tenkte, at nå kommer den andre damen til å ta over her i leiligheten etter henne, og at hun sikkert kom til å stå nettopp der i vinduet og se

visste tømmerhuggeren om at Sami Edna skulle synges av sjefen sjøl:::: ??? og ønsket seg grassat dit hvor den skulle synges??;  

   - omtrent som vennen til kiropraktoren, som ringte dit, sikkert tenkte seg, at han var i venteværelset til kiropraktoren. Der hadde han sikkert vært, og stått akkurat der og sett ut av vinduet tidligere;

   - omtrent slik den damen som kom til å ta over i leiligheten etter din bekjente, sikkert tenkte seg dit, og hadde sikkert stått akkurat der, og sett ut av vinduet - mens din bekjente, som til da hadde bodd der, nok var klar over, at hun skulle flytte, og tenkte seg bort, samtidig som hun kanskje tenkte, at nå kommer den andre damen til å ta over her i leiligheten etter henne, og at denne sikkert kom til å stå nettopp der i vinduet og se ut, slik hun gjorde nå; 

   - og omtrent slik jeg voldsomt ønsket meg til Alaska, og tenkte meg oppover stien mot huset til min venninne der.

   - omtrent som da du selv ble sett nede i byen i Oslo, mens du satt på trappen utenfor der du bodde på Grorud, men ønsket deg til byen.

  Så da har vi lekt spøkelse rundt omkring, noen og hver, helt uten at vi var klar over, at vi blir observert av andre. I hvert fall var ikke jeg klar over, at jeg materialiserte meg der borte i Alaska, på den andre siden av Nordpolen, og at fru Moen så meg. Ganske sikkert er det mange flere som leker spøkelse på denne måten, gjerne uten å være klar over det

   Det verste er vel, at vi gjerne gir de som ser oss et skikkelig støkk – de tror vel som oftest, at nå er vi – som de ser – døde på oss – for det har man jo hørt om spøkelser, - at folk viser seg som spøkelser når de er døde. Men – tydeligvis - kan vi mennesker materialisere oss et annet sted, selv om vi ikke er døde. Bare tanken på å være der, er tydeligvis nok. 

   Riktig sterkt må det være, når noen gjør en riktig ’trans-portasjon,’ som du nevnte. Jeg har lest, at de som er til stede der en er først, kan få se at en forsvinner, - rett og slett – tar med seg hele kroppen, og drar bort. Kanskje får de se oss komme  tilbake, - kanskje blir vi der vi dro til, - eller ...

&  &  &
xxxxxxxx
Du er i godt selskap, når det gjelder den sfæriske musikken du hørte, etter at den gamle læreren var død.

Da Göethe døde, hørte ... 

Da ..... 

da ....

Igjen er det min datter Gry som har forært meg et spansk magasin, som heter Mas Alla, for ...  side ....  

Det mest spesielle, er .... Det er sønn av kvinnen som dør, som forteller  at han ble vekket opp av musikken, mens han lå og sov i etasjen under soveværelset hvor den døende moren ligger. Søsteren og han blir så opptatt av å høre på musikken, at de ikke la merke til det, at ??? men moren døde i sengen rett ved siden av dem. 
xxxxx

Det er veldig interessant, at svulsten du hadde bak øret, forsvant, da du ble femti år. Det ser jo absolutt ut til, at du valgte å gjenskape i dette livet, den svulsten du hadde, da du var din egen oldemor. Svulsten som du da døde av, da du var femti år. Flere indikasjoner på at dette virkelig er hva du gjorde, fant Dr. Ian Stevenson. Dr. Stevenson fikk vite om flere barn, som husket andre liv de hadde hatt. Han gjorde undersøkelser, som omfattet 2500 barn, om dette, og fant at faktisk en l0 %, til og med hadde med seg skavanker de hadde fått, i det andre livet. Fotos av noen av disse barna, og deres skavanker, er gjengitt i et spansk magasin, Mas Alla, No. l55\l\2002. En liten gutt det er foto av, ble født med bare noen stubber av fingre på høyre hånd. Han sier, at han mistet fingrene i en ulykke ute på markene, der han jobbet, i det andre livet. Et annet barn ble født uten fot, og med et stykke til, av leggen borte, viser fotoet. Han var blitt overkjørt av toget i et annet liv, og mistet foten da, sa dette barnet. Det aller mest spesielle fotoet, er av en liten gutt, i som ble født med det høyre øret deformert. Da han var 1 1\2 år, sa han til sine foreldre, at han het Selìm. Navnet de hadde gitt ham, var Semih Tutusmus. Da han var 4 år, gikk han til fots over til nabo-landsbyen, der i Tyrkia, to kilometer borte. Der gikk han til sin enke, og sine barn, og fortalte dem, at han var mannen hun hadde hatt, som var blitt drept. Deretter går dette lille barnet over til huset til den som hadde drept ham. Denne mannen hadde sittet inne, for uaktsomt drap, på Selìm Fesli. Langt ifra, - den lille gutten sier, at mannen hadde gjort det med vilje. Han var blitt drept med en stav, som var stukket inn i øret hans. Det deformerte øret, på fotoet, ser absolutt ut, som om en stokk eller stav, er blitt stukket inn i øret, bakfra. Selve bensubstansen er deformert, og øret er bøyet fremover, som om begge permanent, er forblitt i formen de fikk, da staven ble stukket inn.       bra kjersti!! pat on the back woman! did a good job!!!
xxxx

diverse: 

(OK)

   -  En dame sa en dag, at hun ville gi hunden sin tran, for den var så hard i magen. 

   ”Nei, hvis du gir den tran, da blir den hard i magen”, kunne jeg da opplyse henne om.

   De andre barna kunne ikke fordra tranen, som vi var tvunget til å ta, på skolen, men jeg syntes den var helt o.k.

   ”Kan’ke du ta tranen min da, Anne Maren”? Til slutt sto det et helt batteri - en ti, tolv stykker eggeglass - foran meg, - hver dag. Jeg ville jo så gjerne hjelpe dem. Men jeg ble så hard i magen. 
   - Det var grusomt, å bli tvunget på skolen, til å ta den tranen, med en svær spiseskje! Det var ille å få den ned, syntes jeg. Enda værre, var det at tran kommer tilbake opp halsen, og hilser på deg hele resten av dagen. Vi fikk den jo etter krigen. Kan du huske om den også ble gitt under krigen?

   - Det tror jeg.
&&&
....xxxxxxx
om de som det sies er fanget i Faraday-bur i usa:
JOURNEYS  OUT  OF  THE  BODY, av Robert A. Monroe. l971 første gg gitt ut. published by Doubleday New York, London, Toronto, Sydney, Auckland : Report from when Mr. Monroe went out of his body into his ‘Second body’ as he calls it. :

 p.173:  “July seventh l960: Afternoon

   This was an experiment I don’t want to try again. I was in the charged Faraday cage (copper screen mesh, above ground. D.S. charge 50kv.). I attempted to move through the cage. I got out of the physical OK, then I seemed to be entangled in a large bag made of flexible wire. The bag gave when I pushed against it, but I couldn’t go through it. I struggled like a trapped animal in a snare, and finally went back into the physical. In thinking it over, quite evidently it was not the wire itself, but the electrical field pattern set up in fundamentally the same shape as the cage, but more flexible. Maybe this could be the basis for a “ghost catcher!” “ 

  p.172: 2\l5\63: Night
   This was a most unusual experiment. After ”lifting” out easily, and holding control in the same room, I finally got up the courage to go back and carefully examine the physical body remaining on the bed. I started down slowly, reaching out in the semidarkness. (There was only light from the twilight through the windows, and I couldnt see too well, and perhaps this was good. There is some kind of revulsion about seeing yr own physicl body.) I reached down carefully to touch my physical head, and my hands touched feet!. At first, i tot i hd drifted somwher els, a i felt my toes. My left big toe has s thick nail due t a long-ago mashing by a dropped log. This big toe (left) did not! I felt w my hands t t right foot. T big toe on t rit foot did hav t thick nail. Everyting w reversd, lik a mirror image. I felt up t body slowly, a from t toe on, i cldnt tell if t w reversd or not. T point is, i cd feel t physicl. my hands didnt seem simply t go tru t. it w very eerie t feel my face w t closed eyes, as if t wer anoth persons. i got clos enuf actually t see t face. it was I., all right, but just a littl distorted. Eith tat, or im a lot less acceptable-looking ta my ego a prid will admit to. I never hav tot myself t b handsom, but at least i tot i w a litl beter ta tis! Strange, t reversal. Floating in t half-darkness, i cld hav swung around a becom disoriented. But t thick nail w on t right foot instead f t left. i must examin tis further.

p 173: March l8\60 Night

   A query frm Dr. Bradshaw prompted tis one,. After being out a close by, I tot i w try t find out if I wear clothes in t non-physicl, t try t answr his question. I h never bothd t find out befor, i supos  basicaly caus i dont hav too mu f a preoccupatn w clothes. They r f me principally f comfort.
Hey. just now i tot of, ta Mr. Monroe is dead. then he’l b free t come here! he’ll think its fun ta im adding stuff fm his book in this, a will use it further. No sooner had i thot this, than i feel a whiff of cold air around my head, coming from t window. hey, welcome.... its great, isnt it. lots of people think its great!, i suppose. the boss of tha spanish magazine wrote abt y too. hey, can y go a help those poor souls out of those faraday cages!!! por favor!! y must b able t do someth. thats not fair!! nobody shd b in jail!!   I had never heard of him before, or this. - well , maybe i had, but not paid attention, since i didnt hav t proof! shikkelig gøøy, and now ta yr loose again, y understand both spanish a norw i presume! y ll certainly become more famous w time.... once one has given out a book... one reaches many more students ta one cd possibly do in t body. now yr permanently in the second body, huh! And im wondering wheth there is anyth else tha i can use in this here book? of course writing ta she is nt t only one, ta y made a study , and later a college?? of it. I think i need a plastic cover on the book, its gonna be so ugly a worn on t thin paper cover on t outside aft a while.
   cntnd the chapter: “...for comfort and warmth. I felt my Second , non-physical body. There ws skin w goose bumps, but no clothes. not this time, anyway.
The Cord

l\9\6l Night

In response t a questn brot up in discusn w Mrs. Bradshaw, i decidd t see if ther truly w a “cord” betw t physicl a d Second body. In t past, i h nt noticd any if ther w, except f an odd tugging action at times. W tis in mind, i wnt tru t memory procedure, in t late afternoon, near dusk. I worked out f t physicl via axis rotation, a remained in t room severl feet up a away frm t physicl. I turned t look f t “cord”, but t w nt visibl t me: eith it w too dark or not ther. Then I reached around my head t see f i cld feel t coming out t front, top, or back of my head. As i reached t back of my head, my hand brushed against someth a i felt behind m w both hands. Whatever t w extended out frm a spot in my back, directly betw my shoulder blades, as nearly as i cn determine, not frm t head, as i expected. i felt t base, a it felt exactly lik t spread-out roots of a tree radiating out from t basic trunk. The roots slanted outward and into my back, down as far as the middle of my torso, up to my neck, and into the shoulders on ea side. I reached outward, and it formed into a “cord”, if y can call a two-inch-thick cable a “cord.” It w hanging loosely, a i cld feel its texture very definitely. t w body-warm t t touch and seemed t b composed f hundreds (thousands?) of tendonlike strands packed neatly together, but not twisted or spiraled. it w flexible, a seemd t hav no skin covering. Satisfied ta it did exist, i took off and went.
lst The body has weight. or is subject to gravitational forces

2 The 2nd body is visible under certain conditions. The gray chiffon, seen, may b someth els again.

3. t sens f touch of t 2nd body, seems t b very similar t ta in t physicl. i.e. wn t hands touched ea oth they felt similar T same seemd true in t report of t search f t cord. t hands cld feel a tuch t non-physicl self, a t w flesh tuchng flesh, accord t t sensory receptions, w t exeptn f t hair follicle type f skin protuberations ... t w seem, ta in a so-called “local condition” the 2nd body c perceiv n tuch physicl objects as well.
4th t secnd body s very plastic, a may tak wtevr form is suitabl to, or desired by t individual. t ability t “strech out “ r arm t three times its normal length, points t su elasticity.

  extrapolated, one cd conceive f t entire non-physicl travel, as t incredible streching out f some substance emanating frm t physicl. t ‘snap-back’ t t physicl w t desire or will t ‘stay out’ s terminated lends credence t t idea
t appearance f t 2nd b as a waving piece f filmy cloth, defies analysis f any kind t date , but may again indicat plasticity. if no special form is transmitted by t mind, or will at a given moment, w c assum ta t familiar humanoid shape s maintaind tru som automatic thought-habituality.
5 ther exists t pos ta t 2nd b s a direct reversl f t physcl. tis s supported b t ‘log-rolling’ rotational separation a b t 

experimnt invoving t exploratn f t fyscl body as t lay inert o t couch. tis w a hed- t- foot discovry,w may wel b explaind b t dislocatin in semi-darkness. howevr deservs consideratn.
6 direct investigation tends t support t premise f a connecting ‘cord’ betw t fysicl a t 2nd b , as describd many times tru t ages in esoteric litt.
  w purpos s servd b tis connecting link s a tis time unknown. (kj y mean y cant com up w an explanation) t c b speculatd ta t 2nd b a t intelligence inhabiting t still exert contrl ovr t fyscl via tis communicating link. t seems probb ta messgs also travel b ts metod t t 2 b frm t fyscl, as witness t call t return f t poor circulatn in t crampd arm, a t warning knock o t door. 

if t connectn s maintaind, t must b truly a hily elastic substanc, mu lik t 2 b itself, in ordr t stretch t seemingly infinit distances calld for. 

7 t relatnship  betw t 2 b a electricity a electromagn fields, s quite significant. t experimnt in t faraday cage points t tis, as ds t positning f t 2 b ovr t street, in or adjacent t t field set up b t primary electrcl current, or in t electrcl current itself.  (kj well, here cld b ta t w only t friend walking right underneath, w y floated along!! why didnt y consider this ?? how come noone else brot ta t yr atentn either?? maybe y didnt let tem read yr book before y h t published.)
xxxxxxxxxxxx
   Brit: - artikkel fra USA . psyk har undersøkt om dette – er skjedd med flere, at man får telefon fra døde slektninger!  sjekk spansk blad
xxxxxx

   Jeg vet, fra selvopplevelse, at de på den andre siden, kan foreta seg litt av hvert, da ????? De kan få folk, som kan være ganske uvedkommende til daglig, til å besøke de som trenger det, også. Det skjedde med meg en gang, nede i Spania. Nede i Spania dukket det opp noen jeg ikke kjente igjen, banket på døren, og presenterte seg. Det var nettop disse to menneskene jeg hadde sittet og skrevet om akkurat da. - Så, - Richard, eller hans hjelpende engler\ hjelpende sjeler, kan til og med ha ordnet det slik, at den damen fra hjemmesykepleien kom til deg den kvelden, enda hun kanskje ikke skulle ha vært der, i det hele tatt.  

extra:   coordinate

koord ( har sendt dette kap i send III – fix senere)
flytt dette opp til riktig sted.

   ”Lillegutten min tøyseprater så fælt”, sa jeg til mammaen min. ”Han sier ’flør’ til blomst.” Jeg tenkte på flor – et lett flor. ”- Og han sier ’pøtì,’ og peker på de små fuglene. Han peker rundt på alle de små fuglene, og sier:

   ”Pøtì, pøtì.” 

   ”Ja,” lo min mamma overrasket, og sa: ’Petit’ betyr liten på fransk og ’fleur’ betyr blomst på fransk.                             

(Se foto av yoghurt-krus Brit kjøpte i utlandet, Frankrike??med ::::: ???? på. Brit: - Minnet meg om Anne Marens sønn, som hadde sagt disse ordene.)                                                

   Brit: - Du tenkte på ordet ’flor,’ - som vi på norsk nærmest bruker som ’lett og luftig,’ og bruker om tøy, som er lett, og helt gjennomsiktig, - da din sønn sa ’fleur.’og uttalte det flør På spansk brukes ordet ’flor,’ men det uttales ’flår.’  Det betyr nettopp ’blomst.’ 
---???---

xxxxxxxx
 DE  DUMPET  HAM  OVER  BROEN,

         DE  DREPTE HAM FOR 100 KRONER, ark 9
en plastsekk over en bro. i Breivik, var på veg mot stavanger. Jeg gikk med ham bort til det andre huset. Jeg sto på fortauet og så rett inn i huset. De fikk ham til å gå med dem inn dit. De slo ham i huet med no’ hardt. Broen var ikke så stor som den er nå. 

.zzzzzzzz
vi får gå bakover igjen, vel, gutter.
t train crashing w her friend being saved på Sagdalen, nesten v Lillestrøm. Kom fra Lillestrom, skulle til Grorud.
xxxxxxxx

forts fra kassett l: Det russ brød. Ark 3 V l.

   - Ja, jeg fikk senere vite, at alle disse massevis av russere, som jublet og gledet seg – strålte av glede, fordi de skulle hjem til sitt vakre fedreland – de ble øyeblikkelig ført til nye fengsler, da de kom tilbake til sitt hjemland. Og antagelig ble de sittende der til sin død. – aldeles uhyggelig.

   Brit: - Stalin

   AM: - Ja, det var Stalin, - i stalin-tiden. Jeg følte at det var helt, helt forferdelig, da jeg fikk vite dette i ettertid. Den lykke, og den glede som disse menneskene følte – over å bli satt FRI fra tyskernes fangenskapet tyskerne hadde holdt dem i, i Norge – og så kom de i fengsel, hjemme! Det må ha vært et forferdelig sjokk. Min sjel gråt, og gråter over dette. – Tenk at det kan skje slike ting med medmennesker, det skjønner jeg ikke.  

xxxxxxxx

   - Han (min onkel Arne, som vi kaller Odd) hadde bedt meg komme til ham, og konen hans. Han sa jeg kunne ligge over hos dem, når jeg var i byen, så det ikke var så vanskelig for meg, for jeg bodde jo så langt fra byen. Onkel Arne sa, at min mamma hadde vært så fryktelig tynn, rett etter at hun hadde fått meg. Da hadde han kommet tilbake fra Frankrike, hvor han studerte. Han visste at min far var utdannet i det militære.

   ”Nå har Astrid fått tak i en ny mann”, hadde mormor skrevet til ham, ”- og han heter Gunnar Hofoss”. 

   ”Ja, så kommer jeg hjem”, sier onkel Arne,” til meg, - Og jeg går inn døren, og der sitter..... ??? Aarstad! Så det de hadde gjort, var å bytte navn på ham” , fortsetter min onkel Arne.  

xxxxxxxx
lj sier: Skriv Hassan Husein har ikke tatt og drept kona si. Jeg mener det er 2 karer som har drept hun i Stavanger, og en dame i skien og en til, som har gjort det. Den stakkaren der, har ikke gjort det.
xxxxxxxx

7 mars, -3fred. lj ringer. Vi kan ik ha fem hundre sider. 
- vel, j h satt opp de forskj store sakene, se s l hovedfile. j driver og vurderer hvordan vi kan dele det hele, for å lage to bøker. j leste d f henne . f eks. d m brannen på torpa kunne vi ta i den ene . Skottland kunne vi ta i den andre. 

- vi kunne ta mesteparten i den første

- og så litt, resten, i den neste?

- ja. j får ik tak i John, for å få nummeret du ville ha. 

- j driver og fører over de kap s r helt ferdig. så skal j ha d over på no annet, så d haster ik så forferd. bare spør ham i kveld. d holder fint d. 
- javel.

du fikk ikk inn no om da du bod på slottet, mens du v i norge?

· jo , portene og parken

· - ja, akurat, da du v i vigelandsparken. men no om at du v datter på slottet, og alt det der?

· nei, d skjedde nok etter at j kom dit. kanskje

· ja vel.

· du h ik fått inn no særlig om da du v Agnes?

· - jo j fik inn i norge, at j het Agnes, og had en haug m unger. j ble helt forvirret, og sa: men j het jo jane og hadde to unger. 

· ja akkurat, Carolyn som giftet s Webber, og john 

· Agnes Mont...

· Agnes Montgomery? -krigshelten fra krigen?

· ja, d v d visst.

· (kj: etterpå: mulig d v MacNamara?)

· - j likte ik d navnet Agnes. – d styggeste navn j vet, det har d alltid v.

· kjente du noen som du ikke likte, ved navnet Agnes, kanskje?

· j h kjent en, men hun var kjekk. ”Nei, fy for et stygt navn du har , men det er jo ikke no’ galt m deg”, tenkte jeg . Nei, det var meg sjøl tenker jeg.

· hvorfor det da?

· fikk så mye skavanker på barna mine.

· d v jo ik din skyld. 

· nei, men jeg syntes nok at d var det også. 

· d v d vel mannen din som had m, i sin slekt. 

· du fik ik inn så mye annet om Agnes?

· jo, d v da j had så mange unger.

· d h du sagt at du had, da du het Jane.

· nei, d har  jeg  ikke sagt! d v da j het Agnes.

· jo, d h du sagt, du sa a du broderte WC og JC og had skjortene hans i en diger kiste oppe, og at dere had mange barn, så d v en hel haug m senger å re opp, men j had funnt ut, at dette måtte v helt feil,.. j skal forsøke å få system i d. 
· De hadde nok en svær kiste begge to. 
· Ja d had de sikkert!

· ja, d r ik så greitt når d ble så likt. 

· nei, d r d ik. 

· Vi kan ik ha fem hundre sider – send opp alt samm, så får vi se om vi ikke skal ta bort noe. 
· d r ik sik d blir fem hundre sider. en god del a d er mstore bokst. og da tar d opp mye mere plass, enn når bokst er små. D s j h overført, for å sende oppover, er en god del m store bokst, for d sa du at du ville ha, og noe er m mindre skrift.
xxxxxxxxx

   Min mann Jan ble helt hvit, - kritthvit ble han, over det Mr. Holyman sa.  

   ”Det er jo akkurat det du har sagt, at du var prestefrue”! utbrøt han forskrekket til meg. 

   Brit: - Hvis han ble så redd, - hvorfor ble han med til Skottland da? Hvordan fikk du til det? 

   AM: - Han hadde ikke trodd at vi skulle finne no'. - Så han trodde, at ved å være med til Skottland, skulle det bevises, at det ikke var slik. - Men det første vi fant da vi kom Skottland, var Fortvoyt, eller Fortiwieth??? Church, akkurat som jeg hadde beskrevet den – kirken der jeg vokste opp, og hvor jeg spilte i kirken....

   Både min venninne Marit og en ung gutt, som var i slekt med Marits mann, hadde skrevet ned det jeg sa. Dette hadde jeg bedt om, før vi dro til Skottland. Jeg hadde sagt at jeg også ville av gårde og finne graven til min søster i det livet, hun som døde 5. februar 1786. Hennes grav ville jeg så veldig gjerne finne.

write this in, when appropriate:

   - Du mener at noen, bestemoren din, du mener mormoren din – passet på deg, så ikke stefar fikk drept deg?

   - Ja mormor. Hun fikk nok sjokk, da hun døde, og fikk se hvordan ting var for meg.

   - Ja, det gjorde hun sikkert. 
   Forresten hadde hun det ikke så forferdelig hyggelig selv, høres det ut. Hun endte til og med livet, takket være en krukke fra en hylle, ned på hodet hennes.

   - En annen som jeg tror også passer på meg, er den svære legen med rødblondt hår, som knakk på ryggraden min. Den eldre mannen Ernst, sa det var en dame som lå veldig syk på sykehuset. Hun så en svær lege, med rødblondt hår, og blå øyne, som passet på henne. Jeg fikk ikke sett øynene til legen som var der, jeg. Lukas, som det står om i Bibelen, var lege, og han var diger og kraftig. 

¤
div:

   - Aslaug sa:

   ”Hedin sa bestandig at Anne Maren faller alltid ned på begge bena”.

   ”Hå”! tenkte jeg. ”Du var med på å planlegge det med at han kastet meg ned trappen”! tenkte jeg.

xxxxx

nei, må sjekkes m krigsavisene, hva d står om dekretet s ble funnet fra Stalin???
xxxxx
Torgersen-saken\ - mordet
ikke skriv dette. jo ok hvis vi skriver om.(vet ikke hva hun mener m å skrive om, d r ikke noe som kan skrives annerledes. bra å bruke d slik d r – stakkato og usammenhengende.)
¤¤¤¤¤

(wrong::::
   ”Hva er dette for noe”, tenkte jeg her hjemme. Du kan ikke ha hett Agnes Cameron, og ha hatt en masse unger, og samtidig ha hett Jane Cameron, og ha hatt bare to barn”! 

  ( næææ d v vel omvendt!!! er det no rart at jeg blir forvirra, når ikke hun greier å holde styr på sine egne liv!!!

neida d ække d a j h misforstått, som hun prøver å si, eller at j tar feil, som hun prøver å si, langt i fra! når d gjeld d m Tønsberg, så har j ha ha hele sekvensen, hvor hun krangler m sin stemor, og påstår at d r d huset der, d grønne huset der t venstre. tull og tøys, huset v revet før hun ble født!! ))
(Her kommer’n - proof of t opposite:
   - Jeg ser meg selv stå utenfor en kirke. Min mann ber meg så pent om å sitte foran ved hesten sammen med ham. Dette drømte jeg, mange år senere. Jeg var fryktelig syk, da jeg drømte dette. I drømmen ser jeg meg selv kneise med nakken, og si at det tar seg ikke ut, at jeg sitter der foran ved hesten, og at jeg ikke kan gjøre det. 

   ”Slik hadde jeg ikke gjort i dag, mot deg. Jeg hadde ikke behandlet deg slik”, gråter jeg, i drømmen. I den store kleskisten som jeg hadde min manns skjorter, la jeg lavendel i poser, med snor rundt. Lavendelen hadde vi i haven. Jeg sitter og syr båndet fast på siden av posen, et stykke ned, med fine små sting. Jeg la lavendel-poser i lintøyskapet i soveværelset også. Vi har soverom i annen etasje. Vi hadde elleve barn, så det var ganske mange senger å re opp. Til og med håndklær til kjøkkenet, hadde jeg oppe i det skapet i soveværelset. Da hadde jeg full kontroll over alle de nydelig broderte tingene. Vi hadde mange som hjalp med alt arbeidet.

   Vi hadde syv barn, tror jeg, som levet opp. Flere barn døde som små.

   Da jeg så denne mannen min i drømmen, da visste jeg at han het William Cameron, og at jeg het Jane Cameron. Jeg var gift med ham. Han var prest. 

   "Da stemte det, - det jeg skrev - da jeg var barn på skolen: "W.C.:" og "J.C."! tenkte jeg.)

(jadda! det stemte, men det du forteller til meg stemmer ikke bestandig. imidlertid påstår du hver gang, at DU ikke har sagt no feil!!!) 
                                          # # # 

22-l-3 Hvord hadde d s, at du kontaktet Grøstad, t å v din adv? – j had lest om ham, o j h v hos Buttingsrud & Fremstad, kontoret. Georg sa j had prøvd å hold d hemelig f ham, slik at j skul få pengene sjøl.  d h j ik . j gjord d jo gj Fremstad & Buttingsrud, og j vasket og stelte alt i huset. D syntes adv at j skul ha 5oo kr mer for, enn Georg. De sendte peng t G. – V dere enige om å selge huset? – ja ,Vi v enige om å selge d.

En av partnerne (Buttingsrud ell Fremstad) døde, og (G tok litt over)Ba gr om å få igg. j ville gå t søksmål mot Astrid
KJ: .........Skal vi be om å få bruke fotoene som Knut Aasheim har av lysende kuler rundt huset hans???
 nei vi har jo foto med lysende kuler ved treet her, vi bryr ikke ham du mener han ikke ville sette pris på d. Nei, de ville h ik. 

(dette copied over from mainfile):

   Da jeg sto i butikken, tvers over gaten, og så akkurat den samme nydelige smijernsporten, ble jeg aldeles perpleks. 
(no way du har sagt, at du ikke husket hva d v m d flotte porten.)

Akkurat foran den porten hadde jeg jo sett en eldre mann synke sammen og dø! Bak ryggen min hører jeg butikkdamen, som står bak meg, snakke om at ”the big artist David Cameron had sunk down dead, (den store kunstneren David Cameron hadde sunket sammen, - død,” - akkurat

¤  ¤  ¤

                                      ¤  ¤  ¤

(this copied over from mainfile)

se foto av kirken m tauene som henger nedover veggen, slik at man kan dra i dem, og få klokkene til å ringe. Jeg var der med Annie Løken. Hun er død.  Mai Berit og jeg fikk låne Atles bil. Kirketjeneren ble med ut igjen, slik at jeg skulle få lyden på bånd. Klokkene hadde ringt mens vi var inne i kirken, og nå ble han med ut...

Ann Waddicore skrev bøker og var fotograf.

(copied over from mainfile:)

   I Skottland regner de jo i ’miles,’ men jeg bare tenkte på den tiden det hadde tatt oss å reise på vegen der, med hest og vogn. (tull og tøys...se lengre ned)    

            Mere???? 

(hvor er kap om thula???)

Jeg husket på forhånd Thula, der jeg blie ofret utfor fjellsiden, det var 8 mil fra Mexico... 

var det Mexico City? De har laget en hovedstadi Mexico, som de kaller Mexico City...

   -d vet j ik. Jeg husket en masse store figurer der.

merkelige rare figurer?

   ja, akkurat. 

(copied over ffrom hovedfile)
   - Han(gunnar) greidde til slutt å skrive noe sammensurium, så det ble navnet hans. Han var så fryktelig ordblind, - bokstavene stokket seg, og de ble ikke ordentlige. Ordblind var hans bror Birger, også.

   - Tante Emilie, som var halvsøster av min far, sa til meg, at Astrid hadde vært så søt, da hun var der oppe i Solør. Astrid hadde følge med Gunnar, og var med ham. Derfor kunne hun ikke skjønne det, da hun (Erika) fikk kjærlighetsbrev fra Gunnar. Hun likte ikke det. Gunnar hadde følge med Astrid, og så skrev han kjærlighetsbrev til henne.

   ”Dette rimer ikke i det hele tatt”, tenkte jeg, da Tante Emilie fortalte meg det. ”At Gunnar skulle ha skrevet kjærlighetsbrev til henne. Gunnar kunne så vidt få til noe som så ut som sitt eget navn, som underskrift, og han hadde nok neppe gått i gang med et håndskrevet brev til henne, eller til noen i det hele tatt”. At han hadde skrevet et kjærlighetsbrev på maskin, og så satt sine kråketær under, var heller ikke så sannsynlig, tenkte jeg. Da var det ikke så mange andre å velge mellom, det ble Astrid, som var den mest sannsynlige. Det foreligger flere håndskrevne brev, som jeg har, hvor Gunnars navn er helt nydelig skrevet under. Disse kan han da ikke ha signert på, for hans underskrift ble aldri slik. 

    Gunvor, søster av Erika, også halvsøster av min far, var på fjellet sammen med Astrid og Gunnar, Ida og Idas mann, Gustav, som ble min farfar. Da dro Astrid av gårde innover fjellet, sammen med Ida og Gustav, og lot Gunnar være igjen, sammen med Gunvor. 

   Dette syntes Ida var ganske underlig, og var opprørt over dette fremdeles, da hun fortalte meg det, mangfoldige år senere. 

   Brit: - Hva var vitsen? Hvorfor gjorde Astrid slike ting?

   AM: - Astrid la opp til det, hun la opp slike ting, men så hatet hun folk etterpå.

   Tante Gunvor kom på besøk til oss en gang. Astrid var fly forbannet etterpå:

   ”Tenk at hun våget å komme på besøk til oss”, freste hun. Jeg hadde undret meg over denne reaksjonen, fra Astrid, når noen var så hyggelig å komme på besøk til oss. 

   - Bitene i puslespillet faller på plass.

   - Astrid blir sjalu, og sint på vedkommende – rasende, men så har hun lagt opp til det sjøl. På den ene siden er det spennende, å legge opp ting, og også var det ok, at Gunnar lå med andre. Og etterpå blir hun rasende, og sjalu. Noe måtte være ødelagt i henne, og crazy.

   - Ja, det var ganske påfallende, for å si det mildt, - det at hun absolutt skulle ha deg til ikke å stå opp, når hun gikk hjemmefra, og enda mye mer, det at hun ikke tillot deg å sove i din egen seng, men ville du skulle ligge i dobbeltsengen sammen med hennes mann og henne, når hun visste hvordan hennes mann forgrep seg. Det var ganske sykt. Man kan til og med undres på om det var perverst. 

   - Din farfar fikk ikke lov å gifte seg med sin hjertes utkårete, din farmor?

   - Nei min farmor fikk ikke lov å gifte seg, ingen av hennes søsken heller fikk lov å gifte seg. Moren var så streng. 

   Min far bodde først hos sine besteforeldre, så hos sin far og hans nye kone, så oppe på gården, der ingen fortalte ham, at han var sønn av en av tantene, Maren.

   Min farfar var kunstnerisk, han laget feler, og spilte fiolin. Treskjæring gjorde han også. Han har laget den ene fela jeg har her. 

   - Den som ble knust? 

   - Ja, den som ble knust av Astrid. Hun knuste den, for at jeg ikke skulle få den. Jeg har fått den reparert igjen, og den lyder aldeles nydelig.

   Det var onkel Birger, bror av Hedin, som hadde denne fela. De er også i familie med meg. Min mann Egil hørte Birger si, at han hadde gitt fela til Gunnar, for at Gunnar skulle gi den til meg. Jeg hadde naturligvis ikke fått den, og til slutt ba jeg min mann skrive et brev om det han hadde hørt av Birger. Da kom fela, - i hundre biter. ?????

   Brit: - Hvordan kom du i kontakt med folkene som bodde på gården der din far kom fra? 

   AM: - Jeg tok ikke kontakt med dem. Jeg var i onkel Birgers begravelse, og der var det en i familien jeg kom i snakk med. Jeg fortalte, at jeg var datter av Ragnar....  Det trodde han ikke noe på, men han fortalte, at det skulle være et stort slektsstevne på gården. 

   Jeg tok sjansen, og spurte om ikke min venn, juristen Atle Staurem, ville være med dit. Han ble med, og det var veldig hyggelig. Jeg fikk kjøpt slektsboken også. Mens jeg står der, kommer en eldre mann bort til meg og sier:

   Du er vel... etterkommert etter ungen henner maren du?

   Jeg tenkte raskt, og sa:

   Hadde maren noen unger, da? 

   Da forsvant mannen som i en sekk.

   Jeg skrev til denne mannen senere, og han skrev tilbake til meg. I brevet sitt forteller han at Maren, min farmor, hadde jobbet forskjellige steder, og det siste stedet hun hadde vært, var hos familie inne i Oslo. Damen, som var tante av Maren, var jordmor. .........???

   Jeg skrev julekort til min tante Emilie, fars halvsøster. Hun var så snill. Hun trodde kortet var fra sin bror Ragnar, min far. Hun hadde ikke fått julekort fra ham på mange år, og ble så overrasket.

   ”Jeg har fått kort fra Ragnar”, hadde hun sagt til sin mann. Håndskriften var så lik. Så så hun at det var fra meg. Hun var overbevist om at jeg var datter av hennes bror Ragnar, Særlig da hun fikk se skriften min.

   - Da var det vel Astrid, som sto for, at det ikke ble noe mellom din mor og far?

   - Vel, Gunnar var nok med på det. 

   - For da fikk han lov å gifte seg med Astrid. Å ja – for da fikk de deg. 

   Det var en veldig dyp familie-hemmelighet hele greia, både at min far var sønn av maren, og at jeg igjen var datter av min far. .. så da denne mannen var død  østberg sr. Og jeg skrev til hans kone, skrev hun tilbake til meg ting som ikke var riktig. Jeg forstår ikke hvorfor, for hun er jo til og med inngiftet i familien.

   - Det er jo tydelig at de trodde på din mormor, da hun dro opp på gården, og sa at du var datter av Ragnar. De ga jo din mormor en masse penger, nok til en å kjøpe en hel gård i Telemark, som det jo var planer om.

   - Ja, de hadde med foto av meg, tatt hos fotograf. Det er det)
(copied over from hovedfil)

   Tante Astrid var 85 år, da hun døde, mamma var 82 da hun døde. Astrid f i l904, mamma i l908

den 7de desember 2002, Lille sønnen til john på l4 mnd ringer nå til farmor kl l0  på fire i natt. og skravler i veg. forige gg, for noen dg sid, kl 3 på natten.og skravlet i veg

fremmelig ung mann. Ja.)

(copied over from hovedfile:)

   - maleriene er din mormor og morfar, og 

så er det min morfars mor og far, og hans mors foreldre Fristedt, het de i Sverige , sogneprest

så tante maia het :

Norelius.

(copied over from hovedfile. onkel arne kaller vi Odd.)

   - Fra onkel arne fikk jeg l26 000, pluss sukkeroppsatsen i sølv pluss sukkerskjeen i sølv.

fikk du også røkebordet etter o arne, og alle messingtingene?

Nei, fra mamma. J skaffet dem. Fru Johnsen hadde dem. 

den nye konen til din bestefar)

((kopiert over fra hovedfile:)

Too bad, at du hadde en ny advokat. Grøstad (vi omdøper grøstad til grimstad.)hørtes ut som om han ville ha greid brasene mye bedre, enn de ble gjort.

ja, det kan hende, men han ville jo at jeg skulle gå videre med nedstamningsretten, så ...

, (nei, nei, nei, - dette skjedde da Liv Jane var nesten nygift. satt georg og hun på restauranten på Gjøvik .  Georgs venn(inne) finn???,(vi omdøper ham til Fredrik) sier til meg:

Jeg traff georg før deg. De to gikk ut på toilettet, og kom ikk inn igjen på evigheter. Sikkert en halv time var de borte.

”De to har hatt fast følge med begge beina, i mange år”, sa bror av georg til meg.

De har til og med hatt ’bryllup’. Jeg så bildet.
De hadde vel ikke hatt ordentlig bryllup. Det var vel ikke blitt lov å gifte seg den gang?

Nei.

Har de hatt ordentlig bryllup, med prest, eller på rådhuset, nå senere, nå som det er blitt lov?

Nei, georg er gift med en dame.

Hvorfor giftet han seg med deg, da? Våget han ikke stå frem som homo, kanskje?

Tror det.

Du sa forleden, at du mener den ene parten kan ha vært dame i et annet liv. Kan det ha vært den andre, som var dame da, mener du?
Ja, det kan godt være.

om georg:

hva sa du, da georg kom og ville tilbake til deg?

jeg trodde han var gal.

Han kom. jeg slapp ham så vidt innenfor. Han hadde kjøpt billetter for de to guttene mine og meg og seg selv, for å reise til Danmark. Der skulle jeg få så mye klær – både kjoler og undertøy, osv. Før hadde jeg ikke fått et plagg.

jeg svarte nei. Han ble så sint, og brukte kjeft på meg som bare det. han hadde jo ikke noe med å bruke kjeft på meg.
Det var du som betalte en masse av materialene på det huset du bygget sammen m egil da, foruten at du bet for tomta.

Jeg betalte grunnmuren.

da v d slutt på pengene?

ja. 

dere giftet dere etter at du h kjøpt tomta?

ja. Jeg sa jeg ikke ville gifte meg m Egil, men han maste og maste. Jeg jobbet rundt omkring, så jeg oså var med og bet for materialene. og vi tok opp lån. 

Det v jo flott, at du fikk beholde huset, da du skilte d fra ham. Du bet ham en stor sum da?

Ja, han v snill, som lot m beholde huset. jeg måtte ik bet ham mye.

d v jo snilt.

ja, han burde gjør d , så forferd s h h vært.

Under krigen, hjalp Astrid til m dyrene ute da?

Astrid gjorde ignenting, hun bare var fin dame. Når mor had anfall, kom nabo Margit (som G prøvde å voldta) bod et godt stykke unna.)

(har kopiert dette over fra hovedfile:)
Her sier hun at det er hennes mann, men for ikke lenge siden, sa hun at hun ikke v gift m ham, da hun kjøpte tomta..... hmmm hva skal jeg skrive da????

So – de var samboere, han hadde flyttet inn da--- og da v han blitt hennes mann... vel...

(so, hun sier det som høres best ut, sosial-messig!)

Hey, hun har sagt, når jeg har spurt, om journalisten fulgte dem bort.. ja det gjorde han, og hun fortalte en lang deilig hist... om hvordan de kom bort dit... Så hadde jeg tatt ned notater fra en ann gang. Hvor hun sa, at hun dro ned t bonden dagen etter, og ikke fikk se tomta før til våren, da bonden tok henne dit.
nå i 2002 sier huun at det var så mye sne, og at hun ikke hadde ski.
    Hun har adoptert Santer til etternavn, fordi d r sant det h sier..... right!!! well, how abt en gg sier hun at de ikke gikk bort til tomta, sam m journalisten, en ann gg har hun laget en lang hist om hvord d v da de gik bort dit, og hvord hun sa t Egil, at ser du det , ser du det......denne siste tok j ut, f d v mer sannsynl at d hun had sagt, s v så crazy v sant. j skul ha bare flytt d ned t bunnen av dok. 
nytt:

(dette må komme etter kap om dobbeltsengen. Nei, vi kan ikke ha dobbsengen så langt ut. J får bare minne om det) 

(har kopiert over fra hovedfile:)

- ja, Du var døpt Johnsen? 

   -Ja, og Hofoss, og Aarstad

   - Ja du har jo fem forskjellig lydende dåpsattester. Hvordan fikk Astrid kirkemyndighetene til å gjøre det?

Du må ikke spørre meg. Hun fikk det til.
- Hun gikk vel opp til den kirken du var døpt i, til forskjellig tid. Så sa hun da, at, slik og slik..... , og så skrev vedkommende i kirken ned det hun sa. Neste gang, var det kanskje en ny person, som skrev, og hun fikk dem til å skrive noe annet. 

   Hvorfor alle de forskjellige dåpsattestene? – Du har jo vist meg 5 forskjellige, alle med litt forskjellige navn og data!
   - Fordi jeg skulle bli forvirret, når jeg ble stor, og prøvde å finne ut av det. Alle disse forskjellige dåps-attestene sendte hun til meg, i en konvolutt, da jeg begynte - for å finne ut hvem jeg virkelig var. 

   - Du var døpt Johnsen, fordi tante Astrid, og din mor også, het Johnsen? 

   - Ja.

   - Først adoptert av astrid, 

   ja. og før hun giftet s m gunnar.

   - Brukte hun disse forskjellige dåpsattestene til noe?

   - vet ikke.

(har kopiert dette over fra hovedfile:)
   - Hvordan vet du, at Arne vet om at vi skriver bok?

   - Jeg fortalte dem i retten, at jeg ville skrive bok. ”Dette er løgn”! utbrøt jeg. ”Det skal jeg skrive i bok, altsammen”. Både det Arne sa, og det georg sa. ...

   - Hva var løgn, spesielt?

   - Det var en masse babbel. - Jeg hadde ikke hatt dårlig hjerte, sa de. Dårlig hjerte var jeg jo født med, så det hadde jeg jo. Jeg var ikke sjuk, sa de. 

   - da arne sa du hadde robbet alt fra ham – spurte du hva da?

   - nei, det var så tullete.

   - kanskje han mente, at du hadde robbet ham for alt, ved å adoptere ham bort.

   - De sa jo hele tiden, at han maste om det selv.

   - Hvorfor skulle han mase om det.

   -For de hadde lovet ham en hel masse ting.

   - Var det noen som spurte ham, om han ville det?

   - Nei.

   - Hvor gammel var han?

   - Syv år????? Georg hadde arrangert med stemor og stefar, at de skulle beholde Arne. De sa til ham, at da ville ikke han få utgifter med Arne. 

   Var det ikke det som var vitsen, at du giftet deg med ham, slik at du skulle få et hjem til dine gutter?

   Jo, det var en stor grunn til at jeg giftet meg med Georg, at jeg skulle få en far til de to gutta mine. Hadde jeg visst hvordan det ble, hadde jeg ikke giftet meg med ham. Georg nektet meg å gå og hente Arne, hos mine steforeldre. Dette hadde de arrangert før bryllupet.

   Før dette, hadde jeg ringt stemor, og spurt om hun kunne være snill å hente Arne, på Sagbakken, og ha ham en stund, inntil jeg fikk meg et sted, hvor jeg kunne ha begge guttene hos meg. Jeg måtte få meg jobb på sykehuset, også. Neste morgen ringte jeg, og spurte om hun hadde hentet Arne. Hun svarte, at ja da, alt var gått så fint så. Det var løgn. Hun hadde ikke hentet ham. Men jeg trodde på henne, og da slappet jeg av, og prøvde å få meg hybel, og jobb. Jeg fikk tak i jobb på et hotell, og jeg fikk en hybel.

(har kopiert dette over fra hovedfile:)

Too bad, at du hadde en ny advokat. Grøstad hørtes ut som om han ville ha greid brasene mye bedre, enn de ble gjort.

ja, det kan hende, men han ville jo at jeg skulle gå videre med nedstamningsretten, så ...

, (nei, nei, nei, - dette skjedde da Liv Jane var nesten nygift. satt georg og hun på restauranten på Gjøvik .  venn(inne) finn, sier til meg:

Jeg traff georg før deg. De to gikk ut på toilettet, og kom ikk inn igjen på evigheter. Sikkert en halv time var de borte.

”De to har hatt fast følge med begge beina, i mange år”, sa bror av georg til meg.

De har til og med hatt ’bryllup’. Jeg så bildet.
De hadde vel ikke hatt ordentlig bryllup. Det var vel ikke blitt lov å gifte seg den gang?

Nei.

Har de hatt ordentlig bryllup, med prest, eller på rådhuset nå?

Nei, georg er gift med en dame.

Hvorfor giftet han seg med deg, da? Våget han ikke stå frem som homo, kanskje?

Tror det.

Du sa forleden, at du mener den ene parten kan ha vært dame i et annet liv. Kan det ha vært den andre, som var dame da, mener du?
Ja, det kan godt være.

(har kopiert dette over fra hovedfile:)
om georg:

hva sa du, da georg kom og ville tilbake til deg?

jeg trodde han var gal.

Han kom. jeg slapp ham så vidt innenfor. Han hadde kjøpt billetter for de to guttene mine og meg og seg selv, for å reise til Danmark. Der skulle jeg få så mye klær – både kjoler og undertøy, osv. Før hadde jeg ikke fått et plagg.

jeg svarte nei. Han ble så sint, og brukte kjeft på meg som bare det. han hadde jo ikke noe med å bruke kjeft på meg.

(har kopiert dette over fra hovedfile)

Det var du som betalte en masse av materialene på det huset du bygget sammen m egil da, foruten at du bet for tomta.

Jeg betalte grunnmuren.

da v d slutt på pengene?

ja. 

dere giftet dere etter at du h kjøpt tomta?

ja. Jeg sa jeg ikke ville gifte meg m Egil, men han maste og maste. Jeg jobbet rundt omkring, så jeg oså var med og bet for materialene. og vi tok opp lån. 

Det v jo flott, at du fikk beholde huset, da du skilte d fra ham. Du bet ham en stor sum da?

Ja, han v snill, som lot m beholde huset. jeg måtte ik bet ham mye.

d v jo snilt.

ja, han burde gjør d , så forferd s h h vært.

(dette har jeg på hoved-filen)
   - På UFO-møtet jeg holdt på Gran, for noen år siden, snakket jeg om denne UFOen. Da reiste en mann seg og sa, at hans tante hadde vært kokk på det instituttet for døvstumme, og hun hadde også sett landingen av den UFOen, som guttene så.   

        nbnb  ? hadde LJ fortalt om dette paa motet? ja, vi mener det. j mener j hoeeerte henne si det, og at mannen reiste seg, som for aaa utfylle det hun hadde sagt.
(ikke skrive:  Hun trodde jo sikkert, at han lot sin s¨æd gå inn i deg, når han voldtok deg hele tiden. Hun visste jo , at han voldtok deg hele tiden. 

   Å, så dum var hun ikke. Og …

Det kan hende han har brukt noe – gummi, eller noe.’’

Det tror jeg ikke. 
Da holdt han det tilbake, sånn som araberne gjør. 

Det er det samme for meg hva han gjorde, det må jeg bare si deg, altså ,for da var jeg langt oppe på viddene. på fjellet.

  Det foregikk jo hele tiden, helt fra du var syv år.)
                                  # # # 

                                  # # # 

&&&

copied to here: I 20

PÅ  TROLLÅSEN  ER  DET  HULDER  (vi kaller den hulder-åsen)
   Noen der oppe hadde skutt etter ei hulder, for å bli kvitt henne; og det hjalp. Jeg har sett kulehullet i sæterveggen. 

   (Brit: Det ser ut til at alt er fortrollet på Trollåsen. Er det derfor åsen har fått navnet sitt, eller er det til og med troll der også?) ====???OK å føye til dette???

( sett dette kap sammen m det m prosten som sa d var nisser der.)

  (copied off: Brit: - Den damen du er blitt kjent med, i dette livet nå, Eldbjørg Fjellberg, som er med i ufo gruppen... som du mener var deres farmor der i Skottland, (vi kaller henne Inga Åsen...har jo også faktisk nesten en pukkel. Denne har hun da sikker tatt med seg fra livet der i Skottland,)

Foranledningen for dette: LJ forteller, i et kap, det om hjemmehjelpen som v så redd, som så det som ild på s.berget, at sberget er en vulkan. Dette v d j s foreslo, og senere fant ut... så! så det skal jeg takk – ha æren for, nemlig.. for d r jo aldeles fantastisk, en kjempeforskjell også... etc. so. this is gonna come before chapt where she says so.as a fact that she knows..... nemlig!  j ble ganske perturbed, as she just adopted this, as if it were hers, this she has done w other things too, and shes not gonna get away w it so there-1§!!!!!
   Du har fortalt flere ganger, at UFO’ene har hengt utenfor bratthenget, og også vært på toppen av Sølvsberget, og at andre har vært nær ved dette lille fjellet. Kanskje Sølvsberget har vært en gammel vulkan, og at det dermed er store huler inne i det. UFOene trekker kanskje elektromagnetisme fra fjellet. Kanskje har UFOene til og med stasjon inne i fjellet, slik som Lobsang Rampa forteller om, at det er i Tibet. Det svære fjellet under Dalai Lamas palass Potala, er helt uthult, med en masse ganger og huler innvendig, fra den gang fjellet var en vulkan, skriver Lobsang Rampa. Og det ble holdt et svært møte, i en av disse store hulene, av skapninger av forskjellig størrelse og utseende, fra forskjellige kanter av verdensrommet, skriver Rampa, i en annen bok. UFOene er nok ikke begrenset av det som for oss, ser ut til å være en fast steinvegg, så vidt jeg forstår – de kan nok bare gå tvers igjennom. 

   U(Noe senere: 

Nå har jeg fått tak i en informasjons-avis for Hadeland, og der står det, at 
  senere fant jeg en informasjons-avis om Hadeland, hvor det sto at vitenskapen mente at s.berg kunne v en gaml vulkan... I en annen brosjyre jeg fikk tak i, står det, at Sølvsberget er en tidligere vulkan.

   Brit: Flere ganger har jeg sagt til Anne M at jeg mener at Sberget kanskje nettop kan være en vulkan, med masse hull inne i, og at jeg mener at UFO’ene kanskje kan ha stasjon der inne i fjellet , slik som Lobsang Rampa forteller om. Det synes slik for meg, siden disse  

ok i’l make a chapter, where i tell abt our expedition to the top of sølvsberget. w photos.... and say: 

  ok so we come in w t story of the dverg i fjellet... trollet i fjellet.. lj mener trollet er dverg, og at han er svær som et troll...

Dette er jo det du snakker om, at dere kunne, på Janus. 
   I Sølvsberget, den tidligere vulkan, tvers overfor deg, skal det jo også være dører i fjellet, som åpner seg, og hvor risen kommer ut av og til, og en som skal ha sett denne risen, mistet visstnok forstanden, og ble lagt inn på mental-sykehus (se kapittel om dette).

(har dette på hovedfilen, bare her for å vise at vi kaller det hulderåsen, men het trollåsen.
PÅ  TROLLÅSEN  ER  DET  HULDER  (vi kaller det hulderåsen...
- På Trollåsen bodde vi i en liten hytte i nærheten av flere sætre, som også har navnet Trollåsen. Alle de fem, seks sætrene var flyttet opp dit til Nordre Trollåsen. Der de var blitt flyttet fra, lengre borte på Trollåsen, der hadde det spøkt så fælt, at de til slutt hadde gitt opp å være der, og hadde bestemt seg for å flytte alle sætrene bort derfra. Huldra drev så fælt, sa folk.

   Mannen min tok et bilde av meg der på Trollåsen. På fotoet ser det ut som om jeg står midt nede i en kjempemessig stein. Egentlig sto jeg ved siden av den. Hvordan i all verden hadde det gått til ?  

   Noen der oppe hadde skutt etter ei hulder, for å bli kvitt henne; og det hjalp. Jeg har sett kulehullet i sæterveggen. )
(har dette, bare f å etablere at d v egil)
   - En natt hadde jeg nok hatt – kall det et mareritt, eller - hva som helst. Min mann – eks-mann, egil, hadde det med å spørre meg ut, når jeg snakket i søvne. Om morgenen, da jeg kom ut på kjøkkenet, var en lapp satt opp mot veggen der. På lappen sto det skrevet: 

   - Du er på noen dagers besøk der på Torpa. Tror du UFO-folka fikk deg til å 

dra dit, slik at de kunne vise deg UFOen??

   - Jeg var borte, på ferie, i tre dager. De hadde lagt om vegen, så jeg endte opp på den andre siden av elva. Jeg måtte vasse over den strie elva. Det var slitsomt. De visste ikke at jeg skulle komme. Det tok naturligvis lang tid å komme dit. Først med buss, så med tok, så å gå alle de hele den lange, lange vegen opp dit. Det tok en hel dag. Så var jeg der på besøk en dag, og en natt, og det tok en dag å komme hjem igjen til min egen familie igjen også.

   - Hva gjorde du med barna?

   - Barna var 3 og 5 år. Min mann så etter dem, - det vil si, det var en eldre dame også. Jeg sa til denne mann nr to, Georg: 

   ”Nå vil jeg hjem til Vesthaug. Nå orker jeg ikke mere. Nå må jeg ha fri. Jeg holder ikke ut”. 

   - Hva spesielt, var det du ikke holdt ut?

    - Det høres ut som om det var et voldsomt DRIV, for å få deg til å dra opp til Vesthaug. 

   - Sa du, at det var den eneste ferien du har tatt, mens ungene var små?

¤  ¤  ¤

var 49 år. født i l932)..
pike – hvor gammel var du  l4 år– hva spiste dere, fisk? satt ikke mattene fast i bunnsiv+?   var dere indianere med skjeve øyne PåÅ Det var tydelig ikke så trabelt, siden damene kunne bli så fete, eheller ikke så farlig der.. var der krokodillerÅÅ?  J h redsel for krokodiller, så det kan godt være. noen måtte jo jobbe med å lage disse sivmattene. Hva når de ble helt innsauset av vann – la dere bare nye oppå, eller skiftet dem ut   dere måtte vel på land for å få annen føde.  hva hadde dere på dere    barbent   =)

   dere brukte kanskje båter av siv, eller matter av siv, som ble padlet rundt, for å plukke mer siv. eller var det slike enmanns bunter av siv, som gutta brukte som båt.  fugl fanget dere kanskje…

              444444444

  AM: - En ung pike kom på besøk hit til oss, med sin mor. Piken blir stående og se på min sønn og sier:

   ”Deg kjenner jeg fra Irland”.
   Han ble forferdelig betatt, nærmest forhekset, av en pike i dette liv. Tidligere, da hun var blitt voksen, og hadde fått en venn, tok hun en diger ’Finnmarks-kniv’ og satte den inn i magen på denne vennen. Deretter slengte hun ham ut på gangen. Heldigvis var det noen andre som fikk ham på sykehus, og der reddet de livet hans. Hun fikk diagnosen: ”Schizofren” allerede da hun var ll år. De skulle ha lagt henne inn, og beholdt henne der. Det var visst alvorlige greier. 

   - Vel, det er det som er fint nå, at de ikke gjør.

   - Hun har laget så mye elendighet etterpå. Jeg mener dette var den som var hans kone, i Irland.  
  Jeg ble adoptert først av Astrid, hun påsto at G var faren min.  

Yippii  Atle sier 9. l0. 2000 at d r ok å skrive hans navn at han var der i leiligheten m Marny.. da liv Jane var der og ba  til Jesus. og m UFOer .. jeg har lovet ham å la ham se det som står først

til det kap m dama i skottland m dame i ufo oppe på taket på uthuset sitt: 
LJ: det v det med at j ga d ordre t å komme hjem. j så d bli fløta nedover elv i en hvit bag. d v derfor j følte at j mått gi d ordre t å komme d hjem. Og det kunne jeg jo ikke fortelle deg. Det var en mann som var gal, tror jeg. Har du ikke følt noe, noe sitte nede i magen. Vel, det er jo hele tiden skummelt. 

   D var derfor jeg ga deg ordre. Du ga m ordre om det mens jeg var i mine foreldres hus. .. Etterpå sa du, nå har j bedt deg tre ganger om å komme,! det var mens jeg var i norge. s¨å etterpå sa du nå har j bedt d tre gg, nå kommer du.!    

   Si fra t m nå da, når du komer t norge, for d v ik i norge.  (come to think abt t i går sa hun så du ike blir fløyta nedover elva…) og hun spurte om det ikke var en elv i næærheten. Vel det er jo et vann, og da er det jo som regel elv i nærheten.  Hvordan er d der du er nå da`? nå er det et digert vann, og helt stille, 

   j sier fra når j nærmer m.  … nei, si fra når du kommer t norge.  ja men j kan ik vær i norge- d r bare tull. d kan du. 

24. nov -2 

naa heter vel denne 27/ll  
virussjekk ca l6/7 200l jobber pa dette i dag. og boy it is enlarging as i write now 72 pages. men maskinen er litt treig. j har laget storre skrift, l4 sa det tar litt tid for den a registrere de flere sider. hva stopper den pa? s 115

printer ut m side 55

virussjekk 2/7 2001 finner ikke virus. Men hadde 58 pages when i started check. naa er det 57 pages as i quit. all right now 58 pages again, just after i have written it!!!!

28 ll 2000 This disc now has 57 pages, bugstuff erased from last page, and has not returned in middle .

ok nå denne heter CopyRus brød l8.ll.b

Now, mu later, this disc has l8l, but that is on size l8, and fat….

forsøkerigjen .. harfått en bug inn på russ brød darn it… 

well, this last disc has only 53 pages on it !! i had erased over about 200 pages of jibberish. and evidently they have not multiplied over to this disc yet. the first disc of today, l8.ll. 2000, would not be copied onto, by erasing t old stuff... called liv jane. she said, hwat hav y don. then she said talk t it. then she said, let it rest for half an hour. she called again after abt 45 min. now she said: den sa, vet du hva den sa: overfylt, sa den. kan d stemme det? ja, d kan stemme, at en diskett er overfylt, ja, sett in en ny, da. ok.  ok jeg satte inn en ny, og da fikk j overført til denne. supert.  also the crosses on t right hardly show, and the start etc at t bottom dont show up at all.  

it turns automatically over from norw t english whenever i write a bit in ta language ... far out.  it showed that it was in german a while ago ... Deutsch shcprechen wir... wie magst du das= ...nicht.. nein es wechselt nicht – ok i had writeen this sentence in german, but w a small d. it kept saying english. when I swithced to a big D, it came and said tysk.. Deutsch sprechen wir jetzt. hey, the pages are shrrinking. now there are only5l pages, even tho i keep writing.

(har dette bare her, for å etaablere at d v Evy)

   - Du har noen hellige tall her, og en E. Kjenner du noen som heter på E. Bare Evy som j kan tenke paa. 

   vannet heter kanskje noe paa T notabene. nt.  Det er stjerneklart. det er saann som j sier der, saa faar du finne ut hvor d r. ...Fjellet  heter det no paa E.)
(har dette her, for det var atle)
hellas: din mann i hellas skiftet klær. hva had h på s først.  han had almin arbklær,, grå bukse og ...(hun hoppet nå tyd over i dette livet, og snakket om atle., intres)  hun mener h had kjolen på s hele tiden. d virker s om han pluts had no ant på s midt i trappen. du h misforstått sier h. så når v d, da årstall? d v på l500 orhundre. kjolen v nærmest gulaktig. h h strømper og snippesko. vhva j villekalle snippesko. Alfonso het h i Hellas. d v merkelig. d r mer et italiensk navn. (d kaller merethes mann s også.  j syns d r helt forferd av en ell an grunn, men h h ik lyst t å gå u sit ord navn, s er muhammed... ell no.) jeg menr hele hans nåværende familie, mor far bror, v sam der i hellas. mener d v hans familie der.  no wonder she dosnt get along w them very well)

må flytte dette et annet sted. Vi kaller ham ik Atle her, men stein.

???har du v sam m Atle i noen annen inkarnasj.???

     ???Kanskje atle følte på sam måt etter du døde i den inkarn s du gjord da din william døde, og at h nå føler på sam måte s deg, overfor knut???)  
Hadde du arverett etter astrid?

Ja, 1\3’s arverett, pga adopsjonspapiret mamma hadde skrevet ’svaktadoptert’ på. men det fikk jeg ikke.

Hvor gammel var arne, da han ble adoptert?

7 år

var det noen som spurte ham? spurte du ham?

nei. de sa han maste og maste om det. Og det tror jeg. De hadde lovet ham en hel masse ting..

og de hadde fortalt ham så mye negativt om meg, 

Som de had funnet på?

ja akkurat

gunnar også adoptert ham?

ja, jeg tror det. 

( har bare kopiert dette over hit, for navnenes skyld. har det også i hovedkapt:

 hvem jeg virkelig var. 

Du var døpt johsen fordi tante astrid het Johnsen, og din mor også. 

Ja.

Døpt før adoptert av astrid, 
ja., og før hun giftet s m gunnar.

har han adoptert deg noengg. 

nei, ikke som jeg vet om, Astrid sa h var min far, og da v d jo liksom ik nødv. 

men da du skul gifte d , ble h ik spurt om å signere, som din far?

nei

så da var astrid altså helt klar over at  han  ik. v v din far, ellers ville hun....

han lot henne tro at han var min far.

Hvordan vet du, at Arne vet om at vi skriver bok?

Jeg fortalte dem i retten, at jeg ville skrive bok. ”Dette er løgn”! utbrøt jeg. ”Det skal jeg skrive i bok, altsammen”. Både det Arne sa, og det georg sa. ...

Hva var løgn, spesielt?

Det var en masse babbel. - Jeg hadde ikke hatt dårlig hjerte, sa de. Dårlig hjerte var jeg jo født med, så det hadde jeg jo.

Jeg var ikke sjuk, sa de. 

, nei, nei, nei, - dette skjedde da Liv Jane var nesten nygift. satt georg og hun på restauranten på Gjøvik, for å kose seg .  venn(inne) finn, sier til meg:

Jeg traff georg før deg. (”så”! – hørtes det ut som om han hadde lyst til å legge til. .....  

Hva sa du:

j sa....

De to gikk ut på toilettet, og kom ikk inn igjen på evigheter. Sikkert en halv time var de borte.

”De to har hatt fast følge med begge beina, i mange år”, sa bror av georg til meg.

 Flere karer had advart m, mens j gik m Georg før vi giftetos. men j trod ik no på d, 

du var vel vant t .....

 (har bare kopiert dette over hit  , funny – har alt på kap. på Backup.. 

   Kan du finne frem den kjempehøye regningen du fikk den gang.

   - Jeg har brent den opp.

   - Hva! – Har du brent den opp!

   - Ja.  

   - Den listen du skrev opp hvor mye strøm du brukte, har du den fremdeles?

   - Kastet, tror jeg nok. Ja, jeg kan ikke ha sånn liste nå. Jeg driver med så mye greier.

?????ta m kopi av regningen, og av hennes oppskrevne liste over dager og KW forbruk. Hun sier hun h kastet dem.)
 nytt

 koordinerUFO  OVER  TAKET -

STJELER  STRØM )

also  probbl best to use some from landet, then some from

byen,... etc.  Thats how her life was, anyway.

tråd er det ik så dumt å ha, ihvertfall i relativt riktig rekke-

følge. selv om vi må passe på at d ik blir kjedelig. Heller 

levende, slik Thor Heyerdahl gjorde sin siste bok, begynner i 

dags dato, så mimrer litt , så tilbake til dags dato, så mimrer

så mimrer om noe annet, 

LJ har sagt et par gg at en annen slik bok er komt ut, men at 

folk sa det var så mi mi. Her er jo også en hel haug mi mi, men 

det må jo bare med. Viktig at folk fåt vite slikt også.

OLDEMOR

(Nei, bedre åkjøre skottland før oldemor()

Oldemor kan vi kanskje kjøre relativt langt frem. Den er bare hyggelig. Men litt møe og litt komplisert m masse detaljer kanskje. 

Kanskje vi skulle kjøre skottland opp foran, etter fødsel, barnevogn og rangle.

Hey dont worry abt it, itl fall into place, using the cards.

nå er ihvertfall Svend Foyn kommet på perfekt plass, etter oldemor!!! Flott jeg kom på det!

Ø langgate

Nytt   ????? (har dette vært en annen gang? For hun sier her, at nå er det ikke kjettinger på huset der. Har nå spurt LJ, og ja, det var ikke kjettinger der, en gang jeg )

what went on??? senere har lj sagt a huset ble borte før hun ble født!!! wht in t world.
  "Der, i det huset bodde oldemor", sa jeg. "Her, i Øvre Langgate nr. 5". 

  "Nei, langt i fra. Hun bodde i det huset der", protesterte Astrid, min stemor, og pekte på et annet hus, tvers over gaten. 

 "Nei, det var i det grønne huset der. - Og der var det kjettinger oppover trappen tidligere". Det var det ikke nå.? "Der bodde hun". (dette er helt nuts, hun sier på tlf. At huset ikke eksisterte der da hun ble født. Wow. Nå er vi skikkelig på tynn is!!!  Var hun tilbake i ånd, og kranglet m stemor? or what??? ok så hun må ha vært tilbake der en gang til, kanskje før huset ble revet, det var vel den gang det var helt tomt der, omtrent som da hun så bestefaren sin i huset i oslo, da det ikke var vinduer eller dører igjen, og hun hjalp ham. Nå var hun tyd tilbake , akk som ham like før huset skulle rives. Huset sendte ut beskjed ---- how abt ta.! Det må jo være slik!! sendte ut beskjed til de s had bod der....for d kan vel ik vær omvendt... da ville hver sjel s had bod der , måttet passe på å sjekke inn på huset stadig, for å kunne være til stede og besøke det, i det det skulle rives, eller kanskje hvis det ble brent.... Kanskje er det slik, at disse menskene hadde stått eller sittet v et vindu, feks. eller som i AMs tilfelle, var det kjøkkenet som var det sentrale pkt. Hun likte aldri det kjøk., men hun had sik tilbragt mange mange timer der, ved den store komfyren som var dobbel. og der man varmet opp vann. De andre tingene v huset som hun husker spesielt, er skapet i hallen, og at hallen hadde trapp inne i seg, og jern-kjettingene på hver side av trappen. De var ikke til å holde i, når en gikk opp, så da v de tyd kun for dekorasjon.)

   Stemor sa hun hadde vært der, da hun var fem år, og hun var helt best at huset lå der hun pekte. 

   "Nei", sa jeg, og holdt på mitt. 

   Astrid had senere fortalt dette til sin bror, og han hadde sagt:: 

   "Det er Anne Maren som har rett. Vår mormor, Anne Marens oldemor, bodde i det grønne huset, - nr. 5 i Øvre Langgate". 

Brit: - Du sa: ”Det var det ikke nå.” om den gang du var der i gaten, sammen med din stemor. Var det ikke kjettinger der da? (hun må ha opplevet dette på et annet plan, at hun hadde en veldig diskusjon med sin stemor om huset der på venstre side,.)

AM: - Nei, huset var ikke der lengre i det hele tatt. Huset ble borte før jeg ble født.

- Kan det være, at det at kjettingene nedover trappene ikke var der lengre, da du var tilbake i huset, da det ikke bodde noen der? Du var vel da tilbake ”i ånd”.

- Ja, det kan det ha vært. Ja, jeg må ha vært der ”i ånd”, for jeg var der absolutt.

((((((

(her kommer da kap hvor hun hjalp å starte min bobil...

Coord  m 

       Bobilen min, som hun startet. Så ikke startet.

    Fridtjof startet bilen for en dame    
(hører til kap om hvor hun stopper bilen t Knut i kryss)

evt heller ikk så personlig, da hun stoppet bilen t Knut fra å bli fullst krashet, og han så henne der!! far out!!

         metalltre:::\ hjelpere

   - Jeg drømte, før Atle og jeg reiste til Spania, om et metall-tre. 

   På veg hjem fra Spania – i flyet, satt det en ung jente der, med 2 slike trær. 

   ”Å – hun har et sånt tre”! tenkte jeg. Da så jeg, at hun til og med hadde to slike trær.

   Men i all verden – hvorfor drømte jeg dette? Jeg så dem i butikkene der nede, men jeg kjøpte ikke noe. Jeg hadde fortalt Atle om dette også.

   Brit: - Jeg kjøpte et gyllent metall-tre i Alaska, i en brukt-butikk. Det er mange metalltråder som er tvunnet sammen oppover, som danner stammen, og hver tråd blir en gren. Hvert blad henger separat, ytterst på hver gren, og når en blåser på dette gull-treet, blafrer alle bladene. Er det slik de trærne du så også var?

   AM: - Ja, akkurat.

   - Jeg ser liksom for meg, at alle mine hjelpere har hvert sitt blad. Så ble jeg så trist, for jeg tenkte meg, at treet ville bli borte fra meg. Ganske riktig, jeg har ikke treet lengre. Men jeg hadde festet treet godt i min hukommelse, da jeg regnet med, at jeg ville miste det. 

   Så ble jeg kjempeglad, da jeg i en bruktbutikk, i Spania, fant et nytt slikt tre.

   Kanskje drømte du dette, fordi du kom til å se et slikt tre, eller rettere sagt, to slike trær, på flyet hjem, og fordi du ville se slike i butikken i Spania. Den dypere mening, er kanskje, at jeg skulle fortelle her i boken, om at jeg tenker meg at alle mine hjelpere, har hvert sitt blad. Når jeg ser på dette treet, er det som om jeg har direkte kontakt med mine hjelpere. Jeg er blitt fortalt, at jeg har en hel mengde hjelpere. Det er kanskje folk jeg har vært nær i andre inkarnasjoner, etc. Idèen er kanskje da, at våre lesere kan gjøre det samme – tenke seg at deres egne hjelpere har et spesielt sted, hvor en kan kontakte dem.

   - Ja, det tror jeg er riktig.

   (Se foto av Brits ’gulltre’.)
 (før dette kapitel, forslag sette inn om stefaren som var i motstandsbevegelsen)

   Aslaug drev jo i dette spillet: La opp til at Hedin skulle få sjansen til å være sammen med andre kvinner, og så ble hun sjalu etterpå. Kanskje var det for å teste ham – for å se om han kom tilbake til henne, allikevel? 

   Kanskje tenkte hun, at han, som mann, måtte ha et stort behov for å strø sine frø rundt omkring, og skulle liksom være den storsinnete, som lot ham gjøre akkurat det. Dette hadde hun sett sin far gjøre, og ham beundret hun. Menn var bare slik, hadde sikkert hennes far humoristisk sagt t henne! Kanskje ville hun v annerledes enn sin mor da, og tillate slike sidesprang. ja, legge opp til dem – bare hun fikk beholde ham, - som hun sa t lj. hun la jo opp til at han skulle finne seg den lille piken som lå rett v siden av ham hver natt i dobbeltsengen, når hans kone sov, og han følte trang... Kanskje syntes hun ik d v gøy å ha sex hver enda natt. og så ble hun sjalu etterpå. dermed fikk han jo utløsning for sin seksuelle apetitt, hver eneste forbanna natt, og gikk ikke andre veger – fra sin kone. trygt og fint  - i huset. og kunne jo ik få barn m henne, som v så liten. Hun nektet mannen å ta jobb. så på denne måten holdt hun ham i huset, slik at h ikke dro sin veg fra henne. Men- da lj beg å bli større, v d jo en mulighet for at h ble gravid. og Arne tenkte hun, v kanskje hennes manns barn. Så fikk hun Arne inn i huset, og fant, at det var bra, for Da ville mannen få sitt barn i huset, måtte igjen være hjemme, for å være barnevakt – praktisk måte å holde ham hjemme på, og hun behøvde ikke å ødelegge sin kropp, for at hennes mann skulle få seg barn. 

   hun reiste jo conveniently bort fra Torpa, og tok sikk sin søster med seg, slik at hennes mann, og lj v allene igjen der oppe. 

   At lj skulle få barn m en annen, for å gifte s bort fra slaveriet, v jo ik no bra, d måtte hun forhindre øyeblikkelig, og fik d effektivt til den første gg lj forsøkte på d. 

   å ja, - så tenkte hun sik, at om lj ble gravid m Gunnar, ville hun sik ik ønske seg dette barnet, så da ville stemor conveniently arrangere en ny abort. etc. etc.... -  bare hun holdt sin mann happy, så ble han hos henne. 

   så skjedde det noe, så lj rømte fra Gunnar, men fik barn innen tiden - så hun kunne ha blitt gravid m G-s barn.> 
JEG  VAR  RIKT  GIFT  I  HELLAS

(Sett dette kap etter de andre, hvor folk forandrer s.) 

(copied over, since this d not jive w what she says today the 2 march 03.today she says, ta the man across from her at t stonetable, has changed, is diff. then the scene changes, and she s now at t marketplace in Greece.):
(ok? nei) 

  - Jeg er på hyttetur, ved et vann i Norge, med Stein, min gode venn. Vi skal spise frokost en tidlig morgen, ved et steinbord utenfor. Alt er stille, og alt er vakkert. 

   Plutselig er jeg ikke ved dette vannet. Jeg er et helt annet sted. Jeg befinner meg i Hellas. Han er nok litt lik mannen ved det første steinbordet, men jeg forstår ikke hva som skjer. (mitt forslag da, er at de var i Hellas, v et stenbord, og at hun da hadde Alfonzo tvers over for seg v bordet – slik at d v gjenkjennelses-effekten i en likn situasjon... men d kan ha v ansiktet hans, og sjøen bak ham, eller v sid a ham, som v som sjøen i Hellas... lys som gir gjenskinn på en bølge.,, for lj er jo vanligvis ik v vannet eller bølger...  

   Øyeblikket etter, - er vi ved havet, - der i Hellas. Det er en stor markedsplass. Det er gamle, rare greier - boder, salgsboder. Det er store brostein, - det er brostein
 (copied over to here from main file:
   Da jeg sto i butikken, og tvers over gaten, og så akkurat den samme nydelige smijernsporten, ble jeg aldeles perpleks. 
(no way du har sagt, at du ikke husket hva d v m d flotte porten.)

Akkurat foran den porten hadde jeg jo sett en eldre mann synke sammen og dø! Bak ryggen min hører jeg butikkdamen, som står bak meg, snakke om at ”the big artist David Cameron had sunk down dead, (den store kunstneren David Cameron hadde sunket sammen, - død,” - akkurat der, foran smijernsporten til hotellet tvers over gaten. Da ble jeg helt nummen, og jeg greidde nesten ikke si noe til damen som snakket.)
(copied double, only to establish this) 
   - Var det han som kjøpte den flotte Jeanne d’Arc oppsatsen til deg? 

   - Ja. Han var på tur i Frankrike. 

Marianne Hvidsten kaller henne Anette? Ok. (d v mitt forslag. Far out, hun het jo Jeanette, da h v gift m John Cameron. Mar. var venninne av John.  Hun ble så forskrekket, ? Da hun så John som prest? Ja at hun dro av gårde. De h v samm i 3\4 år... 

Hvorfor tror du Mar ble så forskrekket, da hun så John s prest. Nei, j tror d bare v en unnskyldning. H ble sam m en an..

Nå har j skrevet ned navnene, og presten var jo Jeanette’s svigerfar i det livet. Da hun så ser David i dette livet, som prest, så tenker j at hun så sin svigerfar i ham. Hun kjente jo deg godt, fra Skottland, hadde hun sagt, og da har hun vel kjent din mann godt også, Du var hennes manns bestemor,,,,??? svigermor.???? Når hun nå da ser sin svigerfar foran seg, har hun sikkert forskrekket tenkt: Jeg kan jo ikke ha noen nær forbindelse med min svigerfar”! – og dermed løp hun avgårde.)
xxxxxx

Caroline Webber, v hun din datter da du v Jane? elle Agnes?

Jane. (næææ tror ik d. Da h v jane had hun en drøss m unger , mener j, og da h v Agnes, had hun bare to, John, som ble prest, og Caroline, ville j tro)

zzzzz

Kan du huske, om UFO-konferansen m dr. Greer v i l998?

- Ja, tror det.

zzzz

Du satt v steinbordet m Atle. Så pluts v du et annt sted. satt du da v et ant steinbord, sam m Atle i hellas?

nei, rett til markedsplassen og h har på s merk klær.. (that aint what she says in t chapter, pluts et ant sted, så ny scene, og på markedsplassen...

xxxxx

Spisestustolene du har designet. De minner om ridderstoler. Har du v ridder i no liv?

zzzzz

Den hemmelige Arne, hvor traff du ham?

Da j v o lette ett bestefar, traff j ham tilfeldigvis 

forelsket?

ja, jeg var forelsket i ham, ja.

Kjente du ham fra en annen inkarnasjon?

????????

zzzzz

nb spør Britt om hvor gapestokken?

xxxxxxx

Jeg har tenkt på, at det kanskje var min mormor.

- Ja, det var det sikkert
Stille når klokkene ringer
Stille når solen går ned

Stille når hjertene banker

Hjerte – hva ønsker du mer?
Jeg lurer på, om min mormor var der, og lærte meg sangen – sang sangen for meg. Kan du den?

   - Ja, men ikke noe særlig godt. Var det som om du hørte en som sang den?

   - Jeg lå i høyet og hørte på den, og lærte den. 

   Jeg sang den, da mor og stemor og de kom hjem fra begravelsen. De fikk helt sjokk. De hadde forsøkt å få tak i teksten og notene til den sangen, for å få spilt den under begravelsen, for de visste at deres mor var så glad i den, men de hadde ikke greidd å få tak i den. Derfor fikk de helt sjokk, da jeg sang den, da de kom hjem.

   Jeg har også forsøkt å få tak i den, for min egen mors begravelse. Jeg spurte også Frelsesarmèen. De kunne den heller ikke. Oldemor kunne den. Hun var medlem av et spesielt kirkesamfunn, Metodistene.

   - Da hadde din mormor lært den av din oldemor da, av deg.
   - Ja, akkurat.

   - Da var det ikke rart du lærte den fort.
Sett kap om dr Fagerlund etter det m Skottland, da hun forteller
Carte blanche:

Yippee! endelig carte blance til å ta m utfyllende stoff! 

j sa: 

-J leter etter stoff som kan bevise at du har rett, for d r jo mange s kanskje vil si, at d h hun lest der og der, ell no. Ta m stoff utfyllende, som beviser. 
D r jo en masse folk ik h peiling på, og de kan tro at du ljuger, og da vil de se, at d r andre s h opplevet d også. F.eks å løpe på sivmattene, er d ing s har hørt om. 
    F ex j h tenkt  å forsøke å få tak i stoff om Hellas – om 

uniformen din mann hadde på seg., stoff om de som bor på sivmattene – sikkert få fra Nat. Geogr. etc. etc. Er det greitt at j gjør dette? 

- Ok sa lj

- Stoff om Mauritzius etc.  

- OK 

- J forsøker å bevise, at du h rett, så folk ik tror du bare ljuger eller har funne på det.

-ja

OK, sa lj, som Carte blanche! Endelig! håpløst å skulle klarere hvert eneste pkt m henne, slik j h måttet gjøre hittil! what a night mare it has been.

og – tenk om hun døde før j fik sjekket alt m henne, o d v jo umulig! – da kunne j ikke bruke d j had funnet.

xxxxxxx

(keep kap. hvor de sier at huset bør brenne – for the surprise. If not, yeah yeah.  We knew it. naehhh, better in seqence, but maybe split up, like it was in her real life. Where to putt he next one, then

copied over for the correct name

   Endelig var det en snill dame som gjorde det, til slutt. Sigrid (riktig navn. Hun har sagt ok)(men da ville Arne få vann på mølla, for d r jo en hel familie der oppe, og alle vet akkurat alt som er hendt.so we’ll call her sissel) het hun. Hun fant nøkkelen der jeg sa den var, og låste oss ut. Vi ble med henne nordover i bygda, og fikk ligge over om natten, hos henne. Nordigarn utt noligar’n
kj:

   Robert sa ikke noe særlig, hverken til eller fra. Det var tydelig jeg hadde bestemt meg selv, for at jeg slett ikke ville være noe medium på den måten. Kanskje sa han ikke noe, fordi det egentlig var nettop det han selv gjorde, - tok imot, og faktisk lot andre til og med snakke gjennom seg. Han hadde jo godtatt dette selv, og hadde vel kontroll over det. Men jeg likte slett ikke det som var blitt skrevet, enda det kunne jo være at jeg selv hadde skrevet det. Jeg var vel egentlig plutselig blitt redd for at noen ville kunne ta meg over. 
#¤#¤#
til kap hvor hun loeper  fra mann og  bil:

(ny tittel paa kap.)

   Et halvt år før jeg dro til byen, drømte jeg at jeg en kveld at jeg skulle gå Granerudvegen, og ikke gå den snarvegen, som vi ofte pleidde å gå, når vi skulle gå opp til den bitte, lille gutten min, der vi bodde på Furuseth. 

    Den kvelden hadde min stefar sagt at han skulle kjøre meg hjem. Jeg hadde vært i leiligheten der for å besøke min sønn, som de hadde okkupert. Jeg fikk faktisk snakke med ham, - men bare så vidt det var. 

Arne snakker spansk. 

gjør han det.

ja han var i spania i et helt år, samm m min mamma og min stemor. de bodde i Fuengirola. han oversatte for engelskmenn, og hjalp dem. 

Har du kalt Arne opp etter din onkel Arne?

Nei.

etter hvem da?

hemmelighet.

Den hemmelige Arne. hvor har du det navnet fra?

Fra da jeg lette etter bestefar nede i Tønsberg.
SNØ  I  PALM  BEACH ,  FLORIDA
copied over, for t name  
 - Vi har fått bo i en leilighet i Palm Beach. Der bor også to norske piker, som er au pair. Vi venter på en advokat, og vi venter på et par byggmestre. Advokaten kom sist. 

   På forhånd fortalte jeg akkurat hvordan det ?????????? 

   Vi sitter på verandaen, med netting rundt. Det er så lumskt varmt - hetebølge, enda vi er i oktober.

   Plutselig kjenner jeg som sno, som det kan bli før vinteren kommer, i Norge. Fryktelig kaldt. Du kjenner at det skal bli kaldt.

   Byggmesteren fra Kr.sand, eller Kr.sund. (Vi sier han er fra Arendal) sier:

   ”I vinter skal jeg hit ned. For nå er jeg lei den kulda hjemme i Norge”. 

   ”Å nei! du må ikke det”! tenker jeg, men Annie (vi kaller henne Alice,)var der, hun sto bak ryggen hans, og gjorde truende fjes til meg, for at jeg ikke skulle si noe. Hun så nok, at jeg hadde opplevet noe spesielt.

#¤#¤#
II l7

                  HELBREDELSE  VED  BØNN   
\
                                        ¤  ¤  ¤   Der ligger hun, som var så fantastisk flink til å ta seg av eldre og yngre søsken. Hun bakte, lavet all mat, sto opp tidlig om morgenen. Hennes mor var ikke der. Hun vasket klær ved bekken og skylte dem i det iskalde vannet i den. Hun malte og pusset opp huset, l6 år gammel; - og jeg beundret henne storlig. 

Jeg satt der og da, og ba til Gud. Jeg ba opprørt inni meg, ikke høyt:

   "Du Kristus!" sa jeg bydende. "Du har lovet meg en ting, - og alle andre - som tror på at du virkelig kan det. Du sier at der mennesker må gi tapt, der har du lovet oss alle, at vi kan be deg, og du vil gjøre alt nytt. Greit! Jesus, kom hit med en gang! beordret jeg. "Gjør alt nytt. Og jeg tror du gjør det. Men gjør det her og nå! Ikke tull. Kom hit og gjør det!" kommanderte jeg.

Brit: - Du ga Jesus ordre, hm?

A.M.: - Ja, jeg gjorde faktisk det. Jeg ba ikke nydelig. Jeg var så opprørt, der lå hun som hadde gjort så mye, og vært så flink. Jeg syntes det var så urettferdig, at hun lå der og hadde det så fælt 

Der i rommet tenkte jeg med forskrekkelse:  

   "Hvordan er det du ber til Gud?" Jeg var ganske forskrekket over meg selv, men plutselig får jeg en følelse, av at han er i rommet der med oss. Jeg hadde en følelse av at Jesus kom der i rommet. Det kom en så velsignet fredelig stemning i rommet. Så reiser jeg meg opp. Jeg er forferdelig dårlig selv, i ryggen og i muskulaturen, så jeg kan ikke bøye meg noe særlig over sofaen der hun ligger. Men jeg prøver å ta hånden min ned over de

r hvor hun er så hoven. Jeg kjenner noe pitrete stikking i hånden min. Men så får jeg plutselig en følelse av at ...  

   ”Du blir bra, Marny! - Jeg er helt sikker på at du blir bra! Jo, du blir bra! Jeg er skråsikker, Marny.”! utbryter jeg til henne.

   Der sitter broren hennes i sofaen, sammen med juristen, min gode venn Atle, som hadde kjørt meg dit. Hennes bror ser helt forskrekket på meg. 

   ”Hvordan kan du liksom si det”? lyste øynene hans.

   Atle utbryter, da vi kommer utenfor hørevidde, på vår veg hjem: 

   ”Du må ikke si slikt! - Anne Maren! - Tenk om hun ikke blir bra”!

   ”Ja men, - jeg fikk beskjed om å si at hun skulle bli bra!  Han lovet meg at hun skulle bli bra”! 

   ”Hvem lovet at hun skulle bli bra”? 

   ”Jesus, som jeg ba til”.

   ”Det kunne jo ha vært Gabriel, eller en av de andre erkeenglene”.

   ”Du ser meg ut som en erkeengel, du”. svarte jeg tilbake. 

   ”Jeg følte at det var Jesus. Det var ham jeg ba til. 

   Jeg ringte tilbake og spurte hvordan det var, dagen eteeer.

   Å 'du tror det ikke, Marny har spist, og !  Det hadde ikke skjedd paa lange, lange tider.  og såå har hun ikke kastet opp noe i det hele tatt. Han var helt himmelfallen.

    Hun spist litt mat, litt fersk suppe som han hadde laget til henne. Han hadde laget suppen til søndagsmidag. og naa var det  

   Jeg skal reise til Florida et par dager etter dette. Jeg går innom en liten butikk. Jeg vil kjøpe noe til Marny, da jeg skal være borte i fem uker. Jeg skal til Florida, i USA, men først til  England, og til Skottland. Jeg skal reise, til tross for at jeg er veldig syk. I butikken, som het Gledens Kilde, og lå i Akersgaten, kjøper jeg en liten figur. Det var to små fugler av porsellèn. Innehaveren er veldig snill mot meg. Hun sier at hun skal kjøre gjenstanden opp til leiligheten, der min venninne ligger. Senere ringer Marny fortvilet. Hun hadde ikke greidd å gå frem til døren da det banket på. Jeg går tilbake til forretningen. Damen i butikken lover at hun vil prøve en gang til. Jeg ringer og får vite når det er en hjemmehjelp hos Marny som kan lukke opp døren. Min venninne var så svak, at hun ikke kunne gå så langt som til ytterdøren. Derfor måtte det være en hjemmehjelp til stede, for å åpne døren. Jeg forteller dette til damen i butikken, som reiser opp til Marny igjen, og nå får gitt min venninne figuren fra meg. 

 Dagen etter at jeg har vært hos dem, ringer jeg for å høre hvordan det går. Johan, broren, gråter i telefonen. Han hadde laget middagsmat. 

   ”Jeg har ikke sett at Marny har greidd å spise så mye, uten å kaste opp med en gang. Fersk suppe kjøtt, poteter. Det har ikke skjedd på mange måneder, at hun har beholdt maten! Jeg skjønner ingenting!” 

   ”Supert, han greier det han der oppe! Jeg har jo bedt til Jesus om det.” sier jeg glad. ”Og jeg fikk følelsen av at han var der, og at min bønn var hørt, om at Marny skulle bli bra, legger jeg til.” 

   Dagen etter dro jeg av gårde mot Florida. Først reiste vi til England. Deretter tok vi toget til Skottland, så ned igjen til England, og deretter fløy vi over til Florida i Amerika. 

(I desember o3 h j spurt lj : Du ber til jesus og til gud om hverandre. – For meg er de ett. – vel. vi er vel alle ett med gud. men vi går ut i forskjellige sjeler, i forskjellige kropper. Den personligheten som Jesus var\er, var\er del av gud, og vi er del av gud. – vel, jeg tenker på dem som ett. )

                                             ¤  ¤  ¤

 divided up, and coordinate w t oth similar chapter.                              

 - En meget syk venninne av meg, Marny, som jeg på en merkelig måte traff igjen, etter tredve år, var alvorlig syk.

 Sykehuset kan bevise det. 

Søsknene hennes kan bevise det. Etter at jeg hadde vært hos henne, ble hun bra. Og hun levet i l4 år  lengre. 15 år????

   Huff, da jeg så Marny igjen der, tredve år etter at jeg sist hadde sett henne, var hun så forferdelig syk. Hun hadde fått lov å ligge hjemme, for å dø. 

   Det var et mirakel som skjedde - at hun ble bra.

DU vet hvor hun er !

DU må gå og vekke henne opp !

   - Marny ringte meg en dag, etter at hun var blitt frisk. Hun var svært ute av seg, og sa at søsteren hennes, Laila, var blitt funnet på badegulvet, der hun bodde, bevisstløs. De mente hun hadde ligget der bevisstløs i tre døgn, før hun ble funnet, og de fikk henne på sykehuset. Legene sa til Marny at Laila blir borte for dem. Hun glir bort. De sa, at om hun kom til seg selv igjen, var det ikke sikkert hun ville huske noen ting. De sa det var mulig at hun nok ville bli en 'grønnsak' for familien. 

   Min venninne, som jo selv hadde vært meget alvorlig syk, - vært døende, da jeg kom til henne, ringte nå for å få hjelp av meg. 

   ”Nå er det bare du som kan hjelpe”, gråter Marny i telefonen.

   ”Å nei, du må ikke si sånt”, protesterer jeg. ”Det er ikke jeg som hjelper, heller; - men jeg kan be om det”. 

   Jeg har noen gjester her hos meg akkurat da Marny ringer, så jeg går inn på mitt rom, og ber Gud, eller Kristus, sterkt, om å GÅ dit hvor hun befinner seg, på sykehuset. Jeg vet ikke akkurat hvor det sykehuset er, på det tidspunktet. - Men jeg ber Ham gå dit.

   ”DU vet hvor det er”, sier jeg. Jeg er overbevist om at Han hører meg, og at Han kan gå dit, og vekke henne, uten at hun er skadet i hjernen. Legen på sykehuset hadde akkurat sagt, like før min venninne ringte meg:

   ”Alle piler peker nedover. Det er ikke noe håp”.

Legene sier at det er stor sjanse for at hennes hjerne har fått skade, da hun kanskje har vært bevisstløs lenge, før hun ble funnet hjemme på badegulvet, og kom på sykehuset. Nå hadde hun til og med ligget bevisstløs i tre dager på sykehuset. Legene mener at hun ikke vil komme til å våkne mer, og at hvis hun mot formodning skulle våkne, så vil hun ikke kunne fungere normalt som andre mennesker. 

   Jeg sitter på rommet mitt og sier:

   ”DU hjalp meg med å få søsteren hennes frisk. DU vet hvor hun er! Jeg vet ikke hvor det er. DU må hjelpe Laila! DU må gå til henne! DU må vekke henne opp! - og DU må sørge for at hun er helt fin og frisk i hodet! Du hjalp Marny. Hun kan spise. Hun er helt fin igjen. Du reparerte leveren hennes. Hjelp meg nå, å vekke opp søsteren hennes, Laila”!

   Jeg kjente jo også Marnys søster Laila, som ung. 

   Bare en kort stund går, kanskje en halv time. Der ringer telefonen enda en gang. Det er min venninne Marny igjen. Hun ler og gråter om hverandre: 

   ”Du har klart det! hun er våknet! Laila er våken, og vet du -”! jubler hun. - ”Hun er helt klar! Hun spurte:

   ”Hvor i all verden er jeg hen”? - Og hun er helt fin! Rett etter at jeg hadde ringt til deg, begynte søsteren min å våkne, og legene skjønte ingenting”!                   
              Jeg var min egen oldemor. 

koord 

(copied from main file
total, and absolute chaos!!!!

It’l take ages t make sense of this!)

OLDEMOR

(Nei, bedre åkjøre skottland før oldemor()

Oldemor kan vi kanskje kjøre relativt langt frem. Den er bare hyggelig. Men litt møe og litt komplisert m masse detaljer kanskje. 

Kanskje vi skulle kjøre skottland opp foran, etter fødsel, barnevogn og rangle.

Hey dont worry abt it, itl fall into place, using the cards.

nå er ihvertfall Svend Foyn kommet på perfekt plass, etter oldemor!!! Flott jeg kom på det!

Ø langgate

Nytt   ????? (har dette vært en annen gang? For hun sier her, at nå er det ikke kjettinger på huset der. Har nå spurt LJ, og ja, det var ikke kjettinger der, en gang jeg )

what went on??? senere har lj sagt a huset ble borte før hun ble født!!! wht in t world.
  "Der, i det huset bodde oldemor", sa jeg. "Her, i Øvre Langgate nr. 5". 

  "Nei, langt i fra. Hun bodde i det huset der", protesterte Astrid, min stemor, og pekte på et annet hus, tvers over gaten. 

 "Nei, det var i det grønne huset der. - Og der var det kjettinger oppover trappen tidligere". Det var det ikke nå.? "Der bodde hun". (dette er helt nuts, hun sier på tlf. At huset ikke eksisterte der da hun ble født. Wow. Nå er vi skikkelig på tynn is!!!  Var hun tilbake i ånd, og kranglet m stemor? or what??? ok så hun må ha vært tilbake der en gang til, kanskje før huset ble revet, det var vel den gang det var helt tomt der, omtrent som da hun så bestefaren sin i huset i oslo, da det ikke var vinduer eller dører igjen, og hun hjalp ham. Nå var hun tyd tilbake , akk som ham like før huset skulle rives. Huset sendte ut beskjed ---- how abt ta.! Det må jo være slik!! sendte ut beskjed til de s had bod der....for d kan vel ik vær omvendt... da ville hver sjel s had bod der , måttet passe på å sjekke inn på huset stadig, for å kunne være til stede og besøke det, i det det skulle rives, eller kanskje hvis det ble brent.... Kanskje er det slik, at disse menskene hadde stått eller sittet v et vindu, feks. eller som i AMs tilfelle, var det kjøkkenet som var det sentrale pkt. Hun likte aldri det kjøk., men hun had sik tilbragt mange mange timer der, ved den store komfyren som var dobbel. og der man varmet opp vann. De andre tingene v huset som hun husker spesielt, er skapet i hallen, og at hallen hadde trapp inne i seg, og jern-kjettingene på hver side av trappen. De var ikke til å holde i, når en gikk opp, så da v de tyd kun for dekorasjon.)

   Stemor sa hun hadde vært der, da hun var fem år, og hun var helt best at huset lå der hun pekte. 

   "Nei", sa jeg, og holdt på mitt. 

   Astrid had senere fortalt dette til sin bror, og han hadde sagt:: 

   "Det er Anne Maren som har rett. Vår mormor, Anne Marens oldemor, bodde i det grønne huset, - nr. 5 i Øvre Langgate". 

Brit: - Du sa: ”Det var det ikke nå.” om den gang du var der i gaten, sammen med din stemor. Var det ikke kjettinger der da? (hun må ha opplevet dette på et annet plan, at hun hadde en veldig diskusjon med sin stemor om huset der på venstre side,.)

AM: - Nei, huset var ikke der lengre i det hele tatt. Huset ble borte før jeg ble født.

- Kan det være, at det at kjettingene nedover trappene ikke var der lengre, da du var tilbake i huset, da det ikke bodde noen der? Du var vel da tilbake ”i ånd”.

- Ja, det kan det ha vært. Ja, jeg må ha vært der ”i ånd”, for jeg var der absolutt.

   - Du snakket mere med moren din om dette, og det var da du ble klar over, at din oldemor, det var deg?

   - Nei, jeg snakket ikke mere med min mor om det – men jeg visste det var meg.

   Svend Foyn bodde i gaten nedenfor Langgaten.

   Brit:: - Mens du var din oldemor?

   AM: - Det vet jeg ikke.

(well, where did he live then? Nedenfor er det nå barnehave ute i haven. Huset kan ha ligget til venstre for barnehavehuset. Er det flyttet til museum? Eller bodde han i et hus der nå Wilhelmsen?? har bygget midt i parken, som det ser ut til å ha vært på venstre siden, når en går ned mot sjøen. Øvre Langgate stanser der.

   på et herskapshus i gaten nedenfor kirken, står det, at her bodde Svend Foyn og frue ..... Kanskje bodde han der etter at den første fruen hadde dradd sin kos. Læreren i barnehaven, som heter Svend Foyn ....... og .....’s barnehage???? visste ikke at kona hadde reist til amerika, og giftet seg m indianer, og komt tilbak. hun så svært tvilende ut til det. De skulle liksom vite alt om ham, for det var del av pensum... på d andr sid, en som kom tilbak ville nok bo i pensjonistbolig, og ikke i herskapshuset. 
kapell har Svend Foyn også bygget, pluss hospital????
lj mener han ik v gift to gg. og at d må være samme dama det nå er snakk om. må j undersøke om dette? ??? Roald Pettersen kan nok finne ut om dette. 
(copied over for the name)

   Mange år etter fortalte Kalla  - Kristine –(vi vil kalle henne Karine, men beholde Kalla) meg at det var ikke så lett, for hun var jo bare hushjelp, så hun våget ikke å si noe mere, da det ble slikt ramaskrik, da hun brød seg.   

 (copied over, for the name)   

 ”Kan dere ikke utvide kirkegården, slik at disse gravene kommer innenfor gjerdet"? spurte jeg den som er klokker i kirken der, Tom Gerhard Tomter. 

   ”Jo, vi skal utvide kirkegården, og da kommer de innenfor gjerdet", svarte klokkeren.
(nå for tiden har de slettet utrolig mange graver på kirkegårdene. imidl er d komt forbud mot å ta bort graver, som har støtte fra før...... )
x x x
(copied over, to get the names
  - Han Ottar (vi kaller ham Ola)var på harajakt. Så så’n no’ som lea seg borti snø’n. Det måtte værea en hara! Han så no’ kvitt som rørte seg, så han skaut, han. Så gikk’n bort til det han trudde var haran han hadde skutt. Det han hadde skutt var itte no’n hara, men den kvite katta til nabokona. 

   Han Nils (vi kaller hamPetter – ”Nils Petter millionæren’) kom der på morrakvisten, Hanan kom løpende mot -ham. 

Men da tok jæ hanan i nakken og deisa rundt men han slang kroppen rundt etter nakken.
(copied over, to get t names)

Andreas(vi kaller ham Anders) sto og passet på som en hauk. Han skulle ha tak i alle rundingene på alle de 80 kakene. Rundingene kunne ikke spises før alle stykkene rundt var borte. Vi småjentene klarte å kapre tre av disse rundingene. Han skjønt
   Je ska ha  dem alle , insisterte Andreas. 

   Andreas var avgårde på byttearbe. Jeg fikk bo på gården der, da de andre var i begravelsen til mormor. Om morgenen satte Helga (vi kaller henne herdis)på kjøkkenbenken Kaffe og kaker, Da vi spiste frokost en porjon av det vi spiste til frokost - det var brød, all slags kj
(j spurte igjen om lista han forandret. .... lj mener han ik gjord d m vilje, som j trod. - han v vel lit enfoldig da, - ja h v nok lit enfoldig.)

 (copied over from main file)

(beginning? tilhørighet???

rettssak. georg ville ha halvparten av polisen, som Svend hadde tatt ut, etter request fra Liv jane, slik at hennes lån skulle være trygt.

   Brit: - Too bad (synd), at du hadde en ny advokat. Grimstad hørtes ut som om han ville ha greid brasene mye bedre, enn de ble gjort.

(copied over from main file, for å få navnene)

Hvis ikke du hadde gjort det med adopsjonen til Georg av Svend, da hadde det vært hans som skulle arvet l\2 polisen etter svend. Hadde du hatt problemer med hans, tror du?

   - Anna, kona til hans, sa at det ville hans aldri ha gjort. hun kunne ikke forstå, at georg kunne ha gjort noe slikt. hun syntes det var så simpelt.

   - Ja, det var skikkelig gement gjort.

coordinate  
   Hver dag, oppe i det lange smale vinduet i gangen, der vi bodde, kommer det et ”uvesen” - som jeg kalte henne inne i meg. 

   ”Du er et uvesen, et troll! Du er slem! Der sitter du i vinduet og roper utover til alle barna i nabolaget: 

   ”Hva har dere i lekser? Hva har dere i lekser nå”?” 

   Hver dag gjorde hun det! 

   Jeg prøvde å si til henne:

   ”Jeg vet da hva jeg har i lekser. - Det er bare det at jeg får ikke tid til å gjøre dem”! 

   - Det sa du ikke til henne? 

   - Nei,  jeg gjorde ikke det, - men jeg syntes jo, at jeg måtte ha litt fri òg!

   - Det sa du ikke heller? 

   - Nei, for hver natt var det noen som kom - når vi hadde lagt oss.

   - Stemoren din satt nok der i vinduet og ropte disse spørsmålene ut til barna, fordi hun ville gi inntrykk av, for omverdenen, at hun var den påpasselige mamma, som brød seg så mye om sin datter, og alt som hadde å gjøre med denne datteren! 

   - Tror du det ja? Ja, alle barna syntes jeg hadde så pen mamma, sa de til meg. 

   - Mødrene til barna utenfor ville jo også høre henne rope. Hun ville nok gardere seg, i tilfelle du skulle fortelle ute, om alt du måtte gjøre, der du bodde. 

   - I alle år senere, har jeg trodd at alle barna på Granerud syntes at hun var så pen. Ikke før nå i fjor, da jeg hadde klassefesten, viste det seg, at noen av venninnene fra klassen min syntes at hun var utålelig.
NB ta m etter dette: kap hvor hun årner, slik at AM blir kastet ut av skolen.   

¤>¤<¤

                                      ¤  ¤  ¤
 ()¤¤¤()

(dette er flyttet over fra main file. ok på mainfile)
   Min mann og jeg reiser ut med bilen, for å finne stedet jeg hadde drømt om. Jeg har vært sanndrømt så mange ganger, at jeg også tok denne drømmen alvorlig. Jeg gikk ut fra, at den tomta jeg hadde stått på, i drømmen, ville være akkurat stedet for det nye huset.
Her sier hun at det er hennes mann, men for ikke lenge siden, sa hun at hun ikke v gift m ham, da hun kjøpte tomta..... hmmm hva skal jeg skrive da????

So – de var samboere, han hadde flyttet inn da--- og da v han blitt hennes mann... vel...

Hey, hun har sagt, når jeg har spurt, om journalisten fulgte dem bort.. ja det gjorde han, og hun fortalte en lang deilig hist... om hvordan de kom bort dit... Så hadde jeg tatt ned notater fra en ann gang. Hvor hun sa, at hun dro ned t bonden dagen etter, og ikke fikk se tomta før til våren, da bonden tok henne dit.
   j spurte henne igjen, og spurte om de v samboere da, ja, svarte hun, d var de. j spurte  snakket om, at de ikke had gått bort der, men ikke før t våren. jo d v riktig... 

ikke gøy de her. when y tell t truth, its ieasy t  keep track of.  when y tell a lie, y involve yrself into it, more and more, and create  a story ta y yrself almost believe. 
    Hun har adoptert Santer til etternavn, fordi d r sant det h sier..... right!!! well, how abt en gg sier hun at de ikke gikk bort til tomta, sam m journalisten, en ann gg har hun laget en lang hist om hvord d v da de gik bort dit, og hvord hun sa t Egil, at ser du det , ser du det......denne siste tok j ut, f d v mer sannsynl at d hun had sagt, s v så crazy v sant. j skul ha bare flytt d ned t bunnen av dok. skulle ikke ha erased det.  hun sa d vel, for å høres normal – fordi j sikk ga inntrykk av at d v svært spesielt, at hun ik had gått bort og sett på eiendommen, men kjøpt den usett !!  d syntes jo jeg v ganske crazy, men naturligvis, når du stoer så på det, så!!!
¤¤¤¤
(copied from main file)

ved at hun lurte min mor til å skrive fra seg hele den eiendommen som min mor hadde.
   Da hadde du fått over på deg å være verge for din mor? 

   Ja, det hadde jeg. Aslaug måtte innrømme overfor advokaten, (som vi vil kalle:) Grimstad, at min mor var min mor. ?????se ovenfor????Jeg gikk til nedstamningsrett, og måtte da ha en advokat, som skulle snakke for meg, i retten. Grøstad var min advokat i retten. Grøstad skrev til henne.??? Det gjorde jeg og. Aslaug skrev tilbake til Grøstad, at min mor var min mor. Hun skrev at jeg hadde hatt det så godt hos dem - Hun la ut om det, i det vide og det brede. Hun skrev også, at hun ikke visste hvem min far var, for det hadde hennes søster aldri villet ut med, skriver hun.

   I Skottland regner de jo i ’miles,’ men jeg bare tenkte på den tiden det hadde tatt oss å reise på vegen der, med hest og vogn. (tull og tøys...se lengre ned)    

            Mere???? 

Liv Landmark og Harry Wang – blodgivere. Riktige navn? Ja. Vi kan bruke navnene? Ja.

Det reddet vel livet ditt egentlig. Ja, det gjorde nok det.

Jeg synes vi kan skrive dr. Abrahamsen hele vegen, unntagen når det gjelder d m ufoene, da kan vi forandre navn, eller, la v å ta m navnet ok,? Ok!

Da gjør vi det samme med dr......  når d gjelder murhuset m brann-vann, og reisen til North Carolina.., og så forandrer navn til broren din fra skottland? Nei.....

(kan ik du spørre dr Alstad, om vi kan skrive navnet hans. Dr Alstad er død.. da kan vi vel skrive navnet da, f dette er jo ik no neg. Ja greitt. 

Rett før jeg fikk se skivene, hadde jeg fått tilbake stolene – spisestuen, maken grønt, rosa,. Gammelrosa, mellomgrønt. Skivene var gul, mørt blå, vidunderlig rosa, grønn. Tok flere gule, og det blå fikk – gikk ut av film.

(slutt des.03 lj sier på tlf ,at hun mente jesus var der, da d m skivene hendte. – åj. d v en ny vri på hist, s j ik h hørt før! – jo, j mente jesus var der! – d sa du ik no om da.) 

LJ har sagt, at hun mener de kommer med en UFO hele tiden. Det er så og så lenge siden moses døde. Siden elias døde, siden Jesus døde, og de er still going strong.  

Ja du mener at de da er gått ut av vår tid, og inn i en annen tid, og at de rett og slett er de samme, med de samme kroppene?

Ja, akkurat det var det jeg mener.

Stemor hadde sagt at du var gravid da du var l3 år – abort?

Hvem hørte du det av?

Tante Gunvor hadde hørt det. Min sønn hadde sagt det til min halvsøster. Han hadde hørt det fra min stemor. Også hans stemor. For at ikke jeg skulle arve noe...

(bruker ikke dialekten, omskriver. Vil ikke at d sk v funny

flytter det derfor ned, for ikke å bruke det)

   "Sjå ut der, Anne Maren, sjå ut gjennom sprinkla, sjå på dom der ute! Når jeg ser ut på dom der ute, blir jeg helt dårlig, er det noe rart jeg blir dårlig av det, - jeg er jo ikke galen".

  Han Krestoffer har sendt meg hit. Je tok ei sildebytte og dro ned til Dokka med bussen. Jæ gjækk i banken og væksla. Så tok jæ pænga og jækk jæ og handla møbler. Da gjekk Krestoffer etter doktorn. Krestoffer mente je var gærn, for je hadde brukt penga. Jeg mente det var mine penger også. Så doktorn sendte me hit.)

BILEN  MED  HØYRE-RATT –

SOM  IKKE  KUNNNE  HA  VÆRT  DER

OG  MANNEN  MED  GLASSØYET

Kj forslag: How abt using his real name. Det er jo ik no negativt i denne hist om ham. nei det foeles ikke bra i magen aa bruke hans riktige navn. Hans enke giftet s m en prest,. 

   han tok tak i snippen på duken og løk, smørkuler etc... flakset i luften
(kj: var hele bordet taburettene og alt en stor overaskelse?? samtidig m måltidet? Da var d kan hende det han ble forbannet over, hvis h ik visste no om d på forhånd?)

neid a …. han visste det. 
(flytt dette til senere....) dette kommer fra, da hun så hippokrates og araberen.. j behøver ik være en slik allviter...
   Brit: - Da far av en venn av meg, som er fra Østerdalen, døde, kom han og viste seg for sin sønn. Det var også bare hodet til faren, min venn fikk se. Men hodet var større, enn det hadde vært, da faren var i live. Min venn så det midt i luften. Faren hadde mørkt skjegg og hår, og var brun og fin, og så glad og smilende ut. Da faren døde, som en gammel, syk mann, på sykehuset, var både skjegg og hår blitt hvitt, og han var ikke brun. Han så nå ut, som han hadde gjort, da han var rundt tredve år gammel. 
   Du så jo selv din mor, som meget yngre, enn hun var, da hun døde. Du fikk det vel riktignok inn som en drøm. Men det var nok det hun ville vise deg, at nå følte hun seg slik. Det er visst slik – at når vi dør, så ”tar vi på oss” den skikkelsen vi hadde, da vi følte oss på toppen av livet, og ikke slik vi blir som gamle og grå, har jeg lest. Dette ser jo også ut til å stemme med det som skjer. 
 (((&&&)))
^^^^
¤  ¤  ¤

     ark 9 VII 23

()()==()()

¤  ¤  ¤

(dette bare kopiert ned hit, for å få på hvem som fortalte henne det. tror d v konen til hennes bestefar)
   - Ja, ganske sikkert. Min stefar hadde brukt et slikt judogrep, og kastet min egentlige far ned fra låvebrua, på gården min far kom fra, - før jeg ble født, fortalte min tante. ??????
¤  ¤  ¤
¤  ¤  ¤

Kanskje bør vi ha dette i connection med det aller siste vi h skrevet, om stemoren som tok henne til abort....  nei, ikke nødv. da har vi nevnt det allerede en gg. og så kommer at stemor ... med fosteret.
Hun var også selv gravid en gang.. hva gjorde hun f å ta abort selv....
og så til slutt om Arnes baby som hun også ville skulle fjernes.:

   - Hun ville at babyen til Arne skulle tas bort også. Hun sa det til meg. Til og med barnebarnet ville hun ikke skulle leve, hvis hun hadde fått bestemme. Hun var rasende for at Arne skulle gifte seg.

   - Tror du årsaken til at hun la deg slik for hat, som du sier, var at hennes vilje ikke ble fulgt? Hun ville jo at babyen\du, skulle druknes.

   - Nei.

- - 

mens dere boddepå nesøya, var det de forsøkte å få deg til å gå i brønnen. om du had gjort det, ville jo ikke din farmor ha betalt ut pengene til din mormor, så det var jo ikke så smart.the jealous type, hun der stemoren din. alt var hun sik sjalu over, og  tenkte på revansj. 

- - 

kan du komme på flere gamle ord du brukte:? Kjøbmand, og kjød,...

---

    den hemmelige Arne, fra tønsberg, kjente du ham i en annen inkarnasjon?

· - -

tror Gunnar trodde jeg skulle snakke. han v redd for det.                                                           ¤¤¤+++¤¤¤
()()==()()

(((&&&)))
Knut driver med healing.

Hun har vært i Thula, det 

Var du som barnepleie-elev hos Malermester Hansson på nesøya? Vi kaller dem Murermester Nilsson??? Ok 

Vel, det var før jeg gikk på  noen slik skole. Det var først, jeg hadde håpet å bli barnepleier, så jeg ringte på et avertisement i avisen, til dem, for å få praksis. Jeg søkte, og fikk jobben. Jeg var der i et halvt år. (kom ikke inn på barnepleien etterpå.)

29.l2.3: Den eldste av de to småjentene til den mannen som var så slem, bet meg i benet. – var du oppe hos dem på besøk? – ja, det var helt forferdelig, mørkt og dystert. – ja det var det, aldeles forferd syntes jeg også d var. j fik helt sjokk, da j kom o fik se d. der de had bodd på brønnøya, var d lyst og trivelig, selv om d v på nordsiden a øya, og bare et sommer hus, forf kaldt. men d brune huset var kaldt også d v også bare et sommerhus. og d v mørkebrunt inne. – de fik non klær a fru Hansson. men mannen ble sinna, og sa hun måt gå tilbake m klærne. d v ik så lett hos hanssons heller. – nei, d var visst ikke det. – j mener j forsto at han had fått tent på huset de had, så d brant ned. – sier du det. o det som er der nå, er bygget nytt da. – ja. – d r derfor d er helt anderledes enn andre hus rundt her. – ja.
Du måtte ligge, etter tunge løft, da du bille bli sykepleier. Men så kom gunnar og hentet deg. Du fikk ikke lov av ham å være der lengre? Nei, akkurat. 

Faktisk var det bedre for ryggen din, at G tok deg ut av det hele!

Ja faktisk var det det.

Du tok samarittkurs – hjelpepleier-kurs kalles det i dag.

nytt:

(dette må komme etter kap om dobbeltsengen. Nei, vi kan ikke ha dobbsengen så langt ut. J får bare minne om det) 

   - Jeg hadde akkurat samme farge på øynene, som min stemor, - mer grønne; mens min mor hadde knall blå øyne. Derfor trodde jeg delvis, - siden de hele tiden insisterte på det, - at jeg var født av min stemor.   
   - Og voksne har jo alltid rett... 

   ”Ja, nu er Karl den Tulvte mett, hann och ingen annan”.  
   Hedin fikk et gevær som hadde tilhørt kong Karl den tolvte. Det er vel min eldste sønn som har det geværet nå.

(d v det geværet hun skaut rotta med!!!!)

    - Morderen som myrdet Palme, han ser ut som en breiflabb! Jeg så ham, og jeg så ham løpe oppover noen smale gater.

   ”Der løper morderen”, sa jeg forskrekket. Da visste jeg, at han hadde drept.

   Da jeg så ham på tv, så jeg med en gang, at det var ham.

   Knut:

   ”Hva er det første du ser nå?

   ”Alexander Kielland! Den hvelver”!

   Dagen etter skjedde det. (well! I seem t remember, ta she said in a month, or in a week...)

   ”taka gøle” sa jeg, da jeg falt og slo hodet mot gulvet. (Stakkars gulvet).

   To år, var jeg, da min familie fikk beskjed av legen, om at jeg måtte være på fjellet, for jeg hostet så fryktelig. - Jeg hadde astma! Da reiste vi alle på fjellet. 

   En dag det blåste forferdelig, ble jeg redd. Det er jeg fremdeles, når det blåser kraftig. Jeg krøp inn i en pappkartong, som lå ute på tunet. Den hvelvet jeg over meg, for jeg var ute, og syntes det var fælt. Om ikke lenge sovnet jeg der under kassen. Jeg hadde hodet i den ene enden, og bena i spenn i den andre enden av kassen. De voksne lette over alt etter meg, men tenkte naturligvis ikke, at jeg kunne være i en kartong, rett foran nesen deres, ute på tunet.

   Jeg er så redd, når det er kraftig vind. Jeg tror det henger igjen, fra da jeg var på Janus, og det var slike forferdelige vinder.
nytt fra mæææ: 

Jeg har spurt Liv Jane: Har du opplevet noe traumatisk, eller hatt veldig høy feber, da du var liten – og har du hatt disse evnene siden da? For det er vanlig, at noe slikt har skjedd for de menneskene som på en måte tar vekk det sløret vi andre har lagt over hva vår sjel husker fra før, fra nadre inkarnasjoner, og fra tiden i mellom livene våre, og hva sjelen kan gjøre, og vet...

  LJ svarer:

Mens jeg var baby, skulle en dag min tante bade meg. Da følte jeg at tante ønsket å drukne meg. --- og --- 

Ja visst. Ja det kan godt hende, at dette åpnet ditt sinn mere enn slik det er for andre mennesker.

Moren kjøpte en butikk som var gått konkurs. Men moren greidde ikke å drive den heller, og hun gikk dermed også konkurs???

Tanten jobbet i en bank, mens onkelen ville ta jobb, men det satte hans kone seg imot dermed var han bare hjemme hele tiden.

)()()(

   (Kristin manglet også negl, alle neglene på tærne????? og hadde snakket med en gammel mann!!??? ja Kristin sier d r ok å skrive om henne, ca den 8 . l0. 2000, ringte LJ til henne, mens jeg var tilstede, og spurte om d v ok, da fortalte hun også at de hadd tatt alle neglene på føttene??? hennes, noe j had hørt før- fra henne selv, i hvert fall et par gg, i HAF Hinsides All Fornuft, klubben, og vel oppe i huset i ...... Der hvor Arne Brimi holder til . 

DU  MÅ  SKRIVE  BOK  

OM  ALLE  DINE  SPESIELLE  OPPLEVELSER

(etter dette kan komme det om de små lappene)

   Brit: - Du må skrive bok, om alle dine spesielle opplevelser.

   AM: - Ja, det er flere som har sagt det.

   - Du kan lese inn på bånd, - så kan noen andre skrive det, - for da vil det også bli mere lødig og naturlig, enn om man bare skriver.

   - Nei, jeg vil ikke gå i fotsporene til en venn, Knut Aasheim, som har skrevet bok.

   - Men du ville ikke gjøre det. Hans bok er helt annerledes enn det du ville skrive. Din bok vil bli om alt det merkelige du har opplevet. Det blir jo fullstendig annerledes, enn hans. Du har så mye stoff selv. Jeg synes det vil være aldeles for galt, om ikke alt det du har opplevet kan komme ut til andre mennesker også. De kan lære en masse av boken.

   (Da jeg kom hjem, tok jeg baksiden av en konvolutt, og skrev ned en masse titler, etter som jeg tenkte på alt det forskjellige Anne Maren hadde fortalt meg, som hadde skjedd i hennes liv. Denne konvolutten la jeg ned på bordet hennes, da jeg neste gang var på besøk hos henne.)

- - -

- Vil du være med meg og skrive bok?????? (Det er Anne Maren som ringer meg.)

Drømmen om lappene....

Nå er det blitt .... kapitler i denne boken, i det den går i trykken.- 

· KJ: .........Skal vi be om å få bruke fotoene som Knut Aasheim har av lysende kuler rundt huset hans??? nei vi har jo foto med lysende kuler ved treet her, vi bryr ikke ham du mener han ikke ville sette pris på at bildet kom i boka. Nei, det ville han ikke. * *

hey, noå i nov 2002 leser j i bok av .... dame s ser ut s en lettlivet en bakpå,.. om en ufo s ser ut s en omvendt iskrem --- nei, j trur ik vi tar d m. Giddeer ik spørre lj en gg. Vi skal ik ha, at folk tror h h lest d i denne boka.

   - Har du vært sammen med Harald i noe annet liv?

   - Nei, så ille som han er, tror jeg ikke det. Han var så vakker da han ble født.

---------
   - Kjørte du i en bil opp vegen, da du merket første gang at de sprøytet?

   - Nei, jeg var ute i haven og vannet. Det kom momentant. Jeg var sjuk i ett helt døgn.

----------

   Tante Aslaug var 85 år, da hun døde, mamma var 82 da hun døde. Astrid f i l904, mamma i l908

----------

den 7de desember 2002, Lille sønnen til john på l4 mnd ringer nå til farmor kl l0  på fire i natt. og skravler i veg. forige gg, for noen dg sid, kl 3 på natten.og skravlet i veg

fremmelig ung mann. Ja.

(hvor er kap om thula???)
Jeg husket på forhånd Thula, der jeg blie ofret utfor fjellsiden, det var 8 mil fra Mexico... 

var det Mexico City? De har laget en hovedstadi Mexico, som de kaller Mexico City...

   -d vet j ik. Jeg husket en masse store figurer der.

merkelige rare figurer?

   ja, akkurat. 

(copied over ffrom hovedfile)
   - Han greidde til slutt å skrive noe sammensurium, så det ble navnet hans. Han var så fryktelig ordblind, - bokstavene stokket seg, og de ble ikke ordentlige. Ordblind var hans bror Birger, også.

   - Tante Emilie, som var halvsøster av min far, sa til meg, at Astrid hadde vært så søt, da hun var der oppe i Solør. Astrid hadde følge med Gunnar, og var med ham. Derfor kunne hun ikke skjønne det, da hun (Erika) fikk kjærlighetsbrev fra Gunnar. Hun likte ikke det. Gunnar hadde følge med Astrid, og så skrev han kjærlighetsbrev til henne.

   ”Dette rimer ikke i det hele tatt”, tenkte jeg, da Tante Emilie fortalte meg det. ”At Gunnar skulle ha skrevet kjærlighetsbrev til henne. Gunnar kunne så vidt få til noe som så ut som sitt eget navn, som underskrift, og han hadde nok neppe gått i gang med et håndskrevet brev til henne, eller til noen i det hele tatt”. At han hadde skrevet et kjærlighetsbrev på maskin, og så satt sine kråketær under, var heller ikke så sannsynlig, tenkte jeg. Da var det ikke så mange andre å velge mellom, det ble Astrid, som var den mest sannsynlige. Det foreligger flere håndskrevne brev, som jeg har, hvor Gunnars navn er helt nydelig skrevet under. Disse kan han da ikke ha signert på, for hans underskrift ble aldri slik. 

    Gunvor, søster av Erika, også halvsøster av min far, var på fjellet sammen med Astrid og Gunnar, Ida og Idas mann, Gustav, som ble min farfar. Da dro Astrid av gårde innover fjellet, sammen med Ida og Gustav, og lot Gunnar være igjen, sammen med Gunvor. 

   Dette syntes Ida var ganske underlig, og var opprørt over dette fremdeles, da hun fortalte meg det, mangfoldige år senere. 

   Brit: - Hva var vitsen? Hvorfor gjorde Astrid slike ting?

   AM: - Astrid la opp til det, hun la opp slike ting, men så hatet hun folk etterpå.

   Tante Gunvor kom på besøk til oss en gang. Astrid var fly forbannet etterpå:

   ”Tenk at hun våget å komme på besøk til oss”, freste hun. Jeg hadde undret meg over denne reaksjonen, fra Astrid, når noen var så hyggelig å komme på besøk til oss. 

   - Bitene i puslespillet faller på plass.

   - Astrid blir sjalu, og sint på vedkommende – rasende, men så har hun lagt opp til det sjøl. På den ene siden er det spennende, å legge opp ting, og også var det ok, at Gunnar lå med andre. Og etterpå blir hun rasende, og sjalu. Noe måtte være ødelagt i henne, og crazy.

   - Ja, det var ganske påfallende, for å si det mildt, - det at hun absolutt skulle ha deg til ikke å stå opp, når hun gikk hjemmefra, og enda mye mer, det at hun ikke tillot deg å sove i din egen seng, men ville du skulle ligge i dobbeltsengen sammen med hennes mann og henne, når hun visste hvordan hennes mann forgrep seg. Det var ganske sykt. Man kan til og med undres på om det var perverst. 

   - Din farfar fikk ikke lov å gifte seg med sin hjertes utkårete, din farmor?

   - Nei min farmor fikk ikke lov å gifte seg, ingen av hennes søsken heller fikk lov å gifte seg. Moren var så streng. 

   Min far bodde først hos sine besteforeldre, så hos sin far og hans nye kone, så oppe på gården, der ingen fortalte ham, at han var sønn av en av tantene, Maren.

   Min farfar var kunstnerisk, han laget feler, og spilte fiolin. Treskjæring gjorde han også. Han har laget den ene fela jeg har her. 

   - Den som ble knust? 

   - Ja, den som ble knust av Astrid. Hun knuste den, for at jeg ikke skulle få den. Jeg har fått den reparert igjen, og den lyder aldeles nydelig.

   Det var onkel Birger, bror av Hedin, som hadde denne fela. De er også i familie med meg. Min mann Egil hørte Birger si, at han hadde gitt fela til Gunnar, for at Gunnar skulle gi den til meg. Jeg hadde naturligvis ikke fått den, og til slutt ba jeg min mann skrive et brev om det han hadde hørt av Birger. Da kom fela, - i hundre biter. ?????

   Brit: - Hvordan kom du i kontakt med folkene som bodde på gården der din far kom fra? 

   AM: - Jeg tok ikke kontakt med dem. Jeg var i onkel Birgers begravelse, og der var det en i familien jeg kom i snakk med. Jeg fortalte, at jeg var datter av Ragnar....  Det trodde han ikke noe på, men han fortalte, at det skulle være et stort slektsstevne på gården. 

   Jeg tok sjansen, og spurte om ikke min venn, juristen Atle Staurem, ville være med dit. Han ble med, og det var veldig hyggelig. Jeg fikk kjøpt slektsboken også. Mens jeg står der, kommer en eldre mann bort til meg og sier:

   Du er vel... etterkommert etter ungen henner maren du?

   Jeg tenkte raskt, og sa:

   Hadde maren noen unger, da? 

   Da forsvant mannen som i en sekk.

   Jeg skrev til denne mannen senere, og han skrev tilbake til meg. I brevet sitt forteller han at Maren, min farmor, hadde jobbet forskjellige steder, og det siste stedet hun hadde vært, var hos familie inne i Oslo. Damen, som var tante av Maren, var jordmor. .........???

   Jeg skrev julekort til min tante Emilie, fars halvsøster. Hun var så snill. Hun trodde kortet var fra sin bror Ragnar, min far. Hun hadde ikke fått julekort fra ham på mange år, og ble så overrasket.

   ”Jeg har fått kort fra Ragnar”, hadde hun sagt til sin mann. Håndskriften var så lik. Så så hun at det var fra meg. Hun var overbevist om at jeg var datter av hennes bror Ragnar, Særlig da hun fikk se skriften min.

   - Da var det vel Astrid, som sto for, at det ikke ble noe mellom din mor og far?

   - Vel, Gunnar var nok med på det. 

   - For da fikk han lov å gifte seg med Astrid. Å ja – for da fikk de deg. 

   Det var en veldig dyp familie-hemmelighet hele greia, både at min far var sønn av maren, og at jeg igjen var datter av min far. .. så da denne mannen var død  østberg sr. Og jeg skrev til hans kone, skrev hun tilbake til meg ting som ikke var riktig. Jeg forstår ikke hvorfor, for hun er jo til og med inngiftet i familien.

   - Det er jo tydelig at de trodde på din mormor, da hun dro opp på gården, og sa at du var datter av Ragnar. De ga jo din mormor en masse penger, nok til en å kjøpe en hel gård i Telemark, som det jo var planer om.

   - Ja, de hadde med foto av meg, tatt hos fotograf. Det er det)
(copied over from hovedfil)

   Tante Astrid var 85 år, da hun døde, mamma var 82 da hun døde. Astrid f i l904, mamma i l908

den 7de desember 2002, Lille sønnen til john på l4 mnd ringer nå til farmor kl l0  på fire i natt. og skravler i veg. forige gg, for noen dg sid, kl 3 på natten.og skravlet i veg

fremmelig ung mann. Ja.)

(copied over from hovedfile:)

   - maleriene er din mormor og morfar, og 

så er det min morfars mor og far, og hans mors foreldre Fristedt, het de i Sverige , sogneprest

så tante maia het :

Norelius.

(copied over from hovedfile. onkel arne kaller vi Odd.)

   - Fra onkel arne fikk jeg l26 000, pluss sukkeroppsatsen i sølv pluss sukkerskjeen i sølv.

fikk du også røkebordet etter o arne, og alle messingtingene?

Nei, fra mamma. J skaffet dem. Fru Johnsen hadde dem. 

den nye konen til din bestefar)
((kopiert over fra hovedfile:)

Too bad, at du hadde en ny advokat. Grøstad (vi omdøper grøstad til grimstad.)hørtes ut som om han ville ha greid brasene mye bedre, enn de ble gjort.

ja, det kan hende, men han ville jo at jeg skulle gå videre med nedstamningsretten, så ...

, (nei, nei, nei, - dette skjedde da Liv Jane var nesten nygift. satt georg og hun på restauranten på Gjøvik .  Georgs venn(inne) finn???,(vi omdøper ham til Fredrik) sier til meg:

Jeg traff georg før deg. De to gikk ut på toilettet, og kom ikk inn igjen på evigheter. Sikkert en halv time var de borte.

”De to har hatt fast følge med begge beina, i mange år”, sa bror av georg til meg.

De har til og med hatt ’bryllup’. Jeg så bildet.
De hadde vel ikke hatt ordentlig bryllup. Det var vel ikke blitt lov å gifte seg den gang?

Nei.

Har de hatt ordentlig bryllup, med prest, eller på rådhuset, nå senere, nå som det er blitt lov?

Nei, georg er gift med en dame.

Hvorfor giftet han seg med deg, da? Våget han ikke stå frem som homo, kanskje?

Tror det.

Du sa forleden, at du mener den ene parten kan ha vært dame i et annet liv. Kan det ha vært den andre, som var dame da, mener du?
Ja, det kan godt være.

om georg:

hva sa du, da georg kom og ville tilbake til deg?

jeg trodde han var gal.

Han kom. jeg slapp ham så vidt innenfor. Han hadde kjøpt billetter for de to guttene mine og meg og seg selv, for å reise til Danmark. Der skulle jeg få så mye klær – både kjoler og undertøy, osv. Før hadde jeg ikke fått et plagg.

jeg svarte nei. Han ble så sint, og brukte kjeft på meg som bare det. han hadde jo ikke noe med å bruke kjeft på meg.
Det var du som betalte en masse av materialene på det huset du bygget sammen m egil da, foruten at du bet for tomta.

Jeg betalte grunnmuren.

da v d slutt på pengene?

ja. 

dere giftet dere etter at du h kjøpt tomta?

ja. Jeg sa jeg ikke ville gifte meg m Egil, men han maste og maste. Jeg jobbet rundt omkring, så jeg oså var med og bet for materialene. og vi tok opp lån. 

Det v jo flott, at du fikk beholde huset, da du skilte d fra ham. Du bet ham en stor sum da?

Ja, han v snill, som lot m beholde huset. jeg måtte ik bet ham mye.

d v jo snilt.

ja, han burde gjør d , så forferd s h h vært.

Under krigen, hjalp Astrid til m dyrene ute da?

Astrid gjorde ignenting, hun bare var fin dame. Når mor had anfall, kom nabo Margit (som G prøvde å voldta) bod et godt stykke unna.)

(har kopiert dette over fra hovedfile:)
Her sier hun at det er hennes mann, men for ikke lenge siden, sa hun at hun ikke v gift m ham, da hun kjøpte tomta..... hmmm hva skal jeg skrive da????

So – de var samboere, han hadde flyttet inn da--- og da v han blitt hennes mann... vel...

(so, hun sier det som høres best ut, sosial-messig!)
Hey, hun har sagt, når jeg har spurt, om journalisten fulgte dem bort.. ja det gjorde han, og hun fortalte en lang deilig hist... om hvordan de kom bort dit... Så hadde jeg tatt ned notater fra en ann gang. Hvor hun sa, at hun dro ned t bonden dagen etter, og ikke fikk se tomta før til våren, da bonden tok henne dit.
nå i 2002 sier huun at det var så mye sne, og at hun ikke hadde ski.
    Hun har adoptert Santer til etternavn, fordi d r sant det h sier..... right!!! well, how abt en gg sier hun at de ikke gikk bort til tomta, sam m journalisten, en ann gg har hun laget en lang hist om hvord d v da de gik bort dit, og hvord hun sa t Egil, at ser du det , ser du det......denne siste tok j ut, f d v mer sannsynl at d hun had sagt, s v så crazy v sant. j skul ha bare flytt d ned t bunnen av dok. 
nytt:

(dette må komme etter kap om dobbeltsengen. Nei, vi kan ikke ha dobbsengen så langt ut. J får bare minne om det) 

(har kopiert over fra hovedfile:)
- ja, Du var døpt Johnsen? 

   -Ja, og Hofoss, og Aarstad

   - Ja du har jo fem forskjellig lydende dåpsattester. Hvordan fikk Astrid kirkemyndighetene til å gjøre det?

Du må ikke spørre meg. Hun fikk det til.
- Hun gikk vel opp til den kirken du var døpt i, til forskjellig tid. Så sa hun da, at, slik og slik..... , og så skrev vedkommende i kirken ned det hun sa. Neste gang, var det kanskje en ny person, som skrev, og hun fikk dem til å skrive noe annet. 

   Hvorfor alle de forskjellige dåpsattestene? – Du har jo vist meg 5 forskjellige, alle med litt forskjellige navn og data!
   - Fordi jeg skulle bli forvirret, når jeg ble stor, og prøvde å finne ut av det. Alle disse forskjellige dåps-attestene sendte hun til meg, i en konvolutt, da jeg begynte - for å finne ut hvem jeg virkelig var. 

   - Du var døpt Johnsen, fordi tante Astrid, og din mor også, het Johnsen? 

   - Ja.

   - Først adoptert av astrid, 
   ja. og før hun giftet s m gunnar.

   - Brukte hun disse forskjellige dåpsattestene til noe?

   - vet ikke.

(har kopiert dette over fra hovedfile:)
   - Hvordan vet du, at Arne vet om at vi skriver bok?

   - Jeg fortalte dem i retten, at jeg ville skrive bok. ”Dette er løgn”! utbrøt jeg. ”Det skal jeg skrive i bok, altsammen”. Både det Arne sa, og det georg sa. ...

   - Hva var løgn, spesielt?

   - Det var en masse babbel. - Jeg hadde ikke hatt dårlig hjerte, sa de. Dårlig hjerte var jeg jo født med, så det hadde jeg jo. Jeg var ikke sjuk, sa de. 

   - da arne sa du hadde robbet alt fra ham – spurte du hva da?

   - nei, det var så tullete.

   - kanskje han mente, at du hadde robbet ham for alt, ved å adoptere ham bort.

   - De sa jo hele tiden, at han maste om det selv.

   - Hvorfor skulle han mase om det.

   -For de hadde lovet ham en hel masse ting.

   - Var det noen som spurte ham, om han ville det?

   - Nei.

   - Hvor gammel var han?

   - Syv år????? Georg hadde arrangert med stemor og stefar, at de skulle beholde Arne. De sa til ham, at da ville ikke han få utgifter med Arne. 

   Var det ikke det som var vitsen, at du giftet deg med ham, slik at du skulle få et hjem til dine gutter?

   Jo, det var en stor grunn til at jeg giftet meg med Georg, at jeg skulle få en far til de to gutta mine. Hadde jeg visst hvordan det ble, hadde jeg ikke giftet meg med ham. Georg nektet meg å gå og hente Arne, hos mine steforeldre. Dette hadde de arrangert før bryllupet.

   Før dette, hadde jeg ringt stemor, og spurt om hun kunne være snill å hente Arne, på Sagbakken, og ha ham en stund, inntil jeg fikk meg et sted, hvor jeg kunne ha begge guttene hos meg. Jeg måtte få meg jobb på sykehuset, også. Neste morgen ringte jeg, og spurte om hun hadde hentet Arne. Hun svarte, at ja da, alt var gått så fint så. Det var løgn. Hun hadde ikke hentet ham. Men jeg trodde på henne, og da slappet jeg av, og prøvde å få meg hybel, og jobb. Jeg fikk tak i jobb på et hotell, og jeg fikk en hybel.

(har kopiert dette over fra hovedfile:)
Too bad, at du hadde en ny advokat. Grøstad hørtes ut som om han ville ha greid brasene mye bedre, enn de ble gjort.

ja, det kan hende, men han ville jo at jeg skulle gå videre med nedstamningsretten, så ...

, (nei, nei, nei, - dette skjedde da Liv Jane var nesten nygift. satt georg og hun på restauranten på Gjøvik .  venn(inne) finn, sier til meg:

Jeg traff georg før deg. De to gikk ut på toilettet, og kom ikk inn igjen på evigheter. Sikkert en halv time var de borte.

”De to har hatt fast følge med begge beina, i mange år”, sa bror av georg til meg.

De har til og med hatt ’bryllup’. Jeg så bildet.
De hadde vel ikke hatt ordentlig bryllup. Det var vel ikke blitt lov å gifte seg den gang?

Nei.

Har de hatt ordentlig bryllup, med prest, eller på rådhuset nå?

Nei, georg er gift med en dame.

Hvorfor giftet han seg med deg, da? Våget han ikke stå frem som homo, kanskje?

Tror det.

Du sa forleden, at du mener den ene parten kan ha vært dame i et annet liv. Kan det ha vært den andre, som var dame da, mener du?
Ja, det kan godt være.

(har kopiert dette over fra hovedfile:)
om georg:

hva sa du, da georg kom og ville tilbake til deg?

jeg trodde han var gal.

Han kom. jeg slapp ham så vidt innenfor. Han hadde kjøpt billetter for de to guttene mine og meg og seg selv, for å reise til Danmark. Der skulle jeg få så mye klær – både kjoler og undertøy, osv. Før hadde jeg ikke fått et plagg.

jeg svarte nei. Han ble så sint, og brukte kjeft på meg som bare det. han hadde jo ikke noe med å bruke kjeft på meg.

(har kopiert dette over fra hovedfile)
Det var du som betalte en masse av materialene på det huset du bygget sammen m egil da, foruten at du bet for tomta.

Jeg betalte grunnmuren.

da v d slutt på pengene?

ja. 

dere giftet dere etter at du h kjøpt tomta?

ja. Jeg sa jeg ikke ville gifte meg m Egil, men han maste og maste. Jeg jobbet rundt omkring, så jeg oså var med og bet for materialene. og vi tok opp lån. 

Det v jo flott, at du fikk beholde huset, da du skilte d fra ham. Du bet ham en stor sum da?

Ja, han v snill, som lot m beholde huset. jeg måtte ik bet ham mye.

d v jo snilt.

ja, han burde gjør d , så forferd s h h vært.

(dette har jeg på hoved-filen)
   - På UFO-møtet jeg holdt på Gran, for noen år siden, snakket jeg om denne UFOen. Da reiste en mann seg og sa, at hans tante hadde vært kokk på det instituttet for døvstumme, og hun hadde også sett landingen av den UFOen, som guttene så.   

        nbnb  ? hadde LJ fortalt om dette paa motet? ja, vi mener det. j mener j hoeeerte henne si det, og at mannen reiste seg, som for aaa utfylle det hun hadde sagt.
(ikke skrive:  Hun trodde jo sikkert, at han lot sin s¨æd gå inn i deg, når han voldtok deg hele tiden. Hun visste jo , at han voldtok deg hele tiden. 

   Å, så dum var hun ikke. Og …

Det kan hende han har brukt noe – gummi, eller noe.’’

Det tror jeg ikke. 
Da holdt han det tilbake, sånn som araberne gjør. 

Det er det samme for meg hva han gjorde, det må jeg bare si deg, altså ,for da var jeg langt oppe på viddene. på fjellet.

  Det foregikk jo hele tiden, helt fra du var syv år.)
                                  # # # 

                                  # # # 

&&&

copied to here: I 20

PÅ  TROLLÅSEN  ER  DET  HULDER  (vi kaller den hulder-åsen)
   Noen der oppe hadde skutt etter ei hulder, for å bli kvitt henne; og det hjalp. Jeg har sett kulehullet i sæterveggen. 

   (Brit: Det ser ut til at alt er fortrollet på Trollåsen. Er det derfor åsen har fått navnet sitt, eller er det til og med troll der også?) ====???OK å føye til dette???

( sett dette kap sammen m det m prosten som sa d var nisser der.)

  (copied off: Brit: - Den damen du er blitt kjent med, i dette livet nå, Eldbjørg Fjellberg, som er med i ufo gruppen... som du mener var deres farmor der i Skottland, (vi kaller henne Inga Åsen...har jo også faktisk nesten en pukkel. Denne har hun da sikker tatt med seg fra livet der i Skottland,)
Foranledningen for dette: LJ forteller, i et kap, det om hjemmehjelpen som v så redd, som så det som ild på s.berget, at sberget er en vulkan. Dette v d j s foreslo, og senere fant ut... så! så det skal jeg takk – ha æren for, nemlig.. for d r jo aldeles fantastisk, en kjempeforskjell også... etc. so. this is gonna come before chapt where she says so.as a fact that she knows..... nemlig!  j ble ganske perturbed, as she just adopted this, as if it were hers, this she has done w other things too, and shes not gonna get away w it so there-1§!!!!!
   Du har fortalt flere ganger, at UFO’ene har hengt utenfor bratthenget, og også vært på toppen av Sølvsberget, og at andre har vært nær ved dette lille fjellet. Kanskje Sølvsberget har vært en gammel vulkan, og at det dermed er store huler inne i det. UFOene trekker kanskje elektromagnetisme fra fjellet. Kanskje har UFOene til og med stasjon inne i fjellet, slik som Lobsang Rampa forteller om, at det er i Tibet. Det svære fjellet under Dalai Lamas palass Potala, er helt uthult, med en masse ganger og huler innvendig, fra den gang fjellet var en vulkan, skriver Lobsang Rampa. Og det ble holdt et svært møte, i en av disse store hulene, av skapninger av forskjellig størrelse og utseende, fra forskjellige kanter av verdensrommet, skriver Rampa, i en annen bok. UFOene er nok ikke begrenset av det som for oss, ser ut til å være en fast steinvegg, så vidt jeg forstår – de kan nok bare gå tvers igjennom. 

   U(Noe senere: 

Nå har jeg fått tak i en informasjons-avis for Hadeland, og der står det, at 
  senere fant jeg en informasjons-avis om Hadeland, hvor det sto at vitenskapen mente at s.berg kunne v en gaml vulkan... I en annen brosjyre jeg fikk tak i, står det, at Sølvsberget er en tidligere vulkan.

   Brit: Flere ganger har jeg sagt til Anne M at jeg mener at Sberget kanskje nettop kan være en vulkan, med masse hull inne i, og at jeg mener at UFO’ene kanskje kan ha stasjon der inne i fjellet , slik som Lobsang Rampa forteller om. Det synes slik for meg, siden disse  

ok i’l make a chapter, where i tell abt our expedition to the top of sølvsberget. w photos.... and say: 

  ok so we come in w t story of the dverg i fjellet... trollet i fjellet.. lj mener trollet er dverg, og at han er svær som et troll...

Dette er jo det du snakker om, at dere kunne, på Janus. 
   I Sølvsberget, den tidligere vulkan, tvers overfor deg, skal det jo også være dører i fjellet, som åpner seg, og hvor risen kommer ut av og til, og en som skal ha sett denne risen, mistet visstnok forstanden, og ble lagt inn på mental-sykehus (se kapittel om dette).

(har dette på hovedfilen, bare her for å vise at vi kaller det hulderåsen, men het trollåsen.
PÅ  TROLLÅSEN  ER  DET  HULDER  (vi kaller det hulderåsen...
- På Trollåsen bodde vi i en liten hytte i nærheten av flere sætre, som også har navnet Trollåsen. Alle de fem, seks sætrene var flyttet opp dit til Nordre Trollåsen. Der de var blitt flyttet fra, lengre borte på Trollåsen, der hadde det spøkt så fælt, at de til slutt hadde gitt opp å være der, og hadde bestemt seg for å flytte alle sætrene bort derfra. Huldra drev så fælt, sa folk.

   Mannen min tok et bilde av meg der på Trollåsen. På fotoet ser det ut som om jeg står midt nede i en kjempemessig stein. Egentlig sto jeg ved siden av den. Hvordan i all verden hadde det gått til ?  

   Noen der oppe hadde skutt etter ei hulder, for å bli kvitt henne; og det hjalp. Jeg har sett kulehullet i sæterveggen. )
(har dette, bare f å etablere at d v egil)
   - En natt hadde jeg nok hatt – kall det et mareritt, eller - hva som helst. Min mann – eks-mann, egil, hadde det med å spørre meg ut, når jeg snakket i søvne. Om morgenen, da jeg kom ut på kjøkkenet, var en lapp satt opp mot veggen der. På lappen sto det skrevet: 

   - Du er på noen dagers besøk der på Torpa. Tror du UFO-folka fikk deg til å 

dra dit, slik at de kunne vise deg UFOen??

   - Jeg var borte, på ferie, i tre dager. De hadde lagt om vegen, så jeg endte opp på den andre siden av elva. Jeg måtte vasse over den strie elva. Det var slitsomt. De visste ikke at jeg skulle komme. Det tok naturligvis lang tid å komme dit. Først med buss, så med tok, så å gå alle de hele den lange, lange vegen opp dit. Det tok en hel dag. Så var jeg der på besøk en dag, og en natt, og det tok en dag å komme hjem igjen til min egen familie igjen også.

   - Hva gjorde du med barna?

   - Barna var 3 og 5 år. Min mann så etter dem, - det vil si, det var en eldre dame også. Jeg sa til denne mann nr to, Georg: 

   ”Nå vil jeg hjem til Vesthaug. Nå orker jeg ikke mere. Nå må jeg ha fri. Jeg holder ikke ut”. 

   - Hva spesielt, var det du ikke holdt ut?

    - Det høres ut som om det var et voldsomt DRIV, for å få deg til å dra opp til Vesthaug. 

   - Sa du, at det var den eneste ferien du har tatt, mens ungene var små?

¤  ¤  ¤
var 49 år. født i l932)..
pike – hvor gammel var du  l4 år– hva spiste dere, fisk? satt ikke mattene fast i bunnsiv+?   var dere indianere med skjeve øyne PåÅ Det var tydelig ikke så trabelt, siden damene kunne bli så fete, eheller ikke så farlig der.. var der krokodillerÅÅ?  J h redsel for krokodiller, så det kan godt være. noen måtte jo jobbe med å lage disse sivmattene. Hva når de ble helt innsauset av vann – la dere bare nye oppå, eller skiftet dem ut   dere måtte vel på land for å få annen føde.  hva hadde dere på dere    barbent   =)

   dere brukte kanskje båter av siv, eller matter av siv, som ble padlet rundt, for å plukke mer siv. eller var det slike enmanns bunter av siv, som gutta brukte som båt.  fugl fanget dere kanskje…

              444444444

  AM: - En ung pike kom på besøk hit til oss, med sin mor. Piken blir stående og se på min sønn og sier:

   ”Deg kjenner jeg fra Irland”.
   Han ble forferdelig betatt, nærmest forhekset, av en pike i dette liv. Tidligere, da hun var blitt voksen, og hadde fått en venn, tok hun en diger ’Finnmarks-kniv’ og satte den inn i magen på denne vennen. Deretter slengte hun ham ut på gangen. Heldigvis var det noen andre som fikk ham på sykehus, og der reddet de livet hans. Hun fikk diagnosen: ”Schizofren” allerede da hun var ll år. De skulle ha lagt henne inn, og beholdt henne der. Det var visst alvorlige greier. 

   - Vel, det er det som er fint nå, at de ikke gjør.

   - Hun har laget så mye elendighet etterpå. Jeg mener dette var den som var hans kone, i Irland.  
  Jeg ble adoptert først av Astrid, hun påsto at G var faren min.  

Yippii  Atle sier 9. l0. 2000 at d r ok å skrive hans navn at han var der i leiligheten m Marny.. da liv Jane var der og ba  til Jesus. og m UFOer .. jeg har lovet ham å la ham se det som står først

til det kap m dama i skottland m dame i ufo oppe på taket på uthuset sitt: 
LJ: det v det med at j ga d ordre t å komme hjem. j så d bli fløta nedover elv i en hvit bag. d v derfor j følte at j mått gi d ordre t å komme d hjem. Og det kunne jeg jo ikke fortelle deg. Det var en mann som var gal, tror jeg. Har du ikke følt noe, noe sitte nede i magen. Vel, det er jo hele tiden skummelt. 

   D var derfor jeg ga deg ordre. Du ga m ordre om det mens jeg var i mine foreldres hus. .. Etterpå sa du, nå har j bedt deg tre ganger om å komme,! det var mens jeg var i norge. s¨å etterpå sa du nå har j bedt d tre gg, nå kommer du.!    

   Si fra t m nå da, når du komer t norge, for d v ik i norge.  (come to think abt t i går sa hun så du ike blir fløyta nedover elva…) og hun spurte om det ikke var en elv i næærheten. Vel det er jo et vann, og da er det jo som regel elv i nærheten.  Hvordan er d der du er nå da`? nå er det et digert vann, og helt stille, 

   j sier fra når j nærmer m.  … nei, si fra når du kommer t norge.  ja men j kan ik vær i norge- d r bare tull. d kan du. 

24. nov -2 

naa heter vel denne 27/ll  
virussjekk ca l6/7 200l jobber pa dette i dag. og boy it is enlarging as i write now 72 pages. men maskinen er litt treig. j har laget storre skrift, l4 sa det tar litt tid for den a registrere de flere sider. hva stopper den pa? s 115

printer ut m side 55

virussjekk 2/7 2001 finner ikke virus. Men hadde 58 pages when i started check. naa er det 57 pages as i quit. all right now 58 pages again, just after i have written it!!!!

28 ll 2000 This disc now has 57 pages, bugstuff erased from last page, and has not returned in middle .

ok nå denne heter CopyRus brød l8.ll.b

Now, mu later, this disc has l8l, but that is on size l8, and fat….

forsøkerigjen .. harfått en bug inn på russ brød darn it… 

well, this last disc has only 53 pages on it !! i had erased over about 200 pages of jibberish. and evidently they have not multiplied over to this disc yet. the first disc of today, l8.ll. 2000, would not be copied onto, by erasing t old stuff... called liv jane. she said, hwat hav y don. then she said talk t it. then she said, let it rest for half an hour. she called again after abt 45 min. now she said: den sa, vet du hva den sa: overfylt, sa den. kan d stemme det? ja, d kan stemme, at en diskett er overfylt, ja, sett in en ny, da. ok.  ok jeg satte inn en ny, og da fikk j overført til denne. supert.  also the crosses on t right hardly show, and the start etc at t bottom dont show up at all.  

it turns automatically over from norw t english whenever i write a bit in ta language ... far out.  it showed that it was in german a while ago ... Deutsch shcprechen wir... wie magst du das= ...nicht.. nein es wechselt nicht – ok i had writeen this sentence in german, but w a small d. it kept saying english. when I swithced to a big D, it came and said tysk.. Deutsch sprechen wir jetzt. hey, the pages are shrrinking. now there are only5l pages, even tho i keep writing.

(har dette bare her, for å etaablere at d v Evy)

   - Du har noen hellige tall her, og en E. Kjenner du noen som heter på E. Bare Evy som j kan tenke paa. 

   vannet heter kanskje noe paa T notabene. nt.  Det er stjerneklart. det er saann som j sier der, saa faar du finne ut hvor d r. ...Fjellet  heter det no paa E.)
(har dette her, for det var atle)
hellas: din mann i hellas skiftet klær. hva had h på s først.  han had almin arbklær,, grå bukse og ...(hun hoppet nå tyd over i dette livet, og snakket om atle., intres)  hun mener h had kjolen på s hele tiden. d virker s om han pluts had no ant på s midt i trappen. du h misforstått sier h. så når v d, da årstall? d v på l500 orhundre. kjolen v nærmest gulaktig. h h strømper og snippesko. vhva j villekalle snippesko. Alfonso het h i Hellas. d v merkelig. d r mer et italiensk navn. (d kaller merethes mann s også.  j syns d r helt forferd av en ell an grunn, men h h ik lyst t å gå u sit ord navn, s er muhammed... ell no.) jeg menr hele hans nåværende familie, mor far bror, v sam der i hellas. mener d v hans familie der.  no wonder she dosnt get along w them very well)
må flytte dette et annet sted. Vi kaller ham ik Atle her, men stein.

???har du v sam m Atle i noen annen inkarnasj.???

     ???Kanskje atle følte på sam måt etter du døde i den inkarn s du gjord da din william døde, og at h nå føler på sam måte s deg, overfor knut???)  
Hadde du arverett etter astrid?

Ja, 1\3’s arverett, pga adopsjonspapiret mamma hadde skrevet ’svaktadoptert’ på. men det fikk jeg ikke.

Hvor gammel var arne, da han ble adoptert?

7 år

var det noen som spurte ham? spurte du ham?
nei. de sa han maste og maste om det. Og det tror jeg. De hadde lovet ham en hel masse ting..

og de hadde fortalt ham så mye negativt om meg, 

Som de had funnet på?

ja akkurat
gunnar også adoptert ham?

ja, jeg tror det. 

( har bare kopiert dette over hit, for navnenes skyld. har det også i hovedkapt:

 hvem jeg virkelig var. 

Du var døpt johsen fordi tante astrid het Johnsen, og din mor også. 

Ja.

Døpt før adoptert av astrid, 
ja., og før hun giftet s m gunnar.

har han adoptert deg noengg. 
nei, ikke som jeg vet om, Astrid sa h var min far, og da v d jo liksom ik nødv. 

men da du skul gifte d , ble h ik spurt om å signere, som din far?

nei

så da var astrid altså helt klar over at  han  ik. v v din far, ellers ville hun....

han lot henne tro at han var min far.

Hvordan vet du, at Arne vet om at vi skriver bok?

Jeg fortalte dem i retten, at jeg ville skrive bok. ”Dette er løgn”! utbrøt jeg. ”Det skal jeg skrive i bok, altsammen”. Både det Arne sa, og det georg sa. ...

Hva var løgn, spesielt?

Det var en masse babbel. - Jeg hadde ikke hatt dårlig hjerte, sa de. Dårlig hjerte var jeg jo født med, så det hadde jeg jo.

Jeg var ikke sjuk, sa de. 

, nei, nei, nei, - dette skjedde da Liv Jane var nesten nygift. satt georg og hun på restauranten på Gjøvik, for å kose seg .  venn(inne) finn, sier til meg:

Jeg traff georg før deg. (”så”! – hørtes det ut som om han hadde lyst til å legge til. .....  

Hva sa du:

j sa....

De to gikk ut på toilettet, og kom ikk inn igjen på evigheter. Sikkert en halv time var de borte.

”De to har hatt fast følge med begge beina, i mange år”, sa bror av georg til meg.

 Flere karer had advart m, mens j gik m Georg før vi giftetos. men j trod ik no på d, 
du var vel vant t .....

 (har bare kopiert dette over hit  , funny – har alt på kap. på Backup.. 

   Kan du finne frem den kjempehøye regningen du fikk den gang.

   - Jeg har brent den opp.

   - Hva! – Har du brent den opp!

   - Ja.  

   - Den listen du skrev opp hvor mye strøm du brukte, har du den fremdeles?

   - Kastet, tror jeg nok. Ja, jeg kan ikke ha sånn liste nå. Jeg driver med så mye greier.

?????ta m kopi av regningen, og av hennes oppskrevne liste over dager og KW forbruk. Hun sier hun h kastet dem.)
 nytt

 koordinerUFO  OVER  TAKET -

STJELER  STRØM )

also  probbl best to use some from landet, then some from

byen,... etc.  Thats how her life was, anyway.

tråd er det ik så dumt å ha, ihvertfall i relativt riktig rekke-

følge. selv om vi må passe på at d ik blir kjedelig. Heller 

levende, slik Thor Heyerdahl gjorde sin siste bok, begynner i 

dags dato, så mimrer litt , så tilbake til dags dato, så mimrer

så mimrer om noe annet, 

LJ har sagt et par gg at en annen slik bok er komt ut, men at 

folk sa det var så mi mi. Her er jo også en hel haug mi mi, men 

det må jo bare med. Viktig at folk fåt vite slikt også.

                Trærne med gullblader
         metalltre:::\ hjelpere

   - Jeg drømte, før Atle og jeg reiste til Spania, om et metall-tre. 

   På veg hjem fra Spania – i flyet, satt det en ung jente der, med 2 slike trær. 

   ”Å – hun har et sånt tre”! tenkte jeg. Da så jeg, at hun til og med hadde to slike trær.

   Men i all verden – hvorfor drømte jeg dette? Jeg så dem i butikkene der nede, men jeg kjøpte ikke noe. Jeg hadde fortalt Atle om dette også.

   Brit: - Jeg kjøpte et gyllent metall-tre i Alaska, i en brukt-butikk. Det er mange metalltråder som er tvunnet sammen oppover, som danner stammen, og hver tråd blir en gren. Hvert blad henger separat, ytterst på hver gren, og når en blåser på dette gull-treet, blafrer alle bladene. Er det slik de trærne du så også var?

   AM: - Ja, akkurat.

   - Jeg ser liksom for meg, at alle mine hjelpere har hvert sitt blad. Så ble jeg så trist, for jeg tenkte meg, at treet ville bli borte fra meg. Ganske riktig, jeg har ikke treet lengre. Men jeg hadde festet treet godt i min hukommelse, da jeg regnet med, at jeg ville miste det. 

   Så ble jeg kjempeglad, da jeg i en bruktbutikk, i Spania, fant et nytt slikt tre.

   Kanskje drømte du dette, fordi du kom til å se et slikt tre, eller rettere sagt, to slike trær, på flyet hjem, og fordi du ville se slike i butikken i Spania. Den dypere mening, er kanskje, at jeg skulle fortelle her i boken, om at jeg tenker meg at alle mine hjelpere, har hvert sitt blad. Når jeg ser på dette treet, er det som om jeg har direkte kontakt med mine hjelpere. Jeg er blitt fortalt, at jeg har en hel mengde hjelpere. Det er kanskje folk jeg har vært nær i andre inkarnasjoner, etc. Idèen er kanskje da, at våre lesere kan gjøre det samme – tenke seg at deres egne hjelpere har et spesielt sted, hvor en kan kontakte dem.

   - Ja, det tror jeg er riktig.

   (Se foto av Brits ’gulltre’.)
 (før dette kapitel, forslag sette inn om stefaren som var i motstandsbevegelsen)

 (copied over to here from main file:
   Da jeg sto i butikken, og tvers over gaten, og så akkurat den samme nydelige smijernsporten, ble jeg aldeles perpleks. 
(no way du har sagt, at du ikke husket hva d v m d flotte porten.)

Akkurat foran den porten hadde jeg jo sett en eldre mann synke sammen og dø! Bak ryggen min hører jeg butikkdamen, som står bak meg, snakke om at ”the big artist David Cameron had sunk down dead, (den store kunstneren David Cameron hadde sunket sammen, - død,” - akkurat der, foran smijernsporten til hotellet tvers over gaten. Da ble jeg helt nummen, og jeg greidde nesten ikke si noe til damen som snakket.)
(copied double, only to establish this) 
   - Var det han som kjøpte den flotte Jeanne d’Arc oppsatsen til deg? 

   - Ja. Han var på tur i Frankrike. 

Marianne Hvidsten kaller henne Anette? Ok. (d v mitt forslag. Far out, hun het jo Jeanette, da h v gift m John Cameron. Mar. var venninne av John.  Hun ble så forskrekket, ? Da hun så John som prest? Ja at hun dro av gårde. De h v samm i 3\4 år... 

Hvorfor tror du Mar ble så forskrekket, da hun så John s prest. Nei, j tror d bare v en unnskyldning. H ble sam m en an..

Nå har j skrevet ned navnene, og presten var jo Jeanette’s svigerfar i det livet. Da hun så ser David i dette livet, som prest, så tenker j at hun så sin svigerfar i ham. Hun kjente jo deg godt, fra Skottland, hadde hun sagt, og da har hun vel kjent din mann godt også, Du var hennes manns bestemor,,,,??? svigermor.???? Når hun nå da ser sin svigerfar foran seg, har hun sikkert forskrekket tenkt: Jeg kan jo ikke ha noen nær forbindelse med min svigerfar”! – og dermed løp hun avgårde.)
Sett kap om dr Fagerlund etter det m Skottland, da hun forteller
(har tatt ut dette igjen. blås i all denne info
   ”De håber blot på at få tilladelse til at lande på Jorden, så de her kan påbegynde en ny tilværelse. En natur-katastrofe har lagt planeten øde, og de overlevende – cirka l0 millioner  - befinder sig i vort solsystem i et gigantisk ringformet rumskib”. 

  Den lille piken Natasha, som var med opp i romskibet, husket at hun ble vist en film, av en kvinnelig person ombord i romskipet. Damen sa at hun hadde vært på den planeten de så film fra. Damen sa også at hennes planet var kommet for tett mot solen, og brant opp, slik at de måtte flytte. 

   Natasha’s tante, Frances, som også var med i UFOen, husket, etter å ha fått hypnose, at en mann i sølvskinnende drakt, som hadde sagt han het Uxiaulia, sa han var utforskningspilot fra planeten Janos.  

   Mannen hadde fortalt at: )  
   ”... den nærmeste måne, Saton var kommet for tæt på deres planet. )(wow, what a name! det var slemt av månen ! fy månen! er kanskje navnet kommet over hit. til oss) Månen  gik i stykker, og en regn af klippestykker var faldet ned over Janos. Et kraftværk var blevet ramt, og havde derved startet en kædereaktion, som ødelagde resten af planeten. De overlevende var draget bort i et stort rumskip, hvorfra de nå udsendte mindre fartøjer, som skulle finde et nyt hjemsted til dem. Det de hade set av Jorden, syntes de godt om, så de ville gerne slå sig ned her.”)   

   (Artikkelen er lagt ut på internet: http:/212.186.113.11/rune/janos.html. Rune Øverby har lagt denne artikkel ut på internet. Artikkelen er oversatt til dansk, fra engelsk, etter at den sto i den amerikanske avisen ”The Globe” den 2. desember l980. Artikkelen er et sammendrag fra boken: ”The Janos People”, skrevet av Frank Johnson, utgitt i l980 på forlaget Neville Spearman):

---
(ta med dette?:)(this is only included because it has: ta med dette, og ja.)
   Ja, 
   - I en bok av en mann Shirley McLane skriver om i en av sine bøker, forteller mannen om en liten gutt som hadde falt ned fra en stor sten, og skadet seg alvorlig, og brukket en arm, oppe i fjellet i Peru. Mannen)
????????

hun ble så redd. D er ikke farlig. d må så skje. Hun r død. så d var ikk farlig for henne. Nei kanskje d v d. 

(copied over, just for verification:
   Brit: - Min datter Gry har akkurat ”tilfeldigvis” kjøpt et blad til meg i New York, hvor det står, at akkurat det skjedde i New York i l9….?? Mange millioner mennesker ble uten strøm i timevis, uten påviselig årsak. Men en småflypilot, så en UFO som sto over hoved-transformatorstasjonen for New York. Så gikk strømmen. Det var ikke bare New York som ble uten strøm, men hele området rundt også. Totalt var det …. millioner mennesker som ble berørt av det. 

   Offisielt var det uten påviselig årsak. 

   - Min venn Edward knut var der i New York, akkurat da. Han så den UFOen som hang over trafo-stasjonen. sjekk m knut om d stemmer.????)
hadde trodd var sola. Skivene ville faktisk ikke dekket over sola, for den blir så stor når den kommer så lavrt i atmosføæren…Da var det en fjerdedel igjen av sola. og jeg så ingen skyer..

 hvorfor jeg herre. hvorfor er dette vist til meg. Mandag j gikk ut i Randsfjorden rundt og to ganger spurte reporteren ut o på lufta om noen hadde sett dette merkelige som j had sett. Ingen svar.

   Et par tre dager etter la jeg merke til at treet til naboen rett nedenfor huset mitt, så det ut som om det var brent på den ene siden. Bladene var blitt brune og krøllet sammen. Jeg ringte til damen som eier eiendommen med treet. Jeg ba henne hkomme over hit – og fortalte henne hva som var skjedd, og spurte om jeg kunne få tillatelse til å få e-verket til å kutte ned et par av disse grenene. Hun var meget interessert i det hele, og også meget interessert i UFO’er. Hun fortalte at hun ser etter ufoeer hver kveld når det er fint vær, før hun leger seg. Men hun har aldri sett noen. 

       Jeg ringer e-verket og spurte om de kunne være snill å ta ned et par grener for meg. Jeg fortalte hva som hadde skjedd. Den j snakket m, sa at han skulle ordne m at de skulle komme t meg i læøpet av dagen. Jeg ringte naboen nedenfor og e-verket fikk lov å kjøre op 

veien deres for å komm til treet. Noen timer etter kom de , og de kjørte rundt t naboen opp m høy stige m kurv på toppen t å stå i, slik s brannvesenet har ’på bilen deres. Så kom de m to grener over gjerdet til meg. 

   Det må ha vært veldig varmt her, sa den ene fra e-verket.  

   Naboen nedenfor der de kjørte opp.  …mannen sto der nede noen dager etter, og har d vært veldig varmt her. har d vært no spesielt her. 

  j trodde han had vært hjemme og sett det som skjedde og sa: Så du dette og, det solm skjedde her?

   Nei je var bortreist jeg hele fam var bortreist. 

    Potetgresset mitt også var blitt så tuslete og krøllete på min mini-potetåker. Har d frosset tenkte jeg. Men da j spiurte andre rundt her hadde deres frosset nei d had d ikk.  Også bærbuskenen mine v siden av potetåkeren så elendige ut, m krøllete blader. Noen dager etter dette kom d tre grader minus. og alle takene var hvite. 

Etter denne oplevls had j veldige smerter i øøøø

yeneplene og trykk bak i hodet. J v bekymret for disse smertenen, tidlig en morgen j er i ferd m å våkne, hører j en meget vakker mannssteme som snakr på norks,  han leser herrens velsignelse for meg. Herren velsigen deg, herren la sit åsyn lyse over deg og gi deg fred. Han leste hele for meg. Jeg jklå og tenkte i all verden himmelske fader er j død, hva er det som er skjedd m meg, skal j begraves…? j våkner omsider ordentlig og det er ingen her. hvem hadde lest over meg så vakkert. Stemmen hørtes meget kjent ut … d v d samme stemm s j had hørt mange år tidl  i en inderlig bønn om hjelp til gud for å finen ut hvoe3rfor jeg hadde vært så syk i mange pr, og hvor for tusenvis av andre kvinner bleir syke     ’

D gg fikk j et svar – j hørte en vakker stemme d forbauset m storlig, men riktignok trodde j poå bønn, men j had aldri fforventet å høre en stemme inne i rommet  j lå og ba i min egen seng  Himmeleske far  j trenger hjelåp, Jesus hjelp meg å finne ut av dette. Hvorfor blir vi så sykke, hvorfor blir så mange kvinner så ødelagt 

    Da hørte j d samme vakre stemme beroligende si t megh. hva tok du lille menneske da du ble så syk….

    j l¨å  der og tenkte hva tok jeg…   Jeg had fått medisiner i l3 år, og var alvorlig syk. 

Så kommer j på hva den het, og da svarte jeg det. Da hører j engelen en gang til som spør meg : hva er det, lille menneske….. Ja hva var det? j ringer t fysioterapeuten min, for der ligger d en felleskatalog, som er en liste over medisiner og deres virkn ing o bivirkninger. Kan du hjelpe m å finne ut hva dette er..   Han ringte m tilbak o fortalte at d j had tatt var et hormonpreparat. J ble meget sjokkert, for jeg fikk denne medisinen mot migrene. Jeg visste jo at å ta hormoner var fryktelig farlig. j tok aldri p-piller for j visste jo hvor farlig disse var.       

d var bare to år etter at j beg å ta dem at j merket skjeggveskt etc. 

opphold ett år ble skikk dårlig.   ba om å få igjen…. fikk igjen.  så brukte jk dem i ll år . og sluttet da Egil dro..  Så fikk j se finnen ….. og da tenkte jeg han har d akk som meg. 

før j spurte engelen…. så j på tv om en finsk idrettsmann som ville bygge opp kroppen sin, og musklene, og vi så bilde av ham da han var på det tøffeste og med svære muskler overalt. Etter noen år på hormonene begynte han å få smertere. han ble forferdelig stiv og kkunne nesten ikke bevege seg. … og var helt ødelagt.   Jeg kjøpte denne videoen. Den finske idrettsmannen beveget seg akkurat som jeg gjorde, og smertene han hadde fått var helt lik det jeg hadde. .. lDette var først ggg j v inntpå at d kanskje kunne være dette. Men j tenkte at j har jo ik tat hormoner?? tenkte j d kan ik være 

J trodde d var mannlige hormoner j fikk,,,, og så var d kvinnelige hormoner. 

j kjente igjen denne vakre stemmen.      

Jeg gikk til rheumatolog dr Mast . han ble så rystet da j fortalte hva j trodde v årsaken t mine smerter og andre kvinners forferd. smerter han sas: dette skulle du ikke ha visst . Han visste at folk ble slik. Nå kan ikke j skrive epikrise t din lege. – at det kommer av … og det vet pasienten. … De ringte til og med fra legekontoret her og spurte etter epikrisen.tre gg. han sendte den aldri. ja men nå vet jeg det. men du skulle ikke visst det. 

Dette var et omræåde jeg ikk skul visst noe om. Det had je tydeligvis ikke noe med å vite noe om, hvor farlig dette var. Men engelen syntes tydeligvis at j burde vite det. J trodde d var et mannlig hormon, for j fikk skjeggvekst, og grov stemme. J hadde sunget høy sopran i kor, og fikk dypere stemme enn Åse Kleveland, da had j tat diss tabl i to år. J gikk t legen min og sa. hør her, hør p å den stemmen j har fått. og se på skjegget j har beg å få, og masse lange phår på bena, det had j heler ikke hat før, ikke et hårstrå. Tar du noen medisiner du a ,..Hva er d du tar. … spurte han meg. d må da vel du vite, som h gitt m d. Så kikket han etter i felleskatalogen. Herregud jente, jkutt ut m en eneste gg, ellers får du denstemmen. J hadde hatt voldsomme menstruasjonsblødn før j beg m disse hormonenen,og de skul hjelpe mot blødn, men disse ble mhye mhye verre. Depresjoner fikk j også, og d er vanlig. Hjertetrøbbel .   Da sluttetj i et år, mnen j fikk så forferd anfall, mhye verre enn noen gg, gikk tilbak til samme legen, og trygler om å få noenandre medisiner so kan hjelpe for disse anfallene j har.men s ikk gir disse veldige bivirkn .   J har ingen andre j kan gi deg, men du kan få samme medisinen men i mindre doser, da lover j d at d er helt ufarlig. j beg på disse medisiner,igjen, og d beg å krabbe og krype i hele kroppen, som om j had tusenvis a maur over hele kroppen. ogalle leddene beg å stivne . j fikk feber, feber had j i l5 lange åpr.  38 39 daglig, og hjertet hoppet og danset. Nakken låste s i feilstillinger, og dermed fik j sovesyke, j bare sov, pga av dette m nakken, j klarte ik å holde øynene oppe. og verden gikk rundt og rnundt j var så svimmel. 

såp j ha bedt til Gud om at dette produktet må det bli slutt på. Og særlig når fabrikanten er fullt klar over faren v å bruke disse, så er det gement..   J har bragt i erfaring, og d har gjeg vitne på, at fabrikanten er fullstendig klar over dette. Og j forteller det til alle og enhver.   

   I elleve år til tok jeg disse hormonene. 

hva kom d av at du da sluttet

min mann flyttet ut, og han hentet dem derfor ikke lengre til meg. innen da var jeg hjo helt fra hverandre. …. jeg gikk til kiropraktor hele tiden. Min mann og jeg gikk ned til en adv. og han skrev hele huset over påp meg, han fikk l00.000 av meg i stedet. da var d ikk noen flere hormoner. reaksjonen: hadde vel abstinens. En venn av meg hadd lest om en lege som drev med forskjellige ting utenom det legene pleier å gjøre. han driver m homeopati og slikt Han kan kanskje hjelpe deg, sa Atle. 

   Jeg sa jeg trodde det var hormonene som hadde ødelagt meg. Han testet det, og mente at ja det var det. 

Alle de kvinnene jeg fikk lov å ta med til ham den gang han hadde ventetid på to år den gang, ca ti stykker jeg tok med, alle hadde det samme alle var ødelagt av denne hormonen…  Til slutt spurte en av disse ham: Tror du nå på henne, at det er denne hormonet? spurte hun. Ja, 95 prosent. Senere har han 

feberen ble borte, den voldsomme kravlingen rundt i kroppen ble borte helt plutselig, men jeg må gå til behandling hele tiden… 

taka gøle sa jeg da jeg falt og slo hodet mot gulvet. to år fått beskjed av legen om at jeg måtte være på fjellet, for j hostet så fryktelig, hadde astma. da reiste vi alle på fjellet. Da det blåste så forferdelig, ble jeg redd, det er jeg fremdeles, jeg krøp inn i en pappkartong,som jeg hvelvet over meg. jeg var ute. og syntes det var fælt. Jeg sovnet under kassen. jeg hadde hodet i den ene enden, og bena i spenn i den andre . De lette over  

alt etter meg, men tenkte naturligvis ikk at j ville være i en kartong.

 Det ble skrevet en artikkel om meg 

Jeg hadde hjerteproblemer 

J hadde sterke låsninger i ryggen og nakken. J hadde hovne knær, og bare j trådte en millimeter skjevt i terrenget, etter å ha vært hos kiropraktor , var alt like galt igjen m alle leddene. Når j snudde m i sengen, vente jeg m t å låse knaææææ

rne begge sammen slik at hvis ikke låste hele ryggraden seg flere sterder oppover, og j fikk forferd smerter. J kunne ikke åpne kjøleskapsdøren … da gled fingrene ut av stilling. j kunne ikk løfte armen opp, da gled skulderen feil,, … knærene var hovne som fotballer. de er fortsatt hovne, m masse vann i . når j skulle gå, gikk knærne den gale vegen – d var helt sprøtt og forferd vondt.

   Min mann fikk en ny arbeidskamerat der han kjobben  på Automaterie3ll på lysaker. Han var i slekt m Bjargo-brødrene som var kiropraktorer. 

   Se her gutter, har dere sett noe verre sier Bjargo , han ba alle de andre kiropraktorene å komme og sse på utslagene, da han kjørte varmeføleren nedover ryggraden min. Han gjorde kiropraktorbebehandling 

 på ryggen min……  Da han hadde fåptt stelt påp den, en halv time etterpå begynte smertene p gi seg. smerter over alt d var første gg j had vært hos en kiropraktor og ryggen hadde jo ikke fåptt behandling etter at min stefar slang meg nedover trappen….

   Ordet kiropraktor skremte meg – d va no forferdelige greier, had j alltid hørt. 

men i alle år siden dette har j takket gud for at kiropraktorer og osteopater… de har stelt ryggen litt skånsommerere i Skottland… i Perth… fantastisk flink,,,   

    Med en gg  j tråkket feil i terrenget var d like ille igjen. Det var jo hormonene j hadd fått, skjønte jeg, da j omsider fortalte at jeg tokk disse.,,, j hørte de snakket seg i mellom om hormonene j had fått, kiropraktorene….  

d gikk på sener og leddbånd… og når j hørte at d smalt i hoftepartiet, da fikk hoften feilstilling, og dermed videre oppover ryggen, og d var bare å vente på at  de forferd smertene kom tilbake innen noen minutter.

     Å trå opp trinnene på en buss, eller trinnet opp på et tog, da var det helt sikkert at hoften gikk ut … etc… så disse ting kan j faktisk ikke kjøre m.  

  i løpet av ett år var j hos kiropraktor 99 ganger. det første  meg

symptomene til Menieres … har likhet m migrene og epilepsi …. kvalme siksakfor løynnenen og d samme som migrene  du kaster opp i timevis gjerne i tre døgn.  fra seks til syv timer hele verden danser..  

   mamma også trodde i alle år at hun hadde migrene. men legen på lillehammer sa til henn e  da hun vr blitt gammel sa til henne du har ikk migrene johnsen, du har menieres.  ha du migrene nå lengre nei. men er du sikker på det er migrene du har hatt , kanskje det var meniers også mamma. det har jeg alltid hatt i alle år.   ”det sa legen på lillehammer til meg også”. kanskje d v det oldebarn hadde også. 

de har lagt asfalt her for meg slik at j ikke skulle  bli dårlig av det de sprøytet på vegen her.   j snakket m dem og de trodde ikke noe på at noen ble syke av det.   je snakket m borregård om d også , d var de som laget det midlet de brukte.  de had heleler ik hørt om at noen v blitt syke av det…. da får du pakke kufferten din og flytte v d en som sa der nede først.  j er gammel og har værty syk i mange år., j har bodd her i 32 år ,  

da j snakket m en annen  der nede … bare fordi vi skal strø for støvet.  støvet er jo bedre enn dette j er vblitt forferd syk to gg. …   da sa han at hvis j kunne bevise at j ble syk av d, så skulle de se på det. De sendte fra  m en flaske fra Gran en høyr m det stoffet Så gikk du t abrahamsen   se nederst om resten…

j hadde akkurat samme farge som min stemor,,,mer grønne og min mor hadde knall blå øyne, så j trodde derfor delvis,, siden de hele tiden insisterte på det,, kj: og voksne har jo alltid rett …. at j var født av min stemor. ,  

Ja nu er karl den tulvte mett, hann och ingen annan…  Gunnar fikk et gevær som had tilhørt ham,.  D er vel min sønn som har d nå. 

Plutselig et par årsiden hvor kommer j fra i universet … j trodde alle her på kloden kom fra forskj steder iuniverset, og at de skulle hit for å gå på skole, og lære og fått en sjanse av gud  kommet fra d guddommenleige  . hvor i universet kommer j fra. . Janus var svaret. Janus tenker j d er jo strømper og underliv og slike ting. hva er d for noe tull. Men liv hvorfor ble du så sint  Du har ikke noe peiiling o på hva du snakker om,,, janus du har ikke noe greie på det du, du er dum og snakker om noe du ikke vet. og de fæle strømpene  myk fin ull. . da stemor sa en gang Jeg kjøper de dyreste og fineste underf¨tøuy tiil ddeg   janus stakk som bare rakkeren stakk på meg så d var et mareritt  …   j fikk ikk lov t ¨å g¨å m noe annet. 

   j satt m armene ut på skolen en gang rett ut i været.. Hvorfor sitter du slik sa frøken,.  Det stikker så fælt .. ta den av deg da Anne maren., Du kan ikk site slik.   j får ik lov a mamma.  ta den av deg da, anne maren, du kkan ikk e sitte slik.  j tok d a m da, j hadd  trøye m smale stropper og livstykke og trøye m smale stropper under genseren. 

   j forteller til en venn a meg, kommer j fra noe sted i d ytre rom, så kommer j fra Janus. …..J tror ik d var sjøer der d v akkurat som oppkommer av vann slik vi har   set dypt søkk m vann i … kan ikk erindre noe hav der… j tror de hadde regler s j prøver å få her ikke penger, alle er velkomne og alle har alltid ansvar for hverandre, og alle har like rettigheter, krav på lege og tannlege behandl etc. og ingenting koster noe. alle går på skole etter sine evner  og ønske om å bli. du yter i f eks seks timer i døgnet …. ,  samme hva du er har du samme krav … alle gir av sin tid, og noen produserer mat  du får kuponger …   uansett, selv om du ikke jobber får du kuponger.  

    En dag ser j for meg OH gosh , d gikk slik og slik… j ser at d hagler m store og små stein de råker et anlegg, og alt eksploderer en masse radioaktivitet og slike ting, masse støv … en kjedereaksjon ble det der det spredde s til hele planeten. og alt er ødelagt der.   De var komet mye lengre der enn vi er her på jorden.   

J mener d er der j har dette m   disse ting fra…. 

   vi hadde runde hus tror j, gjennomsiktige innenfra ut, men ikke inn,  jeg tror d var to soler . jeg mener at d ikke var natt der, menneskene der var snillere. de hadde sex. og fikk barn. de ser ut akkurat som oss til og med med fem fingre og fem tær. men vi kriget ikke, vi var kommet lengre enn det stadiet at vi kriget. vi had avanserte ting, men mbrukte dem ikke til å sloss med.  ufoer .. noen reddet seg bort.. de visste at noe skulle skje,,,,,, og dro bort….   ikke biler men småæ ufoer,,, produserte mat hårveksten var lik ogss også. alle var velkommen….    men her da j var l5 år,… j var veldig redd for kjedereaksjon her på jorden.  Mens j lever føler j at jorden ryster under våre ben, og at alt er rart. d   kjedereaksjoner.. d v snakk om atom på den tiden. 

hun ble så redd. D er ikke farlig. d må så skje. Hun r død. så d var ikk farlig for henne. Nei kanskje d v d. 

j drømte at vi her på kloden kunne gå tvers over et helt kontinent her på denne kloden. vann rundt hele kontinentet. 

  Tran : under krigen skulle alle barn få tran på skolen. Kan’ke du ta tranen min, da anne maren, Til slutt sto d et helt batteri en ti tolv stykker foran meg. hver dag….j ville jo så gjerne hjelpe dem. Men j ble så hard i magen. 

marsbildet hva får du inn nå:   D har j alltid sagt, at mars ha vaært bebodd at elver og hus og alt ha vært der. dd forekommer imeg ikk noe rartt, inntil noe a d samme kan ha skjed m den planeten, som m Janus, o noen evakuerte, og noen kom hit til jorden j ser elver og vann der har d vært hav, d h vært så likt jordne som d går an å få d . ¨pyramider h d vært der. de kan h fått s en back-crash og blitt forflyttet i universet og det er blitt kaldt.   de har funnet coin egyptisk  coin og mener d er maken, tror du de er den coinen er laget etter=???  Pendelen sier ja.. .

hvordan er ansiktet laget på mars… det er hugget i fjell tror jeg.  ikke bygget opp som pyramide… nei hugget i fjell tror jeg.  pendelen slo voldsomt på ja.. 

hvorfor har de laget ansiktet   d r tegn til menneskeheten at her har vi vært .. pendelen slår voldsomt ja.. j tror d e4r flere slike ansikter der som de vil finne der. 

   j tror d fremdeles bor folk der, de er liktt annerledes enn oss men ikke mye.. pendelen slo ja..   de har vann, i isform, som de smelter.   fjellet er annerledes enn her art er ikke helt sdom vår.. de bor inne i fjellet. 

  ansiktet : j kan fåp d t å bli et vesen ..de er  j villeikk likt å møte disse emneskene, j ville ikke ønsket å møte denne marsboeren. de er ik særlig vennligsinnet de er faktisk delvis aggressive. ahchhh  hans øyne forteller om hva slags ufo de var kommet langt je ville ikke møte en ufom disse vesener om bord de er høye og skremmende. j ville blitt skremt… 

    j tror at hun …. kommer fra mars isteden, hun kommer ikk fra pleiadene.  Semjase kommer fra mars. pendelen slår voldsomt ut på at det er riktig , da lj pendler på dette over ansiktet.   j har hørt navnet semjase før.. hun kan ha kommet fra mars, og reist over til pleiadenen , men er opprinn en marsboer..

      bor i 

crop circle i avis  hva får du inn nå? … laget av maur… bare tull naturligvis.

cycklop bildet …   å jesus kristus å kjære gud se hendene er labber – er griselabber  ørene er forferdelig lange og rare  j føler at d er et individ, og det gjør m så vondt j blir syk av dette vesenet her. ,, d var folk etter tshernobyl ,, vanskapninger noen m ett øye, de kom for tidlig,  de er lagt på sprit på glass .

j tror d r et menske s lever enda i dag.   et forferdelig liv å leve.  han er japansk.. født i japan. dette vesenet her er kommet etter noe forferdelig som skjedde i japan, hiroshima. er det en blanding er du utenomjordisk? nei sier .. j tror d er en japaner som har hatt sex m en gris? nei   det er en unge 

seks fingre: han er en blanding fra de der oppe.n  j så en liten pike som hadde seks fingre 

  j så også en liten overjordisk skjønn pike som lå på sykehuset sammen m min sønn, hun sto i sengen, snakket ikke, hadde ikk urinvei. de hadde stukket inn et rør for henne. Liv J og jeg så på en av ufo filmene hennes om Menger . han har ikke navle, og har dype striper påp magen. Det hadde ikke den lille piken heller, sa lj. hun hadde ikke navle. 

   den damen som så nissen:   fortalte at på et sykehus

J drømte at d brant på den ene delen av høvikodden. Ikke la det skje, da gud, slukk det, j hadde aldri vært der, og hadde lyst til å dra dit. 

hvor i russland var d din sønn døde og bodde???  Leningrad d v helt forferd de satt i underetasjen i en kafe. de bombet overalt rundt dem.    D var flere skribenter som satt der sammen

Han kaller seg jonas.. i noe han har skrevet. det kan ha vært fra enda en annen inkarnasjon. Han skriver om en bestemor som tok seg av ham bestandig og som va så glad i ham. Og hun snakker pent om hans far, for han var død. 

Men i dette livet har han ikke hatt noen bestemor i deete livetr, som har vært noe spesielty for ham.

En liten nabopike her jeg bor var på besøk hos meg, og hun sa hvor er graven blitt av? hvilken grav.. til j hvem?? til søsterren min. Men du har fjo bare en blror og han lever da. Nei, mamma og jeg gikk til graven hver dag.  da begynner jeg å våkne…… aha du snakker om et annet liv du har hatt… hvor gml v søsteren din dag?   Hunvar ni år. og mamma var så vakker og snill og hadd nydelig langty lyst hår.   Mamman hennes nå har mørt hår.  og piken var bare fem år selv. og hadde ingen søstre. 

     j lurte på hvor kirken var hen.. jeg lurte på om d v en steinkirke, for d har de jo ofte i utlandet, og her og. men hun sa d var en liten hvit tre kirke, og korset var av tre, og hun formet det me hendene sine i luften for meg. det .  her er det bare en kirke av 

men mamma ser da ikke sånn ut., sa jeg … jo mamma sÅ sånn ut insisterte hun.   

   hun og søsterern  de var tvillinger had gått på skiolen sammen. 

         d var før hun kom t steinkirken….   at d var før jeg beg å lure at j sa d om moren…

Datteren til en venninne som også bor i nærheten her. sa at hun hadde bodd i Sveits . jeg har helt sikkert bodd i sveitas i stort hus med et hus i sveitzerstil.       

Stefar fortalte at en gang opp e i Etnedalen var på en hytte der. Han følte at d var noe galt. han var litt synsk han og. D var tyskere som kom, De hoppet ut a vinduet pp p den andre siden av hytta. Tyskerne kom opp der.   Furubotn  løp først og jeg etter de var flere 3 4 stk. 

han sa hun hoppet ut og tok livet av seg selv fra nesøybrua..   j mente at d var merketlig at hun hadde hoppet ut sjøl. D har du gjort, tenkte jeg.  j spurte kan du skjønne den damen som bodde i en av brostuene ved nesøybroen. 

   ”Kan du skjønne hva som skjedde med henne?” Han sa at 

   ”Ja det vet jeg. Hun kastet seg ut over Nesøybroen.”

   ”Hvorfor gjorde hun det da?” spør jeg.            

   ”Hun ville vel ikke leve lenger,” svarte han. 

Oj tenkte jeg hva har du gjort, har du gjort det òg?” Jeg fikk vondt i mellomgulvet  uf tenkte jeg har du vært og gjort noe gærnt 

da tenkte jeg  

nei.. d er ikk sant sier du, sier hun t meg  kjersti.. j had fortalt henne at Nesøyboken hadd at en dame ble likvidert rett med en gang krigen var over. 

    ta m fra nesøyboken …. ikk nevn    at det er mor av Jens….

”Bli her hos meg, hun bare gjør det om igjen! Bli her hos meg.” 

han var med på Drammenselv-sprengningen … også,.,, det har vi bilde av her)        han var med i  kommunist partiet før krigen, og med på mange av sprengningene. Jeg lurer på om de ikke hadde vurdert å sprenge Nesøybrua.

   j var akkurat seks år da vi flyttet til Grorud.  

     Jeg ble adoptert først av Astrid, hun påsto at G var faren min.  

Yippii  Atle sier 9. l0 2000 at d r ok å skrive hans navn at han var der i leiligheten m Marny.. da liv Jane var der og ba  til Jesus. og m UFOer ..

 de sendte en flaske fra Gran kommune til dr Abrahamsen,,, og så undersøkte han meg på den måten han gjør det på .. han hadde det i en maskin, og så holder jeg i en stang som går til den, og det slo ut veldig…. ”Se her,” sa han til en lege som var der under opplæring om det opplegget han bruker…  det slo ut veldig.  så og så mange grader over normalt ….. så sendte A brev til meg etterpå bekreftet at jeg ikke tålte stoffet og at jeg ikke måtte ???ha det i nærheten av meg, og det fantastiske skjedde at de virkelig asfalterte vegen nedenfor meg her. Dermed behøver de ikke å sprøyte mere der nede.  

til det kap m dama i skottland m dame i ufo oppe på taket på uthuset sitt: 

side: 924.  

…. Ezekiel  l – 3 kap 26 vers 

   .... (Ezekiel er blandt de bortførte ved Kebar-elven)   skjedde det at himmelen åpnet seg, og jeg fikk se syner fra Gud. Den femte dag i måneden etter at kong Joakin var bortført, kom herrens ord til presten Ezekiel, sønn av Busi, ved Kebar.-elven i Kaldea. Herrens hånd kom over ham der. Jeg hadde et syn. Se et stormvær kom fra nord. Det var en stor sky med flammende ild. Det strålte og skinte omkring dem. og inne i ilden blinket det som av skinnende metall. …. Mens jeg så på skikkelsene, og se – det var et hjul på jorden ved siden av alle fire. Hjulene så ut som om de var laget av noe som liknet krysolitt, og alle fire var likedan å se til, Det så ut som om de var laget slik at det ene hjulet var inne i det andre. De gikk til alle fire sider, og de snudde seg ikke når de gikk. Hjulringene var høye og skremmende. og det var fullt av øyne rundt omkring på alle fire hjulene. Når skikkelsene gikk, gikk hjulene ved siden av dem, og når skikkelsene løftet seg fra jorden, løftet hjulene seg også. De gikk nettopp dit hvor ånden ville. …. 

   Over hodene på skikkelsene var det noe som lignet en hvelving. De var som krystall, skremmende å se til, utspent høyt over hodene på dem. ….. høyt oppe over denne hvelvingen, var det noe som lignet safirsten. Den hadde form som en tronestol, og på det som hadde form som en tronestol satt en skikkelse det var som et menneske å se til.   …..

Vers 22: Profeten skal bli stum. Herrens hånd kom over meg, og han sa til meg: Stå opp og gå ned i dalen, der vil jeg tale med deg. Jeg sto opp og gikk ned i dalen. Og der sto Herrens herlighet, slik jeg så der ved Kebar-elven. Jeg kaster meg ned med ansiktet mot jorden. Men da kom det ånd??? i meg, og den reiste meg opp på føttene. Han talte til meg og sa til meg : …..???

   Mitt store spørsmål har vært, hvordan kan mine opplevelser være av djevelen, som noen påstår, og være syndige. De sier at man skal ikke kunne komme i kontakt med de døde, eller de døde med oss skal ikke kunne k omme i kontakt med oss. Men selv har jeg opplevet det utrolige, at min stefar kom i kontakt m meg etter at han var død, tre ganger. Han ga meg viktige opplysninger som var til uvurderlig hjelp. Min sønn er kommet hit mange ganger. og han har fått brannalarmen til å lyde. Jeg så også en mann jeg hadde sunget sammen med i kor, han hadde vært død i tre måneder, da jeg så ham i hans bil på vegen. 

   Hvordan kan dette være ille? Her står det jo til og med i Bibelen at Kong Saul var helt fortvilet, for han så så alt for mange fiender, og han tenkte at disse fiender ville vinne over ham – Derfor ber han, står det i Samuels bok 26 – 28kap ber han sine menn om å finne en kvinne som kan hjelpe ham å komme i kontakt med Kong Samuel som var død. 

   Saul gjorde seg ukjennelig og gikk til denne kvinnen, og kvinnen sa til Saul: 

   ”Du vet vel hva Saul har gjort, at han har ryddet ut av landet alle som maner frem gjenferd og spådomsånder. Hvorfor legger du snarer for meg, hvorfor vil du drepe meg.” Da sverget Saul henne ved ed ved herren og sa: 

   ”Så sant herren lever, det skal ikke komme noen skyld over deg for dette.” Da kvinnen spurte hvem skal j mane fram for deg. Han svarte:

   ”Hent Samuel opp til meg.” Da kvinnen så Samuel, satte hun i et høyt skrik og sa til Saul: 

   ”Hvorfor har du narret meg? Du er jo Saul!” Men kongen sa til henne: 

   ”Fortell meg heller hva du ser.” Kvinnen svarte at hun så en ånd som kom. 

   ”Hvordan ser den ut?” spurte Saul,. Kvinnen svarte at det var en gammel mann som kom, og sa: 

   ”Han er kledd i en kappe.” Da skjønte Saul at det var Samuel som hadde kommet. og kastet seg ned med ansiktet mot jorden. Samuel snakket til ham, og spurte hvorfor Saul hadde uroet ham? Saul svarte at han var i stor nød, for filistene førte krig mot ham. Og Samuel svarer ham blant annet:  

   ”I morgen skal du og sønnene dine være hos meg.” (Dette skjedde, at Saul og sønnene hans ble drept dagen etter.)

Er det å ha kontakt med noen som ikke lever lengre, da å gjøre noe galt og syndig, når Bibelen sier at Kong Saul, og mange andre, snakker med folk som ikke lever lengre?

Moses 

om skivene foran ”sola” …. Den forferdelige grusomme gulfarven jeg så, har jeg etter hvert fått en slags bekreftelse for , mener jeg, er det onde, det grusomme, det falske ondskapen og griskheten, sto denne farven for  alt det negative også i menneskene, blir skjøvet bort av den neste som kom trillende og la seg foran solen den burgunderrøde , og slettet det totalt ut ., alt som var vondt og leitt,,,, som en renselse, så kom det vakreste florlette rosa så vidunderlig vakkert, den skal stå seg for, sier mange, at det betyr kosmisk kjærlighet og godhet og omfavner hele universet med kjærlighet og godhet. Så kom den lysegrønne som håp for menneskenes fremtid og universets fremtid. og at man kan leve i sameksistens i harmoni i hele universet. 

Mary sa det er jo helt fantastisk, det var hun som sa at rosa betyr kollektiv kjærlighet. 

Hjemme da jeg var en 8 9 år gikk jeg og tenkte stadig på frk. Grås barnepensjonat. Da var det noe jeg ikke kunne forstå. Hvordan kan vi komme til luken, der vi hentet maten i hallen, for der går det jo en trapp ned. Jeg kan jo ikke stå i løse luften og hente mat, eller gå der. 

     Etter at jeg var blitt voksen dro min venn juristen og jeg dit. Men i all verden, hvor er trappen, tenkte jeg da jeg kom inn i hallen. Vi snakket med frk. Grå, hun drev nå istedenfor et barnepensjonat var det eldre-pensjonat. Hun var søsteren til Lille Grå, som lenge var i radioen.????… (Lille Grå lever enda ..hun .)                   

    Hvor er det blitt av den trappen som gikk ned, der nede hadde vi jo juletrefest og all ting. Men den trappen ble ikke laget før under krigen, og da var ikke du her lengre. Den ble laget ned, for å ha tilfluktsrom  nede.” (Se foto av frk. Grå.) 

   Jeg syntes det var helt forferdelig. 

   ”Nå igjen,” tenkte jeg oppgitt. ”huff!”

  for jeg hadde tenkt så fryktelig mye på dette her, at det var en trapp der. Det må være noe galt, noe må være galt i min hukommelse. Men hvordan er dette jeg var forferdelig fortvilet, hvordan kan vi da hente mat der ….?

  Jeg mener at jeg fikk en nydelig dukke fra min mor der nede i kjelleren den julen. Min mor fortalte meg senere, at hun hadde spart penger og kjøpt meg den kostbare dukken, og sendt den opp til meg. Fikk jeg den ikke der nede på julefesten allikevel?

s l50 i Bibelen:

I Apostlenes gjerninger finner vi: 6 – 7 Stefanus 39: Denne Moses var sammen både med engelen som talte til ham fra Sinai-fjellet, og med våre fedre da de var forsamlet i ørkenen. Han mottok levende ord for å gi dem til oss. det som…. snakket m engelen på Sinai bergets topp.

(Men våre fedre ville ikke lyde ham. De avviste ham og ønsket seg tilbake til Egypt og sa til Aron: 

   ”Lag oss guder som kan gå foran oss . For vi vet ikke hvor det er blitt av denne Moses som førte oss ut av Egypt.” På den tid laget de kalven og ofret til denne avguden og jublet over et verk av menneskehender.   

 Men Gud vendte seg fra dem og lot dem tilbe himmelens hær, slik det står skrevet i profetenes bok: )

På Janus hadde vi l65 cm høye 78 cm dype , 3 –4 millimeter bredde bøker. De var av et gjennomhullet omtrent som filigransarbeide høye. de sto oppreist ved siden av hverandre, og en kunne trekke ut en etter en av disse bøkene de var av metall. så ut omtrent som mørk messing. 

  Brit: bøyet de seg ikke da, når de var så tynne?

   AM: nei da, de bøyet seg ikke. Når vi strøk med fingertuppene over sidene, gikk informasjonen inn i kroppen. omtrent som blindeskrift store bibliotek i lettvint visdom. 

   NBNB Noe slikt så de ut som!! sa lj da jeg bladde opp i boken til Rune Øverby, på  det feltet Meier had tatt m og vist til Semjase, for å spørre henne om hun kunne si noe om d. D kunne hun ikke. vi førte fingrene over metallplatene og leste og forsto det som va uthevet der. på bildet ser d ut til at det er laget omtrent som egyptiske hieroglypher  med bilder av personer, etc. det ser ut som om d er organisert i rader

        nb ta m dette bilde i boka, m forfatter og navnet påp boka, selvsagt. spør Rune om OK in front of witnesses!!

NB NB Hun så bildet av den trekantete UFOen i boka tl Tore Alfstad, Sånn så den ut! utbrøt hun den som forandret form fra å ha sett ut som om den trillet over haugenstua og så forandret form til trekantet,, rettere sagt kremmerhus, en strylle, som hun kaller det – på dialekt???    

   nb ta m dette bildet i boka selvfølg. m navnet til Tore og m navn på boka hans. 

Hun hentet aldri dukken min … Astrid mor……. Jeg stolte aldri på henne, for hun lovet hele tiden, når jeg spurte, at hun skulle skrive opp til barnepensjonatet for å få tak i den. Den var igjen der oppe. Deretter stolte jeg aldri på henne. Jeg så aldri den dukken mer. Den var så fin, den hadde grønn fløyelskåpe, sorte lakksko og hvite strømper og fine lyse krøller 

Et par dager før de kom, kom Gunnar på besøk: Han tok meg med på en spasertur. Han sa til meg: Det kommer en dame, og hvis du er veldig snill, så vil hun kanskje ha deg. Da kan du komme til oss. Da må du oppføre deg så pent. 

Fire år var jeg da de hentet meg l936. Det var mormor, mamma, og min mors søster som alle sammen kom for å hente meg.  

Nå ser det ikke ut til at dette produkt gis lengre ved sykehus, og fødeklinikker etc. for å forhindre eventuelle blødninger, og aborter . Men så har jeg også skrevet til departementet om det, og advart. 

5. mosebok 34 kap. Moses – ble han begravet eller… Så døde Moses og Herrens tjener der i  Moab     og han gravla ham nede i dalen i Moab. Rett imot Beth-Peor. Men til denne dag har ingen visst hvor graven er.  Moses var l20 da han døde, enda var hans øyne ikke sløvet og hans livskraft ikke svekket. 

 Ca 2000 år deretter i Lukas evangelium  9 s85 28. Disiplene får se Jesu herlighet  omkring 8 dager etter at han har snakket til dem, tok Jesus med seg Peter Johannes og Jakob og gikk opp i fjellet for å be og mens han ba ble hans ansikt helt forandret og hans klær ble blendende hvite. Med ett sto det to menn sammen med ham. Det var Moses og Elia. De viste seg i herlighet og talte med ham om den avslutning som hans liv skulle få i Jerusalem. Peter og de andre falt i dyp søvn. Nå våknet de og fikk se de to menn som sto sammen med ham. Da mennene skulle skilles fra ham, sa Peter til Jesus. Mester, det er godt at vi er her. La oss bygge tre hytter, en til deg, en til Moses og en til Elia. Han visste ikke selv hva han sa. Mens han talte, kom det en sky og skygget over dem. De ble forferdet da de kom inn i skyen…..

hvasier Markus om dette merkelige: Markus evangelium  hans skriver det samme; at Jesus tar med Peter, Jacob og Johannes og fører dem opp på fjellet. ”Hans utseende ble forvandlet rett foran øynene på dem. og hans klær ble så skinnende hvite at ingen som bleker klær her på jorden, kan få dem så hvite. Elia viste seg for dem sammen med Moses, og de samtalte med Jesus. Da tok Peter til orde og sa til Jesus …. og foreslo at han skul bygge tre hytter. …han visste ikke hva han sa for han var slått av skrekk. 

Moses hadde vært død og var begravet i to tusen år. Plutselig kommer han ned, og som blekner Jesu klær. Hvor kom de fra? Hvor har de vært..  Ville Peter blitt så redd hvis 

   AM: - Moses ble begravet og snakket så med Jesus to tusen år senere, da han kom ned i en sky, og denne skyen bleknet Jesu klær så mye somingen her på jorden kunne greie. Var han ikke egentlig begravet? var han kanskje heller et annet sted i universet , og komså ned igjen to tusen år senere i denne skyen, som vi vel ville kalle en UFO?

    Det står også at Jesus forsvant i en sky --- og er det ikke slik at han også skal komme igjen fra skyene og hvert øye skal se ham, og han skal komme i prakt og herlighet, Og kristus sa at han skulle et sted, og forberede vår bolig det var Gud faderen kun min far i himmelen, Når skal du komme igjen , spurte disiplene? Det er det kun min far Gud i himmelen. som vet hvilken dag og time jeg skal komme tilbake.  som   og var d ik slik, så sa jeg det dere ikke. ER det kanskje slik, at jesus også kommer til bake i noe vi vil kalle en UFO?

Hva er galt m meg, som velger slike menn? Når man jobber fra kl. 5 om morgenene til lll om kveldenm morgenene. hugger ved hele sommeren har med de små barna….fpr besjhed om at d ikke skal fyres med elektrisitet før to timer før han komer hjemm, da må en gå i skogen og hugge selv. jeg håper denne ”Jåla” gjorde mer enn nok i det ekteskapet d var Georg Barna måtte ligge til sengs og være stille da han kom hjem kl 530 om ettermidd. 

Når d var julebakst og den ikk vr ferdig da han kom hjem, han skulle jobbe overtid så han skulle ikk kom hjem før n9 j la barna og j tenkte j rekker et kakeslag til før han komr. så j had ik rukket å vaske kjøk gulvet ferdig. Han tok bøtta m sølevann som j vasket gulvet med, og helte hele strømmen over hodet mitt. og en hel masse ukvemsord….. ikke kunnej jo svare, for j måtte ta hensyn t barna s lå og sov.   

    senere sa han til meg den eneste gg han har rost m var da j var i ferd m å gå fra ham.. D er jo ik no rart, så flink so m du alltid har vært, han ser jo det. sa han om den som beilet til meg. 

   En dame i forretn der han jobbet, sa til henne at j var så utrolig flink m penger, at j alltid fikk ting t å gå i hop, og at j var så flink t åp lage mat , j fik god mat av nesten ingenting, sa han. j begriper det ikke jeg. 

   hvorfor sa han d ikk til meg, noen gg. hvorfor bare kjeftet han kontinuerlig.

   Engg had han bursd. og j laget en fin, koselig nistejkurv nå skal j overaske ham tenkte jk. kaffe. Skal du gjøre deg til nå? erde du komer hit for dua.-

   d var jo et kompliment.

   j var dypt såret i sjelen., samme hva j gjør, så er d feil,  

   om sommeren rant ik vann i springen der . d var d ingen som had fortalt oss da fvi flyt inn.d kom bare vann o m natten. j måptte væåre oppe og skylle bleier, koke dem og vaske dem om natten, og også vanne bringebærbuskene , og så skulle j ha opp ungene kl 5 om morgenen, da fikk ikk de sove lengre, da ropte de på mamma. at alt strevet med dem var over inntil mannen våknet ved 8 tiden. den ene var litt over ett år, og den andre 3 år.  om kvelden: Jeg måtte susse hender og kinn og haker og hele seremonien.  

     Brit: da var de så små at kdu ikke kunne slippe dm ut og leke, slik at du fikk hvile litt. 

nei jeg fikk aldri hvile.  til slutt fikk jeg Menierse anfall, og da sa jeg til gud : Kjære gud, er dette den eneste måten jeg kan få hvile mellom slagene. at j må ha disse anfallene. for da måtte j få naboene t å passe barna. 

    Første gg j fikk anfall , drev j og badet ett åringen. j måtte bare ta babyen full fart opp i vogna helt naken, og la teppe og dyne over ham. d var sommeren også. kom m over t naboen tvers over vbegen, men fruen var ik hjemme bare sønnen der. Gutten sa jeg skal hjelpe deg, og ble med. Og t min store overraskelse sa han at han skulle varme melken til babyen, han kom til og m og ba om oå få høpndbaken min slik at j kunne kjennen at leken v passe varm. Langt borte oppdaget j at han som bare v l2 år ,oppførte s mye mer voksent en  som var voksen far. En nabogutt fikk se at jeg var 

   ”Du er en forbannade tosk, sa l2-åringen”, til mannen min, og han ga babyen mat fra tåteflasken. 

Da Mai-Berit??? og jeg kom ned fra Skottland, i l99l,? og inn i England, lå vi over på et flott hotell i Woole. Det var ikke så mange gjester i hotellet, men vi la merke til et par med en liten gutt på en to, tre år. Gutten gikk bort til vinduet, til den store døren, i vinduet, borte hvor Mai Berit og jeg satt og spiste middag, og sa: 

   ”Sjå ut”! …? 
   ”Ja , er det ikke fint, sa Mai Berit. Mai Berit tenkte at det var da spesielt, at gutten snakket norsk, med hennes dialekt, Totning. Neste morgen satt vi igjen ved vinduet, ved samme bord i spisesalen og spiste frokost. Den lille gutten kommer igjen bort til vinduet der vi satt, og forsøkte å gå ut gjennom døren i vinduet. 
   ”Je vi’ ut”, sier han. 
   ”Vi’ du det”? spør Mai Berit. 
   Jeg reiser meg, og tenker jeg kan følge gutten ut, mens foreldrene spiser frokost. Jeg prøver døren, men den er låst. 
   ”De har låst døren, så vi kommer ikke ut”, sier jeg til ham. Han hadde fått på seg andre klær, i dag.  

   ”Så fine bukser du har på deg”, sier Mai-Berit. Gutten tok tak i buksene med hendene, og så ned på dem. Det var ingen tvil om at han visste, hva ordet ’bukse’ betød. Han var tydelig stolt av de fine buksene sine. Foreldrene kom bort, først damen, og så mannen. De snakket engelsk og unnskyldte, og håpet at den vesle sønnen deres ikke plaget oss. 

   ”Han snakker ikke rent, så man forstår ikke hva han sier”, sa de.

   ”Oh yes, I understand very well what he is talking about (Å jo da, jeg forstår utmerket godt hva han snakker om)”, svarte jeg. Vi ble veldig forbauset, da de snakket engelsk til oss.

   Brit: - Dere svarte ikke på norsk?

   AM: - Nei, nei, vi svarte på engelsk vi, for det var det de hadde snakket til oss. Vi trodde jo de var norske, på grunn av språket til gutten, men vi ville ikke blande oss inn. Etter hvert ble det klart, at det var engelsk de virkelig snakket. Men gutten var så lik moren, at han måtte være hennes. 

   - Sa dere til moren og faren, at gutten snakket norsk? 

   - Nei, vi gjorde ikke det. Jeg lurer på hvor mange barn det er i verden som snakker et fremmed språk som de har me seg fra en annen inkarnasjon, som foreldrene ikke forstår. Til og med min egen sønn, sa jo flere franske ord, som jeg ikke forsto, men som min mor og stemor forsto. Jeg trodde bare at han laget opp ord, men så var de helt ordentlige franske ord: ’Petit’ (som betyr liten), det var ordet han brukte, når han så en fugl, eller flere fugler og ’fleur’, som betyr blomst. – Ja, han hadde rett der også, selv om han snakket om flere blomster, for de legger bare til en s, i Frankrike, så blir det flere blomster: ’fleurs’. 

Jeg selv ville ikke snakke – da jeg var liten, så de trodde jeg ikke kunne snakke. Så skulle de lære meg å snakke, og stefar svingte meg frem og tilbake for å få meg til det: og sa snill snall , snill snall, men jeg sa shclill, shclall , shclill shclall, men så forsnakket jeg meg, og jeg sa snill, snall. men da ble det ikke noe mer husking . En liten gutt kom o på besøk hos naboen, han stammet, og det syntes jeg va morsomt, så jeg begynte å stamme jeg og. jeg var så flink t å stamme at du aner ikke. Til slutt ga de opp å forsøke å få meg til å snakke. Det var jo bare tull. Jeg kunne selvfølgelig snakke. Jeg tror jeg sluttet å snakke da hun sviktet meg, ved å love at hun skulle skaffe meg dukken, som de had latt være oppe på Frk Grås barnepensjonat, men at hun aldri gjorde det. (der var det 5 piker og  5 gutter, så vidt jeg husker. ???? 

   flytt til mormor.....

   Mormor lå på sykehuset en gang, - hun hadde mistet et barn. Legen skulle se inn til henne. 

   "Det var bare et lite barn som lå der", sa legen, da han kom ut igjen. Min mormor så ut som et tolv år gammelt barn, enda hun hadde født tre barn, da dette skjedde. 

   Mormor var på ball med Kongen.
· Det var ikke lov å ha offentlig fest, under krigen, så noen ungdommer hatte fått lov å danse i vårt store kjøkken. Da ble han sint.

xxxxxxxx
- Jeg hadde sånn jobb, hver gang det regnet. Da kom det en masse metemark frem og ut i Granerudvegen\grorudvn\. Jeg hadde full jobb med å plukke mark, og jeg bar dem ut i veggrøften.

   - Så de ikke skulle bli overkjørt da?

   - Ja, nettopp. 

 Jeg trodde de kom ned med regnet.

   - De kom vel ut i vegen for å få vann.

   (- Nei, tror du det?) (ikk ta m denne kommentaren hennes, leave it here on extra)

   Da jeg ble større, måtte jeg ta padder. De var gule med sorte prikker. Hver morgen. Jeg måtte plukke dem opp. Det var hauger av dem. De hadde ikke greidd det sjøl.

   skal\kan de ikke komme med de kummene? Til slutt kom de med dem.

Jeg har liksom hatt mange slags rare jobber. Jeg måtte jo gjøre det. Huff. Ja, jeg følte det som en fryktelig jobb.

xxxxxxxx

(har copied this over to this doc. har d også på d originale. d v j som sa t henne, at d had v vulkan.:
   Brit: - om <lobsang rampa… kanskje har j d et ant std<<<<<<<<+?

Sølvsberget uttales søllsberje’    
   Brit: - Hvorfor heter det sølvsberget? (jeg tror nå det ble tatt ut sølv der.)

   AM: - Vet ikke. Na i sept 200l mener hun at det kanskje kom fra en som bodde der som hel Soeelve. Husker ikke hva dvergen het. hun mener han het Soeeelve.

    Brit: Flere ganger har jeg sagt til Anne M at jeg mener at Sberget kanskje nettop kan vaeere en vulkan med masse hull inne i.m, og j mener at UFO/ene kanskje kan ha stasjon der inne i fjellet , slik som i Lobsang Rampa. Det synes slik for meg, siden disse    så v d jeg leste,,, eller hørte fra en dame, at d v vulkan, også to andre, ...i nærheten..) (det var nok, at j plukket opp et reklame-blad, som j har fått tak i, for hadeland, ett ell ant sted, at j leste at vitenskapen mener det må ha v en vulkan). nå pluts, mens hun forteller om nr 2 ufo som hun kan huske at hun h sett, som voksen, sier hun at ufoen gikk over til sølvsberget, som er en gammel vulkan. Fillern, det var jeg som sa det, og fant ut senere, at d v d. så nå får j arbeide inn i et kap, som j plasserer først i boka, om dette. for d r jo veld signifikant!! hull og ganger etc... nemlig!! søren om j vil la henne ha æren f d. 

Hvor lenge var du på teaterskolen?

l\2 år.  så vondt i rygg måt slutte! 

J har født 3 så små babyer, og j er jo for gammel t å få barn 66 år??, J har kjent fødslene, hadde voldsomme veer, kjente babyene komme.

Jeg tenkte d måt ha vært en drøm, hvor var barnet liksom. hvordan skal jeg få dette til å leve opp, liksom. brystene v blitt større også.   

j k forstå d m Marit, f hun er jo ik så gml, men ik m m selv, som v såpass syk, og så opp i årene. Marit had d også slik. vi får kalle marit for margit???? 
du v barn på janus – ble du voksen, før den ble ølagt?

knut også h vært der, mener jeg. knut mener at d v ik på janus. han kan ha v et ant sted.

hvord had mai berit fåt vite om deg.?

had fåt vite a en felles venninne, s maste om at de måt besøke meg. (d var dama som senere bod i u-etg. som kom samm m mai berit!!)

farmor i skottland er eldbjørg her (forslag kalle henne ingebjørg? Vi kaller henne Inga....) hun likte m ikke, da hun var min farmor. j opponerte - syntes ik d v fair (hele greia.)

kjersti: hun har jo faktisk nesten pukkel i dette livet, da v d sik henne, gjennom din far, som ga probl t mai berit i d livet. 

kan godt hende det.

hvordan gik d m ham

tror h døde etter fallet 

j vet hvem faren min er, som var var min fysioterapeut.

riskremen i skottland..husker jeg hvordan jeg laget. j har laget den her..... bakte brød, som m b løp i butikken og solgte. laget kaker som solgte t tilstelninger (å ja, i kirken selvfølgelig... og brød... d h j sett tidl. fant ik connectn.)

(hey!!!! thats murder!!!!)(dette fant jeg endelig ut, etter årevis! Kan ik begripe, at j ik fant d ut før! falt m vel ikke inn. Da j sa d til henne, lo hun, og sa,  no som at d h hun v helt klar ovr...! sjokk!!!  senere er j komt til, at j mener d r dette s er årsaken til alt d jævlige h h oplevet i dette livet. som en bot for at hun aldri ble oppdaget, og straffet i d livet!)

the man in black.

for ca l5 år siden. Toget her oppe på stasjonen min, kjørte fremover og rygget langt, for å komme inn på et spor hvor det er ok for meg å komme opp på toget. De var hyggelige to gg. Noen vil ikke gjør d. Eneste mulighet (uten at ryggen skulle gå ut, da det v for høyt trinn hun måt stige opp, eller gå ned, og da vred rygg s ut av ledd.) D går ik .... Kan få anfall.

d h j fåt flere gg på toget, helt fra j v barn. 

v d d sortkledde kanskje

ne, da ble j ik redd. d v ellers vanligvis når j blir redd, j fik disse anfallene. (j fant en artikkel – hvor er den??? som beskrev akkurat hva som skjedde, i et slikt anfall, og sa at d v gjerne, når personen ble redd, eller upset, at dette utløste anfallene. J leste dette opp for lj, og hun sa, at ak slik v d hun hadde det.) j tenkte bare, hver gg j så ham:   å der er’n og h sit på sida mi, også i kupe? ja, i kupe.

(j satt helst borte v døren til kupeen, da v j lengst mulig unna lyset og landskapet s for forbi. så satt j helst baklengs . og akkuat der j helst ville sitte, på ”min” plass, der satt da denne fyren, hver gang. og han forsvant bare, jeg så ik at h gikk ut a kupeen, eller at h reiste s i d hel tat, han bare v pluts borte. j ventet at de andre skul snakke om ham, men d v ingen som sa noe om ham i d hele tatt. ikke hjemme v bordet heller. h had høy hatt, nesten som en flosshat,?? h tok ikke av seg hverken hatt eller frakk. og svære mørke briller.tre gg tror j h v m toget. j ble så irritert. han satt og så på m , virket d som...

j h følelsen av at d v meg h v der for

ja d tror j sik du har rett i

j visste godt hvor vi bodde i tønsberg. nr. 5, hvord kunne j visst d?

hvis ik d v et fisketorg

hvord connected du.

fikk høre a moren din hva h het.

når ble du klar over at d v deg. (som v oldemor)

ja, da j sa t mamma hvord d v i huset der.

(senere tenkte hun:) d kan da ik ha v henne, tenkte j, for j mente j kun ik v født enda,. (hun mente d v for raskt, etter at hun døde siste gg i Skottland)

men snakt m knut om d. d r ik no rart, sa knut.

brukte gamle ord, i dette livet – sikk etter tønsberg-inkarnasjonen:

   - De syntes det var rart, at jeg brukte så gamle ord. 

   ”Hør hvordan hun snakker”, sa stemor, og min mor; - så lo de. 

   - Dette var da du snakket om de forskjellige ting du skulle kjøpe. Da brukte du dine egne ord, i stedet for det de sa?

   - Ja. Jeg sa: ”Kjød, kjøbmand”, og andre ord. De sa det var gammeldags: 

   ”Hør på henne”! 

   Jeg syntes de var dumme, som lo av det. Det var ikke noe å le av, syntes jeg. 

   ”Opp til butikken”, sa de. Jeg sa: ”Opp til kjøbmanden”.

   - Du hadde det nok med deg, fra din inkarnasjon som oldemor, da du bodde i Tønsberg.
   - Ja, det er det jeg tror.

da lj så no annet på tv enn andre... ringene på hvalstrand... ”Tenk å bo så vidunderlig til. Å nei, så deilig og fredelig han bor! DET var deilig sted, det.  tenkte hun da h så d gamle huset , s ik er der.
På hadeland under besøket mitt l7-4-98: LJ:

- j stopt bilen hans en gang, og fik d til å starte igjen senere. D v på et møte – og k sa h måtte gå og møte noen, mens j ønsket at h skul bli lengre, og se ferd d filmen vi drev og så. Så da h gik ut f å starte bilen, ba j om at d ik skul starte.  H holdt på lenge der ute. og en ann gik også ut f å prøve. niks. – h måtte ring og få git beskjed over høyttalersyst ( sin kone s d v han skul møtt (d visste ik jeg). 

da h så senere skul gå, spurte han om han kune sove hos en ann?, siden bilen hans ik ville starte.

(da måt LJ t pers og si at d kunne jo hende at d startet NÅ. K så spørrende på henne, og hun kunn ik la vær å smile – og sannelig – da h prøvde nøkkelen i bilen, startet den opp m d samme.

d r vel derfor han mener han har grunn t å kalle henne heks.

samme tid besøket mitt på hadeland: LJ fortalte, da j v d, da j spurte, at hun had tatt navnet jane etterpå – had søkt om å få dette navnet lagt til navnet sitt. – naturligvis pga den andre inkarnasj s h had s Jane i Skotl. Hun h to gg v prestefrue i skotl. d ene gg v d en ann inkarn a knut aasheim, hun v gift m. un visste alt om s selv da, og dro t skottla, f å finne steder m mann og senere en venninne. dro t stedet og spurte om ikk sånn og sånn prest v navn cameron had bod der og der, jo da, og hun kunne fortelle alt om ham. den ene var snill, men hun v streng prestefrue m en hel haug barn. hun v streng mot sognebarna, kjeftet på mennene som drakk op, på pub det som kvinnene og barna og de skul hat å leve av. Hun føler at hun gjør penitance i dette livet, fordi hun ik v så snill i d livet. hun v ik så snill mot mann sin heller.

d andre inkarnasj der v ik så langt unna.   

på slottet

en tredje inka i skotl. v hun en a mange døtre s vokste op  på et slott. hun h funet slottet også fabelaktig slottshave.

hun og flere a søstrene ble drept av gift i,,,, husker ik va hun fortalte om ....  en beiler t en a søstr... hun har kart over skotl på veggen m våpenskjoldene t de forskj  klansfamilier. Der er også cameron s hun v gift inn i. 

hun h sydd s en kjole a slikt rutet stoff, (stoffet kjøpte hun vel i skottl???) og fått sydd kåpe. pluss hun har våpnet  på sin nøkkelringholder og et på en kjole. hun har designet kåpe med hette, muffe og skjerf av persianer besetning. kåpen er vel grønn, trur eg. fått sydd – nydelig kåpe m knapper på ermene o andre steder, slått a stoffet.

23. aug.2001:

LJ husker mere om UFOen på jordet:  LJ ringer. (j r i slemmestad, driver og gjør klar bilen t salg)

hun v forbant på knut, t en avveksling. 

men så sier h omsier, at den som hun var inne i den gg. Jo, hun har faktisk snakket om en rampe tidl. Nå endelig Det så ut som et merkelig hus. der ute på åkeren. Hva? d har du ikke fortalt før!

jeg gikk ut veldig tidlig en morgen. Det var bare jeg. ingen gutter, ingen piker. Guttene bodde nede, pikene oppe. 

j gik forbi huset til Marit??? hun som brakk armen.. og der midt  ute på åkeren sto dette merkelige huset, 

jeg gikk nærmere. jeg gikk opp .... jeg vet ikke hva d var. 

en rampe?

Ja, d må ha v en rampe. D må ha vært veldig flatt, ikke bratt, siden j turte å gå opp den. Der var d gamle mannen. hvis h h reist s opp, ville han nnok ha støtt hodet i taket. 

hvor stort v dette ”huset” midt ute på åkeren? Så stort som barnepensjonatet? nei, nei, ik så stort.

så stort s huset t marit der oppe?

nei, nei, d var nok omtrent så stort s den ufoen s hang over hagegjerdet mitt d gg. 

D gaml mann lærte m så utrolig mye. D v etter d, at j kunne se inn i fremtiden. j ”så og hørte” at marit brak armen.

Da pluts lå j foran d store huset i gresset,og d må h regnet, f d hang fine dråper på buskene. d var bærbusker der. D v høsten, og kornet v modent der j gikk utover. 

v d ing andre i ”huset” der ute?

J så ing andre.

Du v barbent?

ja, og den var ruglete, så du ikke skulle gli.

(den gamle mannen v snill. Hun h enda ik forbundet d gml man m a de tok neglene hennes. Best j ik sier no om d, ellers k h bli resentful.

Der neglene hadde v var d ak s krater. d v som høye fjell og elver, høye hvite fjell, og røde elver. D v så fint gjort, helt nøyaktig var hele neglen borte.

Samme dag sier hun: Mette Marit var Kronprinsesse Märtha, og hun får ingen problemer med å være kongelig.

LJ har hatt 7 ????hjerneslag, fant de ut ved scanner. ??? det siste var i nakken, i cerebellum, den nederste del av hjernen.  (ja d v d j trudde, d v nok derfor den andre legen kom og bøyet hodet hennes fremover, for sirkulasjon. teste reflexene. ok, få bedret reflexene etter at slaget har stoppet dem???

Vi kaller din tante for din stemor over alt, og din stefar, mens hun jo har adoptert deg, og ikke fastadoptert en gang. svaktadoptert   og han v bare gift m din adoptivmor. bør vi forandre dette Nei

nei, j tror vi ble enig om å kalle dem stemor og stefar fordi de har vært så jævlige,, dessuten ville det bli for komplisert å skrive d riktige hele tiden. vi forklarer dette til slutt... someplace.

Den lille piken, Anne , på nesøya,. vet du om hun ble boende i huset der.

vet ikke. huuset er der fremdeles, så det, da du og jeg var der ute og kjørte. 

huset lj bodde i, er bygget på, trur eg

Hjalp stefar til noe på gården? – melket han geitene f.eks.? 

Aldri! han bygget diverse. 

B<.: men når det var ferdig, var det jo alt det daglige. Bar han vann til dyrene? Vel, d v vann der ute. 

Dere var på landet under krigen. Fikk Astrid fri fra jobben, hun da?

Hun ble sagt opp av nazistene.

så fikk hun tilbake jobben i banken, da krigen var over?

Ja. 
Du gråt aldri, når han dengte deg, sa du. 

Nei, det skulle ikke han få se, at jeg gråt, nei. gråt aldri?

Jo, da han pisket meg med hundepisken, og .... da gråt jeg...

Jeg hadde ikke lagt meg igjen, etter at jeg hadde lukket vinduene og pakket rundt ungene. Jeg satt på sengekanten – på sofakanten.  

(det var mannen min som snorket så forferdelig. Han snorket så huset ristet. 

Husker ikke hva han sa da, ble ik snakket. for jeg ville ikke.

Da dere traff journalisten som sa han visste om en tomt. gikk dere ikke bort og så på d? For mye snø. D v f mye snø.

Så – bare på d du ha drømt  så gikk du ned og kjøpte tomta?

Ja

fy fillern

Det var ikke fy fillern...

Jo, d var fy fillern.

var Egil m ned? Ja.... (hm .... hun sier at hun syklet ned dit til bonden... men Egil v jo drosjesjåfør, da hadde han vel drosje de kunne kjøre m.... og hun har ikk sagt at han også syklet... d v midt på vinteren...)

du betalte ikke da

nei, jeg betalte ikke da

Jeg hadde ikke ski.  Jeg visste jo hvordan tomta var, jeg hadde jo sett det i drømmen.

var dere samboere t å begynne m, slik at da du kjøpte tomta, var det bare deg, som kjøpt d? før bryllupet?

ja akkurat – før bryllupet.

da skriver j bare at dere hadde ik gift dere enda, men ville gjør d...

jeg hadde ikke ski – (tyd derfor hun ikke var borte og så på tomta) 

skrev på papiret. Til våren gikk jeg med bonden bort på tomta. Jeg falt pladask for tomta da. Etter det betalte jeg.

jeg mistet ikke huset, det var det både georg og arne ville.

Du kalte Arne opp etter din onkel, enda han gjorde det gemene peket mot deg?

NEI! – Men onkel Arne testamenterte en hel masse til meg, over l00 000 og alle maleriene av familien: Min mormor og morfar, og min ????  og din mors onkel, som var din sønn, da du var din egen oldemor, eivind?? Ernst??, din morfars foreldre, din mormors mor og far. Hun var da deg??? da du v din oldemor.... tenk om vi kunne ta ut bare deg, og ta m d i boka???

hvem kalte du arne opp etter, da?

hemmelighet.

tVar d din mor og tante s ville du skull kalle Arne etter sin bror? nei 

hvem er han kalt ett da?

hemmelighet

Ida var mor av gunvor. gunvor ville ikke tro, at far var halvbroren hennes.

DU tok opp lån på huset ditt, og ga pengene til Svend, eller han lånte , og lot det gå pant på huset ditt. JEG tok op lån o ga s pengene. for å være trygg på at jeg ikke skulle miste huset, om noen hendte m S, ba j ham ta opp to forsikringspoliser. (hvorfor to??? 

D v jo skilsmissegrunn – det at Georg hadde en kjæreste utenfor ekteskap. Dette var jo til og med en mannlig kjæreste. 

Ja, d v d.

D v rett etr at v h gift oss. vi var ute, gikk på en kafe, for å kose oss litt. Der kommer denne finn bort, og sier til meg:

Det var jeg som traff Georg før deg.

.......

En annen ung mann, bror av mannen georg, sier forklarende til meg:

Du skjønner det, Anne Maren, at de to har hatt følge med begge beina i mange går, helt siden vi var unge.

hvord oppdagt du d han  had i skufn?

Georg hadde ganske truende sagt, at jeg ikke hadde noe nede i den spesielle skuffen å gjøre. Derfor hadde jeg heller ikke åpnet denne skuffen. En dag kom naboen over, for å låne lappesaker. Jeg visste min mann hadde lappesaker i den skuffen, så jeg åpnet den.

jeg ba legen komme opp og se på det jeg hadde funnet i skuffen – en masse bilder.

Det må ha vært ganske graverende da, siden du ba legen komme opp.

Ja, det var det. Legen sa han hadde hatt mistanke om det lenge.

De hadde til og med hatt bryllup, jeg så bildet! 
har de to hat ordentlig bryllup nå, m prest\borgermester på rådhuset? d går visst an å gifte s nå. 

nei. Georg er gift m en dame. 

Georg er gift med en dame.

G kom tilbake, og ba om å få komme tilbake til meg igjen, et par år etter at vi ble skilt???

Georg var så slem mot Svend, han kalte hele tiden Svend for lausunge???? Var ikk du fremdeles gift m Hans, da S ble født. 

   Jo da, Svend v født før j skilte m fra Hans, så det var selvfølgelig bare tull. Men

jeg trodde det ville bli bedre, at Georg ville bli snillere, om han hadde adoptert svend, så det gjorde vi. Men det ble ikke d minst bedre

både georg og arne ville jeg skull miste huset, og miste alt

polisene tatt opp for at j ik skul miste huset, hvis no skjed m Svend j ba ham ta ut poliser. d gjord han men han sat ik mit navn på dem. dermed v de kun verdipapir, som vem s helst kunne heve.

Astrid sendte vel m en dåpsattest, opp t gården? 

var ikke døpt enda da.

Mormor dro alene opp der, hadde med bildet a meg.

Du ble døpt Johnsen, for din tante Astrid hadde tenkt å adoptere deg, og din mor het jo også Johnsen.? Det var før hun giftet s m G at du ble døpt. Ja, før. J ble adoptert etter det, før hun giftet s m G. Etter det giftet astrid s.

de pengene du fikk, det var penger din far ikke fikk, til å bli lege for. Har du tenkt på det?

Nei, har ikke tenkt på det.

Det vil si, det var jo flere år etter at din far hadde ønsket å gå den vegen, i sin utdannelse. Det er jo ikke sikkert de hadde så mange penger på gården tidligere.

49 år er jeg, på den tiden jeg så UFO over Haugenstua. Jeg er født i l932.

ark  5 IVnr 6           forslag> sett samm m det kap hvor babyen sier se pa den babyen. 

   (? Brit: En dame jeg kjenner i Alaska, ringte og sa at hennes mor hadde sett meg der i Alaska. Hun hadde sett meg komme opp mot huset sitt utenfor Anchorage. Imidlertid var jeg ikke der, da hun åpnet opp døren for å la meg komme inn. jeg var i bilen min på den store parkeringsplassen på Nesøya. Jeg tenkte voldsomt nettop på denne damen, og jeg tenkte, at jeg parkerte, og gikk opp trappene, og stien opp til huset hennes, for å snakke med henne.)

   Det er jo gøy. Vi blir sett som spøkelser, både du og jeg, enda vi ikke er død.




nytt til nesoeya>  EVT til hvor hun snakker om å bygge huset.....

   Min mamma's Tante Maja, som bodde på den store herregården i Sverige, kom for å besøke meg på Nesøya. Hun hadde med seg byggeklosser til meg. Tante Maja var veldig hyggelig. Hun hadde egentlig vurdert å adoptere meg, fikk jeg vite, etter at jeg var blitt voksen. Fargeklossene var i forskjellige farger: Grønne, gule, røde og vanlige trefarget. Det var også to lange klosser, og en som var buet på toppen. Disse blokkene kunne jeg bygge et høyt bygg med. Klossene lå i en firkantet eske.

  ¤  ¤

      Jeg satt og bygget inne, mens de bygget ute. De bygget huset til lille Anne og moren hennes. På toppen, langs kanten av grunnmuren, rullet byggemennene ut en ca 20 cm bred tjærepapp-remse. Jeg spurte mennene hvorfor de la på den sorte pappen. De svarte at det var slik at det ikke skulle råtne. Oppå pappen la de en stokk, og en ny stokk etter den, hele vegen bortover. Stokkene malte de med et grønt stoff. Jeg spurte og grov: 

   ”Hvorfor det grønne”? Jo, det var for at det ikke skulle gå råte i stokkene, svarte de.

   BK: - Du hadde jo fin bakgrunn her du, både i byggeklossene du selv satte opp, og at du samtidig virkelig studerte og satte deg inn i, hvordan ”byggemennene” gjorde det, mens de bygget hele det lille huset til Anne og moren hennes. Da din mann og du bygget først det ene huset, og så din nye mann og du bygget enda et hus, kjente du hele byggeprosessen. Du var ikke store knøttet, da du lærte å bygge hus.

Din mor var på Landmo. hvor

Dokka. vi kaller det Lundemo. Jeg forsøkte å få overført henne hit hvor jeg bodde, men jeg fikk det ikke til. Så ofte jeg kunne, besøkte jeg henne, men jeg var så mye syk. 

Symptomene v sprøyting på vegen:

kaste opp. dødssjuk helt plutselig. fikk nesten ikke puste. kvalm Satt på do og kastet opp, samtidig magasjuke diarrhe. Verden gikk rundt og rundt, jeg trodde jeg skulle dø. På et øyeblikk trodde jeg at jeg skulle dø, og jeg begynte å kaste opp. jeg lå hele døgnet og var syk. ”dustex het det.

det var jo enkelt bort med støvet.

de sprøytet to gg, 

nei, d v bare en gg. 

neida d v to gg.

nei

da regnet det kanskje da, og det la ned stoffet på vegen, slik at d ik plaget det så mye mer

Astrid Tyse, ville du ringe og spørre om d r ok å skrive navnet hennes.

nr. 4 var blått, lyseblått, begge to. andre farver mente hun, akkurat som jeg, at også hadde tall, 6 var for eksempel brunt, l2 var sort tror jeg., 9 gult, tror jeg, og hun også sa hun så at hus lignet på folk. Det var akkurat det jeg så, også.

Else Budde sa Knut kom fra Sirius, og du fra ...?

Nei hun sa det ikke. ”Sånt tullprat”, tenkt jeg sinna.

Dere kom aldri tilbake til hvilken planet hun mente du kom fra?

Akkurat, 

Snakket du med andre, om hva hun hadde gjort under krigen.+

Bare med Holyman.

   (Jeg tenkte på d f non år sid. Jo mere j tenker på d, og d gjør j ofte, jo mere: ”Knakk, knakk, sa d.”) where does tis belong.

Hvordan fikk Georg vite om polisene?

Han ringte rundt til alle forsikringsselskap i landet, og fant det ut.

Georg ville ha tak i polisene til Svend. Den på 400 000 had Lizzie stjålet, og heve.t. Mot georg had j en ann advokat, askvik. georg ville ha halve den på 600 000. fordi h va adoptivfar av svend, da had h rett på arv. Arne sto og vitnet for ham. Arne sa jeg hadd robbet alt fra ham. men det var han som hadde robbet alt fra meg. John vr så forbannet. Georg fikk halve polisen. Banken Kreditkassen, sendte m 240 000, slik at j ikk skul miste huset, men skulle få fortsette å beholde det.

så snilt av banken, da.

vel, de had dårlig samvittighet, for j had bedt dem innkalle Svend, slik at han ik fik gjort noe mere. Det er ik ham, det er henne. d had de ikk gjort. 

de tilkalte henne, fordi jeg sa de, men hun bedyret at d v ik henne, d v Svend.

Den polisen på 400 000 som Lizzie tok, hevet hun de pengene?

Lizzie tok polisen og hevet den, for det hun fikk ut a d. 

Svend v jo ik død, så hvordan kunne d v no å heve der i d hele tatt

Hun fikk noe ut a d. så mye at hun kunne reise t Italia.

Jeg tok opp lån på huset mitt, og lånte svend 600 000 De var narkomane begge to. Derfor tok svend ut polisen, sven betalte på lånet hele tiden. men d han var borte, kunne jeg ikke betale ned på lånet.

alt ble sendt til italia

ja, alt ble sendt t italia

Hvord traf du marit

søsteren hennes eva... jobbet f m i huset.som hushjelp..

er marit i familie m d fra en ann inkarnasj.

nei, tror ik d.

jegskjønner ikke hva d r m marit? (marit oppførte seg strange, og vil ikk ha mer m lj å gjør, tror j marit kjørte henne opp på fjellet året før meg, og ble rasende på lj pga veg-krangel. så hadde  marit invitert opp exen sin.... men .... kom m ... til bursd t lj.

(jo, d skjønner j veldig godt ) Hun ble nok lei, og ville ik mer. hva da

vel, når jeg har v sam m deg i 3 dg, da er je så rasende, at j hold på p fly i flint. Da har du ertet m så j er helt rasende. Da må j gå ut og ggå d a m. 

hva h j gjort da? j har aldri ertet noen, for det syntes j v så forferd da j v liten, at non ertet meg.

jeg vet ik. j tenkt akurat forleden, på d. hva er d hun h sagt s gjorde at j ble så rasende. kan ik kom på d. j h ik skrevet ned noe

(et par dg senere ringer lj flere gg, men d passet ik at j tok tlf. morgenen etter ringer hun rasende, høres d ut som: Er du ferdig m boka, ja nesten. ja nå h vi holdt på i fem år,,.... ... hun har spurt atle og den og den og den, og de sier at j h aldri ertet dem.   da snakt j ik m henne på et par dg. hun v vel forbannet. hun h tidl spurt m hva hun h gjort, s får slike menn. j tror d r måten hun er på, d h sier, s gjør at folk blir så eitrande forbannet, at de holder på å fly i flint, og denger løs på henne. d forstår j så utmerket godt.)

Arne også ville at h skul miste huset. j forstår ik Arne

jo, d r ik no rart han had jo mistet alt, du had adoptert ham bort. 

Fikk du fela i hundre biter?

I mange biter, og den var helt sprukket tvers over. Hele håndtaket med strengene var slått av, og delt fra selve fiolinen. Jeg sendte den bort for å repareres.

Der hos deg?

Nei, til Solør.

Hvordan fant du på Solør?

To stykker fortalte meg om en som var veldig flink, og som kunne reparere den for meg, der oppe i Solør. Jeg fikk brev på det også, på hva som måtte repareres på den.

Da astrid sa d t m, da tok jeg alle krefter jeg hadde, for ikke å slå henne. , da hun sa det. Jeg tenkte:

Nå slår jeg deg, så du blir stille en gang

Død stille?

nei, jeg tenkte at hun skulle bli stille med alt det vemmelige hun sa til meg bestandig. at hun skulle begynne å tenke.

jeg tenkte:

”Du må være gal”, tenkte jeg til henne.





(drop this)
Hoggormene – hvor mange fikk din svigermor se: 

2, en svær, som var oppe i steinene, den hadde jeg skadet. og den lille som katta hadde tatt.

hun var med ned to ganger 

ja.

Jeg hadde ikke drept dem, om det ikke var for babyen min. Jeg ble redd.

¤  ¤  ¤                                                
NYTT : HOWARD & CONNIE  MENGER:
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p 53 Chapter l8The Phantom Car

UFO-meeting in the recreation room of a young couple in Pluckemin, New Jersey. Meetings, of the group of abt 40 people, met every Thursday night,  usually began abt 8:00 p.m., and lasted until midnight. One night in the spring of l957, during a coffee break in the discussions, I mentally broke away from the group to relax. My thots took me back to the old l950 light green station wagon I had traded in a few days before in Philadelphia for a new l957 station wagon. I sentimentally thot of t "old jalopy" and the many wonderful experiences I had while owning it. In my mind's eye I drove it along on a blacktop road, picturing many things in vivid detail. Then I left the reverie, returned mentally to the group and becoming aware of the discussion, joined in, without giving anotyh tot t my vivid mental experience. We left the house abt l2:30 a.m.

   At the next meeting, the telephone rang abt midnight and the host answered it. I ws surprisd t learn t call was for me, from the police station in Bedminster Township, a few miles from Pluckemin. I picked ut the phone.

   "Are you Howard Menger?"

   "Yes."

   We have a summons down here for you. Would you please come down and pick it up? Sgt. Cramer claims you were speeding and went thru a red light in his district abt ll:40 p.m. on (he named the date of the last meeting.)"

   Checking the date and time with the group, I said, "It couldn't have been me. Besides, I do not have a l950 station wagoon, Sir (he had mentioned the make and year of the vehicle); I have a l957 Plymouth station wagon and incidentally, it could not have left the premises because  it was blocked in by other cars and I had the keys in my poicket."

   The voice on the phone insisted I come down and pick ut the summons and appear in court to answer charges - or else pay the $l5.00 fine.

   I did not go that night. I began thinking about my old station wagon, and how I had been driving it mentally the night of the last meeting - at the exact time mentioned by Sgt. Cramer! Coudl it have been poss ta my tots had manifested into an actual projection? The human mind can do wonderful things. But to get back to the prosaic. They finally sent the summons thru Police Cheif Kice at High Bridge, who delivered it personally to my home. 

   I decided to appear in cour and took along seven witnesses. The charges were presented, then several witnesses testified and finally I was called to the stand. I pleaded not guilty to the charges. I said I was not there at the time, and had witnesses to prove it. Furthermore , I did not have occasion to drive throu thatt section when going to and from my friend's house. 

   Sgt. Cramer's testimony went  something like this. He saw a light green statikon wagon w license plates WR E79 speed past him. When the car reached the red light at the intersection it went righttrough without stopping. He said he pursued the car to the red light where it "disappeared."

   Hes using the word "disappeared," intrigued me. The roads stretch out straight for long distances thru t cournty in each direction from the intersection, so it was likely that tail lights from such a speeding car would have still been visible. He asked if he saw a driver, but he said he did not, and reiterated the stationwagon had just disappeared at the intersection. #   When the judge heard that, he remarked, "Well, what do we have here, a phantom car!"

   A tenseness came over the entire room. I reallized Sgt. Cramer was not lying - he had seen my old car, but by projection (I believe), and I felt sorry for him.

   The judge said, "I feel like either putting a man in jail for perjury or breaking a sergeant!"

   I was recalled to the stand and still affirmed I was not guilty. Finally, the testimony of the witnesses and the fact I no longer owned the station wagon gave the judge no other alternative but to arrive at the decision of "Not Guilty!"

Incidentally , we had checked with the auto agency in Philadelphia where I had traded in my old station wagon and learned it was still in the shop being repaired for resale. 

   The judge aptly summed up the case with:#   "This is the strangest case I have heard in all my years on the bench!"

same book p.  58>(a man, a visitor? is talking to Howard): 

   "Howard, as far as I know, you've been shielded from what I now have to tell you, but it is necessary for you to know. You're becoming too widely known and it may happen to you."

   I tensed, worriedly. This was the first time I had been spoken to in such fashion. The man sounded as if some danger threatened. 

   "Aany of these men working with ys, including you, may be approached by false contacts. They may be able even to present you with authentic specimens of processed food."

   "Who are these people? I thought I could listen to any of youy!" How am I to know who's who!?" I was disturbed. #   "They're not US, Howard. There are OTHERS operating. I'll speak of them simply as, "The Conspiracy'."

   I was further shocked and taken aback as they described a certain man, possesse of so much knowledge of space activities, but such an operator of deceit, he would present us with "extraterrestrial specimens" and might even arrange a trip to the moon - while all of this would be backed by a libelous story against our visitors. Many gullible people would be unwitting helpers to this conspirace. I, too, would become victim to the belief that I had contacted a space person, and later find out this was not so. 

   They described the operator of deceit to me. A man about 40, with brown hair, kgraying at the temples. Average height, abt l60 pounmds. He smoked cigarettes, but occasionally cigars. Usually wore dark brown suits, black shoes, drove a late model car and lived in the vicinity of Somerville, New Jersey. While reading he usually wore dark-rimmed glasses. His movements were described as quick and alert. 

   I wondered, as I listened incredulously, if this were true, how could I determine who was our friend and who our enemy? I could see friends divided by suspicions and reluctance to trust former confidences. With my mind in a whirl, I tot, "Suppose one were contacted by an alien and were sworn to secrecy ong the promise of future contacts and trips in a spacecraft - how could one know he was being contacted by a real visitor or a deceiver?" As a matter of fact, could I really be sure the people I was then talking with were representatives of the real visitors who wished humankind well?
   The man looked at me sadly. "My friend, this earth is the battlefield of  Armageddon and the battle is for men/s minds and souls. Prayer, good thots and caution are yr best insulation."        ...........

Then the young lady spoke? "You don't know, Howard, but there is a very powerful group on this planet, whi possesses tremendous knowledge of technology, psychology, and most unfortunate of all, advanced brain therapy (manipulation). The are using certain key people in the governments of your world. This group is manipulative and might be termed instruments of your mythical 'Satan'."

   I listened, aghast. I rememebered that at one of my lectures a little old woman, wild and strange looking, had motionbed me aside. She had whispered into my ear, seemingly afraid she would  be overheard, something of "dark forces," whi were "everywhere." I had remonstrated that the visitors were good and that was that, feeling that the unusual little lady had lost her faculties. In the light of what I was hearing, the recollection of the old woman became frightening. 

   "They use people not only from this planet," the young lady continued, "but from other planets as well. And also .. (she looked at her companion - he nodded his assent for her to continue) OTHER PEOPLE OF YOUR OWN PLANET - PEOPPLE YOU DON'T KNOW ABOUT. People who live unobserved and undiscovered as yet. It is a kind of 'underground', in your popular terminology. This group has been infiltrating various organizations (religious and social) to dupe your people into a distorted concept of truth which was prevalent on your planet thousands of years ago. They are using the credulity and simple faith of many people to attain their own ends."

   For the first time there was anger and frustration in her voice. 

p 59 Chapter 20 Orbit

   Apparently , ta ws all they wer going t tell m aabt t unpleasant subject... We drove out Route ll5 toward Mt. Effort. When we approached the Blue Mountain area, we turned off onto a dirt road and aI recognized a familiar spot. I remembered ta a tansmitting instrument had been placed nearby some time ago. My friend got out of the car t inspect the instrument and I followed. I knew the instrument was tuned in to at least 50 individuals, three of whom lived in Allentown, Pennsylvania. Their brains wer acting as transmitting units for the instruments., althou they wer unaware of t fact, and in no way did thes instruments affect their health or free will, I ws assured. 

   back in the car, and followed the lead car. We drove abt three miles, turned off on anoth dirt road a traveld f three mor miles. We approached a clearing where I saw two craft w a small crowd of people standing around them.   At t entrance to the field stood a young man waving an instrument whi emitted purple light and which I suspected registered our brain impulses. We left the cars and approached the man waving us in. 

   "Hello, you're late. Ten minutes later the tower wold hav been dismantled and all of us gone!"

   We walked tow t smaller craft we noticed l0 or l5 men who began t dismantle a l0 -foot structure whi ws surmounted by revolving lred lights. By t time w reached t craft, t structure h b completely dismantled into sections and ws being loaded aboard t larger ship. I marveled at t rapidity w whi t crew h acomplishd t work. 

  We mounted  t ramp, entered t craft, sat down at a large round translucent table. I looked out a saw t ramp being retracted as t iris-like doorway closed. Then we heard a high-pitched humming sound as the craft prepared to take off. 

I still wasn't sure where we were going. The young lady, informed me, "I'm not absolutely sure, but I feel certain we're going to orbit the moon once or twice."

   The lights dimmed as the man at the controls pushed some buttons and the view screen lighted with a view of the moon's surface, whi I guessed ws abt 25 miles away.

   "Are we there already?" I asked, remembering our quick trip into space when we observed another planet.

   The young lady laughed. "Howard, we haven't even left the ground yet! We can tune in and observe any planet in closeup with our instruments."

   I watched the screen as it momentarily went dark, then tuned in a closeup of what I presumed was a crater. As the fussy image was brot into sharp focus, I cld see blues and greens showing in t darkness of t crater. 

   How is t ta our astronomers cant see these colors?" I asked a she answered, "Yr instruments are limited caus y use light wi s f a secondary energy a reflected off the atmosphere, whi in turn, reflects an effect of atmospheric distortions. We do not use this type of energy. Our source of energy, though it b secondary, s without distortion. We can pick ut and even photograph forms in your own atmosphere of which you have no concept."

   As the veiw screen then focused away from the crater and over the general terrain, I saw dome-shaped buildings coming into view and a craft making a landing near one of them. At this instant I felt the slight jerk sometimes associated with taking off and knew we were on our way into space.

   The view screen darkened. A sliding panel opened in t wall and two people entered - Earth people, i noted w surprise, led by a visitor. I was further surprised at recognizing them, for they were people I knew! They joined us at the table. 

   There were now nine people in the craft, eight at the table and one man at the controls. The room darkened again.  The veiw screen lighted and we saw the moon once more. Now and then I saw the now familiar objects approaching us and veering away, but I ;knew the meteors could not strike our craft due tot the shielding field around the hull.   ...We were going 82,000 miles per hour!

   "We will decrease or increase this speed accord to t density of a shower of what I will term 'objects' ahead of us."

   "Meteors?"

   No, not exactly. They represent matter in the form of diff. elements present in space whi eventually form planets under t control of a funnelling magnetic influence. (ahaaaa!!!) These and meteors will present a hazard to future expeditionary rockets from your planet unless you discover the secret of repelling this material."  

nnnFrom wathcing t screen i figured we had traveled around it at least twice, for I had seen cert terrain revolve past t field of view twice. At one time we caudght sight of Earth in t distance, glowing bluish-white with tinges of red, floating like a huge tennis ball in an inky, black pool.  Asd I saw t Earth, I grabbed my camera a waited until I caught sight of our planet thru a porthole a quickly got it in the viewfinder. I also tried som shots f t moon. 

   Of t five photographs, only three came out and they were blurred, but to me they are indeed priceless and proof that we had orbited the moon. 

   Wehn we landed at t field frm whi we hd embarked, I checked my watch a found w h b gone only two hours!

p 42 chapter l4: A curious round table.

In the open field... A ball of light appeared over the hills to the west, moving in our direction at a very slow rate of speed. my dog Tass looked in t direction of t oncoming craft, wagging her tail. T craft landed, as Tass looked in its direction, whining. When t pulsation had subsided t ws almost invisibl t sight. Anyone coming into t field at ta time wd h sworn ther ws noth ther. least of all a space craft. 

  An opening appeared and a bluish, white light spread a path across t field and cast our shadows to the rear of us. A man's frame appeared in t doorway a beckoned t m. 

   I yuelled come back here, Tass! as t dog ran yelping tow t ship. I ws afraid t radiation frm t ship wd harm h. But s stopped short f t entrance a by ta time t man h stepd outsid, had knelt down a w petting her. As i walked tow tem i cld see ta T w waging her tail vigorously a whimpering w joy. Then i recognized our old frend who h givn h atentn a som petting at t preveious meeting. 

  He asked me insid, a he turned t t dog a said, y b a good dog a stay right ther. 

 Tass acted as if s understod perfectly sat down a watched us quizically. 

  We stepd into a larg circular room. In t center f t ws an aplesized round table mad f translucent material. Under t tabl topp pulsating lights f many colors moved. T dowel -shaped stem suporting t tabl w set in wt apeard t b a hug magnifying lens, itself set into t floor. 

   Aprox one thierd f t circular room w devoted t instrument panels containing many colored lights blinking on a off. In front f t control board w a frame containing w I guessed w some sor of viewing screen. 

  A man a t control board w listening intently t wt I supposd w a messag coming frm somewher on t instrument panel. I cdlnt understand t words, f t languag w unfamiliar. Anoth man next t t operatorw dividing his attention betw t incoming messag, a a our entrance into t ship. T two dark-haired men smiled a waved t us, then went back t their business. I looked around me in amazement.

  T blond man waved his hand over a section of t table a two lights stopped pulsating a two chairs camne out f t floor. Have a seat, he offered.

   I asked him if t voice i herd ws frm anoth planet. 

   no, he explained, it ws coming frm anoth part of my own planet. The wer contacting people all ov t world, a wer in constant comunication w their various points of contact. H said tey cd pick up pictures frm any f t contact points on their scree, wi looked someth lik a televiskon screen, to perfectly square a abt two feet wide. 

   At ta momet t man a t controls looked a me, then at t screen, indicating i shd watch it. A picture apeard a t voices changed frm t foreign tongue t English. I saw a tall,b blond man i a space suit talking t a man w a cowboy had a dressed in a busines suit. T blond man turned, looked right at me, smiled a waved!

   I ws complet confounded a speechless. How ws t conceivabl ta t man on t screen cld see us or know of our presence or know he ws "beamed in" or being observed? It ws just so overwhelming a no one explained t t m a t time. 

   T man i t bus suit aperd t b confusd a uncerttain as he kept looking around t craft in wi they wer conversing. Later i w told t fellow ws a rich oil man frm Abilene, Texas, who hd been contacted by one f their people. His reaction ws similar, they said, t all f us experiencing our first contact w people frm oth planets. 

   T pictur vanished a as i opnd my mouth t ask quest, one f t dark-haird men movd ov a joind us. I noticed his hair ws held in place by a headband similar t t ones our American Indians wore; as a matr f fact, had he worn a fether in t headband, h cld hav pasd f an indian. 

   As we talked (H had been asking a bunch of questiongs.) a yellowish light flashed on t panel, then blinked off a on. All of us looked tow t a thehy said t indicated a car ws approaching t area.  T blond man went t t wal f t craft wher we hd entered, passed his hand ov a pulsating blue light to t right a again t invisibl door opend ouf nowhere. He beckoned a I go up quickly a walked t t opening. 

   He asked m t tell t dog t leave.   go home tass, home  i sadi a t dog, still sititing near t doorway, whimperd slightly, then walked off disappoined. again hi passed his hand ov t blue light a t door disappeard . We sat down again a he said we must leav t ground. Then t lights dimmed t a deep blue

p 61 Chapter21 Destination Luna

  In September, I again met t same agent. One craft ws waiting for us. As we entered it, I ws again surprised t see people whom I and members of my thursd night group, knew personally. One of them, an elderly man, ws not, however, a member of t group, but a fellow of great prestige in his community. I ;knew personally ta at one or more times in his life he h b persecuted by orthodoz agencies of conformity. I ws so moved w emotion in meeting my old friend, ta i acually burst into tears. His eyes filled w warmth as we greeted ea oth; then..te craft took off. Destination - Moon!

   This time only six people were aboard; one space visitor at t controls, one at t table acting as insructor a four people from earth. 

   T man at t controls began speaking w a slit accent thru a loud speaker.:

   "My friends, this trip wl b a longer one ta t previous journey. Y wl soon go thru a processing, whereby a complete change will take place in your atomic physical system. lEa atom of yr physical body will undergo a processing wi will change its polarity, frequency a vibration, to adjust yr body frm its balance to the earth's attractive inertial mass, to that of the moon's. This will require appox a week and one half, earth time. Do not be alarmed at the initial effects.Nothing can harm you. Now keep your eyes on the view screen. 

   We looked at t screen a saw t earth fast diminishing in size as we sped away frm it. Again t voice reassured us:

   "Please do not b alarmed. Remember ta we are only expressions or projections of a reality, which in truth does not exist. You are being changed atomically to fit a reality of expression, or what you call the moon. When we reach it, my friends., you may observe and take pictures at will, but the processing will continue as we orbit the moon and will seem to involve a week and a half of your time. "

  The lights dimmed and were supplanted by a yellowish glow over the entire room, then t lights came on again a I felt a strange sensation. For a few seconds breathing seemed difficult, but then it vecame easier and easier,. It is difficult t descrive my physicl a mental feelings. I seemed t think more clearly, t compose my tots a reach conclusions more quickly. T senses seemed t b stimulated. Colors becam mor vivid; t sense of smell became sharper, for I remember becoming aware of perspiration odors of myself and companions. My sense of touch must h b accentuated, for I cld feel t seat under me more distinctly, though it in no way made me uncomfortable. T man at t controls explained t processing was now being carried out a wd continue. 

   T instructor sitting w us saw one of us stifle a yawn. He laughed a mentioned something abt it being our bedtime. For t first time I wondered just wher w w sleep. 

   He led us tru a doorway into sleeping quarters, whi were aranged in sections w three beds, bunk style, one atop t other, t ea compartmet. My elerderly frend, myself a anoth man wer asigned to one f t sections.

   I climbed t t top bunk a stretched out. 

   I put my ooutsid clothing on a kind of built-in hanger.awakened gentle knock on t sliding compartment door. we had slept only four hours, yet, i felt rested a refreshed, as if t hd b eight or nine hours. 

 Porthole.. various blobs of light of diff colors filled t field of vision, along w one giant red ball, wi looked like a huge planet. Later i ws told t w t sun, tho i never understood wy t did nt appear brit. 

  truout t trip we found it unneces t shave.

Processed food, in a pot filled w liquid. food seeped in for abt five min. then drained t liquid frm t pot. He pushed anoth button a almost instantly t appearance of t food changed, and steam rose frm it. It had been cooked in little more ta a second.

   During t 

Om de flyvende tepper: 1 jan -04: lj sier på tlf.: Det kunne ikke ha v non inne i de flyv teppene j så. 

-Var de runde, firkantet, ovale?

- nei, de var (2m lange, og l,5 m brede???? ) – skarpe hjørner?  - nei, ik skarpe hjørner. - 
Nytt:  ”Fra Tusen og En Natt” bok, som lj har: 

   Om Det Flyvende Teppe: Det var tre kongssønner, som var forelsket alle tre, i sin kusine. Faren sa, at de "fikk reise ut til fremmede land, og saa skal den faa henne, som kommer tilbake med den mest sjeldne og merkelige ting."

   Sultanen ga dem rikelig med reisepenger. .... men han raadet dem til aa ikke ta med seg et stort foeelge, for da ville det vaere lettere for dem aa komme i snakk med folk, og da ville de lettere faa de beste erfaringer, og da ville de lettest finne alle sjeldne og merkelige ting. Hver av dem hadde bare med seg en eneste hoffmann, forkledd som slave.

   De ble enige om aa reise hver sin vei, for saa aa samles om et helt aar, i det samme veikrysset som de naa dro fra. Prins Husein, den eldste dro til byen Bisnagar i kongeriket Bisnagar. Der var det en utroper, som hadde et lite teppe, som han skulle selge for noen. Det var forferdelig kostbart,tredve tusen gullstykker. Det var ikke en gang gjort av noe kostbart stoff. Mens prins Husein saa paa det, gikk det opp i pris til foerti tusen gullmynter. 

   "Da maa teppet ha noen hemmelige egenskaper som jeg ikke kjenner," sa prins Husein.

  Hemmeligheten var, at den som satte seg paa det, og onsket seg et sted hen, ville komme dit med en gang., fikk han vite. Utroperen og prinsen satte seg paa teppet, og Prins Husein onsket seg tilbake til herberget der han bodde. = Straks var de der. Prinsen kjopte teppet, og lot utroperen en god del gullstykker attpaa. 

Men det var ikke bare teppet som var merkelig. 

   Den andre broren, prins Ali bestemte seg til aa reise til Persia, og kom frem til Sjiras, som paa den tid var hovedstad i Persia. Der kom en utroper som hadde et elfenbensroer aa selge for tredve tusen dinarer. Roeret var ikke mer enn en fot langt og en tomme tykt. Dette roeret gikk ogsaa opp i pris til forti tusen dinarer. Men det var et meget spesielt roer. Det hadde glass i begge ender, og hemmeligheten var, at naar du saa gjennom roeret, og onsket aa faa se noe spesielt, fikk du se akkurat det du oensket aa se. Prins Ali saa gjennom roeret, og onsket aa faa se sin far Sultanen. Og der saa han ham. Ogsaa prinsesse Nur en-Nahar fikk han se, da han oensket det. Naturligvis kjopte han roerret, og betalte godt med penger ekstra. 

   Prins Ahmed reiste til Samarqand, hvor en utroper boed ut et kunstig eple til fem og tredve tusen gullstykker. Den hemmelige egenskap ved dette eplet var, at om en luktet paa det, ville en bli frisk paa et oyeblikk, selv om en laa for doeden med feber, eller svinesott eller pest, eller en hadde en annen sykdom. Prinsen betalte glad foertitusen gullstykker for eplet, pluss pluss, da han saa at en doedssyk mann i byen ble frisk paa et oyeblikk. 

   Aaret var omme, og brodr moette hverandre i det avtalte vegkryss. 

   Prins Ali kikket i roeret for aa se paa prinsesse Nur, men fant at hun var doedssyk. Prins Husein boed dem alle til aa sitte pa med ham paa teppet hans, og i samme oyeblikk  var de der.  Prins Ahmed holdt eplet sitt opp under Prinsesse Nur's nese. Straks aapnet hun oynene og var helt frisk igjen. 

   Sultanen maatte naa finne paa noe nytt for prinsene, og sa de kunne skyte med pil og bue, og den som skjoet lengst, ville faa prinsessen. Prins Ali skjoet lengre enn prins Husein, og sultanen bestemte at han derfor skulle faa prinsessen, for den tredje pilen, den til prins Ahmed, kunne man ikke finne. 

   Prins Ali giftet seg m prinsessen, men prins Ahmed gikk ut for aa lete etter pilen han hadde skutt, han gikk og han gikk, og han gikk mens han lette. Saa langt var det jo ingen som kunne skyte, men allikevel.. Til slutt kom han til en bratt fjellvegg. Foran den, laa pilen. Han fant en port i fjellveggen, som han skjoev opp, og gikk nedover inn i fjellet.Han hadde trodd det skulle bli moerkere og moerkere , men istedet ble det snart lyst omkring ham. Han kom in i en straalende sal, En vakker pike kom mot ham. Hun viste ham noe av det fabelaktige underjordiske slottet hun hadde. Dette var bare ett av dem. Hun hadde saa mange, at ingen visste hvor mange. Genniprinsessen onsket at han ville  bli der, hos henne, og gifte seg med henne. 

   Hun sa: Du vet jo at det ikke bare er mennesker som bor her i verden, men gennier ogsaa. Hun sa hun var datter av en av de mektigste gennikongene. Hennes navn var Paribanu. Hun visste alt om ham, og det var hun som hadde sendt utroperne som prinsene hadde kjopt sine fabelaktige ting av. Og det var hun som hadde grepet pilen han skjoet, i luften, og sendte den videre, helt bort til fjellveggen, sa hun. Paa den maaten hadde hun lokket ham frem til hans lykke, og naa var det opp til ham, om han ville ta den, eller gi avkall paa den, sa hun. 

    Han valgte aa bli, og ble lykkelig med henne.

Disse gennier kunne trylle frem hva det skulle vaere, og kunne ogsaa gjoere seg usynlige, gaaar det frem av historien.

Ordet Genni kommer vel fra geni, i hvert fall samme basis for ordet.
   Vaare huldre er jo nettopp slik.

Et flyvende teppe, eller rettere, det som beskrives her, ved at de setter seg til rette, og oensker seg et annet sted. - det er hva man kan beskrive som dematerialisering og rematerialisering igjen et annet sted.  Det er det saerlig UFO-folkene som er kjent for aa foreta seg. Men ogsaa skipet som dematerialiserte seg i Norfolk??? og .... som blir beskrevet av Charles Berlitz, gjorde det. det kom til bake til den kai det dematerialiserte seg fra. 

I mellomtiden hadde det plutselig dukket opp i havna i en annen stat. og forsvant saa igjen. 

   Egentlig er hist om dette skipet, alt for merkelig til at noen hadde greidd aa finne paa den. Skipet som kontroll-folka sto paa ved siden av det som forsvant, het Furuseth.

Kikkerten, er ogsaa noe en finner i UFOene etter sigende, De har en skjerm, hvor de kan faa se hva de enn maatte onske, enten det er her paa jorden, eller fra en annen planet, eller forover eller bakover i tid. 

   saa var det eplet. UFO;'folk kan reparere benbrudd eller annet paa et blunk. Det kunne ogsaa den egyptiske farao .... forteller den som var hans datter, som naa i vaaaare dage er inkarnert som Elisabeth Haich, og som har skrevet boken Initiation. ??? Farao hadde en stav han brukte, som han helbredet en liten gutt med. Det var vel elektromagn straaler, som kom ut, og som ga energi til hver celle i kroppen til gutten, slik at de reparerte seg selv..  

   Det er vel det UFO-damen,gjorde, som forresten egentlig var fra Yugoslavia, og var tatt opp av UFOfolk, da hun i det krigsrammete landet, ville bukket under. Naa kom hun ut av en ufo , hentet en liten gutt som var svaaert syk, da han hadde falt ned i fjellet, og brukket et ben, som ikke var helbredet. Hun hadde ham inne i ufoen i noen minutter?? og snart kom han loepende ut av ufoen, og over til sin mor, helt frisk og fin. Det var vel ogsaa elektromagn boelger som hadde fixet benet hans. kanskje lydboelger???

Story:nb nb
hjemmehjelp fra sentralen kommer til lJ. den 30 juli 03. Jeg er der også. Hun forteller:  Jeg spør om j kan skrive det hun har fortalt, kanskje i en annen bok? ja. hva heter datt din? Kristine. hva het gutten. hva var d brøytebilmannen sa: (det som står nedenfor.) (tror ik hun ville at j skul skrive hva hun selv het. hun bor på

dama kom tilbake to dg etter den l aug. 03 j spurte hvor d had skjed. hun svarte det var på toten. vegen over til lena fra lygna. hun sa hun had snakt m mor av gutten, og fortalt, at hun had fortalt hist, og opgitt navnene til ungene. d v ok for moren.j sa d r så fint, for d kan hjelpe så mange mennesker. hun her som fortalte d vil ik h m sit navn. hun sluttet i dg. skule på ferie, og så begynne på... lengre ned i dalen. d v en sky gutten satt på. j sa det er jo ikke sikkert boka kommer hit, en gang, men d r veld fint, for d kan hjelpe så mange mennesker.    

Mitt tantebarn hadde kreft, og døde av det da han var nesten sju år, etter å ha hatt kreft i ett års tid. Min lille datter, Kristine, på omkring fire år, hadde vært med og besøkt ham. En dag kjørte hun og jeg på vegen. Plutselig utbryter hun:

”Stopp mamma,! stopp mamma”! Jeg stopper bilen med en gang, for hun var så intens i stemmen. Kristine peker opp i luften, og sier:

”Se der oppe sitter Trond Inge. Jeg kan ikke se noen oppe i luften, men det gjør hun tydeligvis. 

Jeg ser ingenting jeg. Han sitter jo der på skyen. Han vinker til oss. Jeg ser ingenting jeg. Kan vi kjøre nå?

Ja, nå kan vi kjøre. 

Da vi kommer rundt svingen, står det en brøytebil på tvers av veien. 

Hvis dere had kommet et par sekund før, sier han til meg, hadde jeg tatt livet av dere.    

   Det var fabelaktig ’englevakt’. Han var blitt en engel, og det var kanskje ikke lenge siden han døde heller? 

Han døde i mars, og dette var like før jul. Han likte ikke sne i det hele tatt, og han hadde sagt, at nå skulle han til sommerland, hvor det var en masse blomster. han var veldig glad i blomster. 
xxxxx

skal ikke tas med:

tatt bort, for det er bare rot, og det blir for mye detalj, og ...:

 fra da hun var gift med den første, Hans Sagbakken

 bodde han også der, og mine    

og vi fikk en skjønn liten gutt til. Han holdt ikke det han lovet,  

hans kom til

Vi hadde fått en herlig liten baby-sønn til, da orket jeg endelig ikke mere. Jeg måtte bort en tid, i hvert fall.

sykehuset. 

 Jeg visste ikke hva jeg ville. Jo mere jeg tenkte på å reise opp igjen til min mann, jo mere opprørt ble jeg over hvordan han behandlet meg.

   nei, det var ikke slik. 

 Jeg bodde noen dager hos min venninne, og tenkte jeg ville reise tilbake til min sønn. Så bestemte jeg meg i stedet for, å ringe min stemor, og spørre om de kunne hente min eldste sønn, på gården. Da min stemor    

Fetter av Hans , som også heter Sagbakken, var ordfører her på Gran??? sa at taterne had kommet fra Spania. Noen hadde bosatt seg der i distriktet, og mange var nå mørke, som spanjoler. mine to eldste gutter ser helt ut som om de kommer rett fra spania. 

Nå hadde jeg bestemt meg for, at nå måtte jeg ut av ekteskapet med guttenes far, min første mann, Per Brattlid. Jeg ringte stemor, og spurte om hun kunne være snill å hente treåringen min, Harald, på Brattlid,  og ha ham noen dager, mens jeg bodde uker, -    6 mnd. 

  det var ingen hjemme, som kunne passe dem? 

nei,    han kunne bare være på husmorskolen til han var ett år.  før det hadde jeg hentet hamn fra frelsesarmeens barnehjem på Jessheim. .

men svigermoren din var jo så hyggelig.

   to liter eplemos. spiste han. oppkast over hele gulvet. da jeg kom hjem var det oppkast over hele gulvet. Det var det jeg som måtte vaske opp.  

j ville ha en jobb, en utdannelse, hjelpepleier eller no . j vant en konkurranse j ik skul ha vunnet.  den peneste og snilleste og flinkeste og flinkest til å adlyde, på sykehuset... 

   Hadde søkt på ett års kurs, før jeg dro, og var kommet inn. Dro av gårde, og    bodde på sykehuset, had ik sagt at j v gift. d v ik så bra.  noen dg etter ringer hun t stemor, som da ik henter gutten. Etter en tid, ringte svigermor til stemor og spurte, om hun visste hvor jeg var. nei, det visste ik stemor.  men de to ble engige om, at furu sagbakken skulle kjøre arne til togstasjonen, og stemoror skulle hente ham der, når hun kom oppover m toget. dett gjorde de, og stemor tok med arne op til torpa. , der gunnar var. og også hennes mor. han had ik v i byen, da stemor sa ja til å hente ham. hadde hunun visst det,.. h

hun v borte i seks mnd på sykehuset. d v det ettårs kurs, hun had tatt ut skilsmissepapirer, og advokaten sa hun ik måt ha no m andre å gjør.  hun møtte georg hansen,, den neste ektemann, og gikk på fest m ham.  

første gg jeg gik hjemmefra. søkte om job på Gjøvik...

traff der gudrun... som j senere bodde hos.  hvor lenge var du borte: halvt år.   

så reiste jeg til min venninne i Gjøvik, jeg hadde møtt henne på sykehuset. Jeg hadde ikke tenkt å være der. Jeg skulle bare reise opp besøke, og så ned igjen. Min venninne spurte om jeg ikke kunne være litt lengre. Da ringte jeg min stemor, og spurte om de kunne hente ham på gården, og passe ham en tid, for meg. Jeg trodde jo, at min stemor hadde hentet Harald, og derfor slappet jeg av, når det gjaldt ham. Jeg fikk meg jobb på sykehuset, og jeg gikk til advokat.... 

 fikk jobb på sykehuset, ringte min stemor og ..............   svigermor ordnet drosje og kjørte Harald til nærmeste stasjon. Stemor kom med toget, og fikk med Harald, fra svigermor, og tok ham med opp til Vest...   . Astrid hadde ikke hentet ham. Etter en tid ringte min svigermor til Astrid, og spurte etter meg. Astrid lot som om hun ikke visste noen ting. 

og jobbet der noen måneder. 

Da hadde jeg med meg babyen mitt. Der bestemte jeg meg for å ikke reise tilbake til mannen min, og jeg gikk til en advokat, og tok ut skilsmissepapirer. En barnepleierske tok seg av babyen min. Selv tok jeg jobb på et hotell der. 

Imidlertid fikk han ikke bra stell, hos barnepleiersken, og etter en fire måneders tid, tok jeg ham til lege, og så reiste jeg tilbake til gården, og min mann.   

Da min nye baby var en tre fire måneder, dro jeg igjen til min venninne i Gjøvik. 

Etter noen dager ringer jeg min stemor, og spør om de kan være snill å hente Harald, på gården, og passe ham noen dager for meg, da jeg ikke orket å reise tilbake dit.    jo det var helt greit, det skulle hun gjøre, svarte stemor. Dagen etter ringer jeg stemor, og spør om de hadde hentet Harald. Ja, da, og alt var gått så greitt. 

    så var jeg med georg på fest.  gjestgiveri. hun skulle sove i et pensjonat??? eller der de var. ut på natten kommer Georg, og d v ik nøkkel til å låse døren m. han kom inn,og hun sovnet. han lå v sid a henne. så våkner hun, og da ligger han oppå henne. hun får helt skrekken. hun had mensen og hadde inne en tampong, pluss bind utenpå. full fart opp igjen til sin mann. og ble så gravid igjen m Svend, som var som et bilde på hennes mann. en lege har sagt at d v umulig, at sed kunne ha gått gjennom både bind og tampong. 

inntil jeg fikk meg et sted, hvor jeg kunne ha begge guttene hos meg. Jeg måtte få meg jobb også. Neste morgen ringte jeg, og spurte om hun hadde hentet Harald. Hun svarte, at ja da, alt var gått så fint så. Det var løgn. Hun hadde ikke hentet ham. Men jeg trodde på henne, og da slappet jeg av, Hvis ikke, hadde jeg naturligvis reist opp igjen. 

hans skrev brev på brev, og han kom opp til Gjøvik, og jeg savnet min sønn så mye. Senere reiste jeg til byen, og forsøkte å få sett min sønn.

- få sett ham? – du skulle ikke hente ham, da?  

 og tok meg av å forsøke å få meg hybel, og jobb. Jeg fikk tak i jobb på et hotell, og jeg fikk en hybel. Senere hentet stemor og stefar Harald, og hadde ham hos seg.  

 Had søkt på sykehuset før jeg kom. gikk kurs skulle gå ettårig kurs. ba dem om å ha ham ett år.  ???
Jeg averterte i avisen, etter en som kunne passe på min baby Richard, mens jeg jobbet. Svar fikk jeg fra en husmorskole i nærheten- (hvor???) Der fikk jeg ha babyen min. De tok seg av ham, for meg, der. Jeg fikk besøke ham så ofte jeg ville. Det var så fint. Det gikk bra, med at Harald var hos mine steforeldre, og derfor hastet det ikke med å hente ham, sa de. 

jeg fortsatte med skilsmissepapirene, og fikk skilsmisse.

stemor sa hele tiden, at jeg skyldte henne Arne, - at jeg skylte henne alt.

Det var derfor du ringte til henne da, og regnet med, at hun ville hente ham, og ta vare på ham? 

ja.

Jeg forteller hva....

jeg besøkte arne i byen, og jeg spurte ham, om det var noe han ville ha. om han ville ha , det eller det.? jeg vil bare ha deg, jeg mamma. 

De ville ikke la meg få se ham, når jeg kom for å besøke ham. ’

jeg hentet ham opp til gården.

og så gjorde du det samme senere? og da ringte du også til astrid og ba henne hente arne? ja- 

ja

(fy søren. dette var rett og slett en haug med bløff – rett og slett ljug!! og her kommer sannheten langsomt frem, men først etter at hun har ljugi tidliger, og nå sier at hun husker ikke, og så blir hun forbanna for at jeg spør, og så begynte hun å gråte. og hun sover hele tiden. kan ikke ta den dårlige samvittigheten, ser det ut til. orker ik holde seg våken, og har glemt hva hun har gjort. gunnar had sagt til henne, at han han hadde ik trodd at hun ville reist fra sin sønn. når jeg spør om det var dager, eller uker ell. så svarte hun litt vagt.. hun sa hun hadde tenkt s tilbake, men d v jo ljug. hun had kommet inn på kurs på sykehuset, som tok ett år!!  hun ble så forbanna på meg, hevet stemmen, og sa at alt sammen var jo lest inn på båndet. nei, d r d ik. jo det er det. nei, d r ik system i d. j skjønner ikke hvord d var. nå i kveld åpnet hun en flaske rødvin, og da jeg så spurte, etter et glass, svarte hun faktisk, uten å gå i harnisk, eller noe. på slutten kom hun bort hit til mitt ’kontor’ og da begynte ting å komme ut! helt annerledes enn det j had skrevet. j leste for henne hvord j h konstruert noen setn. nei, d var ik sånn. .... det var ... fytterakkern. hun våget ikke det skulle stå så galt i boka, tydeligvis. j had sagt at j kunne skrive slik og slik, for å glatte over det hun fortalte, om at hun had truffet Georg,og had blitt m ham. så had han villet komme inn på hennes rom i gjestgivveriet. og der v ing nøkkel, han had lagt s oppå henne. hun had ett bind, og en tampong, for houn had mensen, og blødde skikk. etterpå ble hun så redd, at hun rett opp på gården igjen. så ble hun gravid m sin mann, men v redd d ik v ham. en lege had sagt d ik v mulig å bli gravid, m tampong, men. i hvertfall. så var hun ut graviditeten, og tre, fire mnd inn i barnets liv. da hadde hun fått nok igjen. barnet lignet grassat på hans, og hans fam. han v helt mørkhåret, og så ut som en spanjol. Den gamle bestefar?? der oppe, sa at det var tater(e) fra spania, som had komt opp dit til bygda. hun had spurt sin mann, om han trod d v hans sønn. ja det trod h. men mannens søster drev og skumlet om, at han ik var far a barnet.)  jeg skrev hele greia om, og spurte om hun v happy m resulteatet,. ja. 

9de aug. 03 fortalte lj meg, at gunnar kom opp på gården Sagbakken, da arne var omkring to år. han ville ha med seg gutten. Jeg var så redd. Angsten satt i magen min. Jeg kjenner denne angsten fremdeles.  

· hvorfor ville han ha gutten?

· det var vel på oppdrag av astrid. Hun trodde hele tiden, at det var gunnar, som var far av arne. Hvis Gunnar hadde en sønn hos seg i huset, da regnet hun med, at hun igjen kunne få ham til å være hjemme, for å passe ham, og ikke gå ut og arbeide, og der treffe andre kvinner. hun hadde jo så fint arrangert, at han og jeg skulle være de eneste to i huset. Etter at min mor var reist til sverige, fordi deres tante var alvorlig syk, dro Astrid også av gårde, til byen. Dette var den siste  natten, før jeg rømte for godt, Jeg tenkte at jeg ikke ville overleve å ligge på rommet mitt , - i de over tredve kuldegradene, som det var, og dro med meg sengetøyet mitt, og til og med madrassen, ned på kjøkkenet. og jeg følte, at min stefar tenkte, at han ville gravlegge meg under potetbingen.   

xxxxxxxxxxxxx

tatt bort, for det er bare rot,

 og det blir for mye detalj, og ...:

 fra da hun var gift med den første, Hans Sagbakken

 bodde han også der, og mine    

og vi fikk en skjønn liten gutt til. Han holdt ikke det han lovet,  

hans kom til

Vi hadde fått en herlig liten baby-sønn til, da orket jeg endelig ikke mere. Jeg måtte bort en tid, i hvert fall.

sykehuset. 

 Jeg visste ikke hva jeg ville. Jo mere jeg tenkte på å reise opp igjen til min mann, jo mere opprørt ble jeg over hvordan han behandlet meg.

   nei, det var ikke slik. 

 Jeg bodde noen dager hos min venninne, og tenkte jeg ville reise tilbake til min sønn. Så bestemte jeg meg i stedet for, å ringe min stemor, og spørre om de kunne hente min eldste sønn, på gården. Da min stemor    

Fetter av Hans , som også heter Sagbakken, var ordfører her på Gran??? sa at taterne had kommet fra Spania. Noen hadde bosatt seg der i distriktet, og mange var nå mørke, som spanjoler. mine to eldste gutter ser helt ut som om de kommer rett fra spania. 

Nå hadde jeg bestemt meg for, at nå måtte jeg ut av ekteskapet med guttenes far, min første mann, Per Brattlid. Jeg ringte stemor, og spurte om hun kunne være snill å hente treåringen min, Harald, på Brattlid,  og ha ham noen dager, mens jeg bodde uker, -    6 mnd. 

  det var ingen hjemme, som kunne passe dem? 

nei,    han kunne bare være på husmorskolen til han var ett år.  før det hadde jeg hentet hamn fra frelsesarmeens barnehjem på Jessheim. .

men svigermoren din var jo så hyggelig.

   to liter eplemos. spiste han. oppkast over hele gulvet. da jeg kom hjem var det oppkast over hele gulvet. Det var det jeg som måtte vaske opp.  

j ville ha en jobb, en utdannelse, hjelpepleier eller no . j vant en konkurranse j ik skul ha vunnet.  den peneste og snilleste og flinkeste og flinkest til å adlyde, på sykehuset... 

   Hadde søkt på ett års kurs, før jeg dro, og var kommet inn. Dro av gårde, og    bodde på sykehuset, had ik sagt at j v gift. d v ik så bra.  noen dg etter ringer hun t stemor, som da ik henter gutten. Etter en tid, ringte svigermor til stemor og spurte, om hun visste hvor jeg var. nei, det visste ik stemor.  men de to ble engige om, at furu sagbakken skulle kjøre arne til togstasjonen, og stemoror skulle hente ham der, når hun kom oppover m toget. dett gjorde de, og stemor tok med arne op til torpa. , der gunnar var. og også hennes mor. han had ik v i byen, da stemor sa ja til å hente ham. hadde hunun visst det,.. h

hun v borte i seks mnd på sykehuset. d v det ettårs kurs, hun had tatt ut skilsmissepapirer, og advokaten sa hun ik måt ha no m andre å gjør.  hun møtte georg hansen,, den neste ektemann, og gikk på fest m ham.  

første gg jeg gik hjemmefra. søkte om job på Gjøvik...

traff der gudrun... som j senere bodde hos.  hvor lenge var du borte: halvt år.   

så reiste jeg til min venninne i Gjøvik, jeg hadde møtt henne på sykehuset. Jeg hadde ikke tenkt å være der. Jeg skulle bare reise opp besøke, og så ned igjen. Min venninne spurte om jeg ikke kunne være litt lengre. Da ringte jeg min stemor, og spurte om de kunne hente ham på gården, og passe ham en tid, for meg. Jeg trodde jo, at min stemor hadde hentet Harald, og derfor slappet jeg av, når det gjaldt ham. Jeg fikk meg jobb på sykehuset, og jeg gikk til advokat.... 

 fikk jobb på sykehuset, ringte min stemor og ..............   svigermor ordnet drosje og kjørte Harald til nærmeste stasjon. Stemor kom med toget, og fikk med Harald, fra svigermor, og tok ham med opp til Vest...   . Astrid hadde ikke hentet ham. Etter en tid ringte min svigermor til Astrid, og spurte etter meg. Astrid lot som om hun ikke visste noen ting. 

og jobbet der noen måneder. 

Da hadde jeg med meg babyen mitt. Der bestemte jeg meg for å ikke reise tilbake til mannen min, og jeg gikk til en advokat, og tok ut skilsmissepapirer. En barnepleierske tok seg av babyen min. Selv tok jeg jobb på et hotell der. 

Imidlertid fikk han ikke bra stell, hos barnepleiersken, og etter en fire måneders tid, tok jeg ham til lege, og så reiste jeg tilbake til gården, og min mann.   

Da min nye baby var en tre fire måneder, dro jeg igjen til min venninne i Gjøvik. 

Etter noen dager ringer jeg min stemor, og spør om de kan være snill å hente Harald, på gården, og passe ham noen dager for meg, da jeg ikke orket å reise tilbake dit.    jo det var helt greit, det skulle hun gjøre, svarte stemor. Dagen etter ringer jeg stemor, og spør om de hadde hentet Harald. Ja, da, og alt var gått så greitt. 

    så var jeg med georg på fest.  gjestgiveri. hun skulle sove i et pensjonat??? eller der de var. ut på natten kommer Georg, og d v ik nøkkel til å låse døren m. han kom inn,og hun sovnet. han lå v sid a henne. så våkner hun, og da ligger han oppå henne. hun får helt skrekken. hun had mensen og hadde inne en tampong, pluss bind utenpå. full fart opp igjen til sin mann. og ble så gravid igjen m Svend, som var som et bilde på hennes mann. en lege har sagt at d v umulig, at sed kunne ha gått gjennom både bind og tampong. 

inntil jeg fikk meg et sted, hvor jeg kunne ha begge guttene hos meg. Jeg måtte få meg jobb også. Neste morgen ringte jeg, og spurte om hun hadde hentet Harald. Hun svarte, at ja da, alt var gått så fint så. Det var løgn. Hun hadde ikke hentet ham. Men jeg trodde på henne, og da slappet jeg av, Hvis ikke, hadde jeg naturligvis reist opp igjen. 

hans skrev brev på brev, og han kom opp til Gjøvik, og jeg savnet min sønn så mye. Senere reiste jeg til byen, og forsøkte å få sett min sønn.

- få sett ham? – du skulle ikke hente ham, da?  

 og tok meg av å forsøke å få meg hybel, og jobb. Jeg fikk tak i jobb på et hotell, og jeg fikk en hybel. Senere hentet stemor og stefar Harald, og hadde ham hos seg.  

 Had søkt på sykehuset før jeg kom. gikk kurs skulle gå ettårig kurs. ba dem om å ha ham ett år.  ???
Jeg averterte i avisen, etter en som kunne passe på min baby Richard, mens jeg jobbet. Svar fikk jeg fra en husmorskole i nærheten- (hvor???) Der fikk jeg ha babyen min. De tok seg av ham, for meg, der. Jeg fikk besøke ham så ofte jeg ville. Det var så fint. Det gikk bra, med at Harald var hos mine steforeldre, og derfor hastet det ikke med å hente ham, sa de. 

jeg fortsatte med skilsmissepapirene, og fikk skilsmisse.

stemor sa hele tiden, at jeg skyldte henne Arne, - at jeg skylte henne alt.

Det var derfor du ringte til henne da, og regnet med, at hun ville hente ham, og ta vare på ham? 

ja.

Jeg forteller hva....

jeg besøkte arne i byen, og jeg spurte ham, om det var noe han ville ha. om han ville ha , det eller det.? jeg vil bare ha deg, jeg mamma. 

De ville ikke la meg få se ham, når jeg kom for å besøke ham. ’

jeg hentet ham opp til gården.

og så gjorde du det samme senere? og da ringte du også til astrid og ba henne hente arne? ja- 

ja

(fy søren. dette var rett og slett en haug med bløff – rett og slett ljug!! og her kommer sannheten langsomt frem, men først etter at hun har ljugi tidliger, og nå sier at hun husker ikke, og så blir hun forbanna for at jeg spør, og så begynte hun å gråte. og hun sover hele tiden. kan ikke ta den dårlige samvittigheten, ser det ut til. orker ik holde seg våken, og har glemt hva hun har gjort. gunnar had sagt til henne, at han han hadde ik trodd at hun ville reist fra sin sønn. når jeg spør om det var dager, eller uker ell. så svarte hun litt vagt.. hun sa hun hadde tenkt s tilbake, men d v jo ljug. hun had kommet inn på kurs på sykehuset, som tok ett år!!  hun ble så forbanna på meg, hevet stemmen, og sa at alt sammen var jo lest inn på båndet. nei, d r d ik. jo det er det. nei, d r ik system i d. j skjønner ikke hvord d var. nå i kveld åpnet hun en flaske rødvin, og da jeg så spurte, etter et glass, svarte hun faktisk, uten å gå i harnisk, eller noe. på slutten kom hun bort hit til mitt ’kontor’ og da begynte ting å komme ut! helt annerledes enn det j had skrevet. j leste for henne hvord j h konstruert noen setn. nei, d var ik sånn. .... det var ... fytterakkern. hun våget ikke det skulle stå så galt i boka, tydeligvis. j had sagt at j kunne skrive slik og slik, for å glatte over det hun fortalte, om at hun had truffet Georg,og had blitt m ham. så had han villet komme inn på hennes rom i gjestgivveriet. og der v ing nøkkel, han had lagt s oppå henne. hun had ett bind, og en tampong, for hun had mensen, og blødde skikk. etterpå ble hun så redd, at hun rett opp på gården igjen. så ble hun gravid m sin mann, men v redd d ik v ham. en lege had sagt d ik v mulig å bli gravid, m tampong, men. i hvertfall. så var hun ut graviditeten, og tre, fire mnd inn i barnets liv. da hadde hun fått nok igjen. barnet lignet grassat på hans, og hans fam. han v helt mørkhåret, og så ut som en spanjol. Den gamle bestefar?? der oppe, sa at det var tater(e) fra spania, som had komt opp dit til bygda. hun had spurt sin mann, om han trod d v hans sønn. ja det trod h. men mannens søster drev og skumlet om, at han ik var far a barnet.)  jeg skrev hele greia om, og spurte om hun v happy m resulteatet,. ja. 
xxxxxxxx

story: da lj starte bilen min,...på vinteren o2.\ mulig o3. j spurte nå i år 31. juli 03, den dama hjemmehjelpen som j had bedt om at hun måt stoppe over hos meg, så j kunne få ta startkabler over til bilen min, om d v greitt å skrive henne som vitne i boka, navnet hennes. ja greitt. hun sa bat hennes ville ik hat godt a å forsøke å starte min. 

j sa hun så jo at bilen startet -ja det gjorde j. -men du så kanskje ikke at j prøvde å starte den , og at den ik ville, da? -jo, jeg så det og.

            hva var det de to het???     

 ---------- 
Mai Berit: 

hvem v d mai Berit kom på besøk sam m til deg+\+? det var Erna. å huf da, var d Erna. 

Mai Berit sier i tlf den 4 august 03 til meg på tlf. at d v hun s hadde sagt t lJ se der borte er den steinmuren, som vi klatret over. Den var høy, og lj sa nei det går vel ikke an, den er jo så høy. jeg tok lj m bort, og der fant vi stedet, hvor vi had klatret over. – du også så den veien som had v før, og så had de laget den nye veien, og d øla jo alt. ja, det gjorde det, men d værste var huset som de hadde bygget midt i vegen. Midt i vegen. Ja, midt i vegen, hadde de bygget et hus. Husker du når din mann døde. Ja du var jo død, men dere fant gravstenen, sa lj. – Ja ,det var samme stenen, som jeg hadde. Å ja!  Der sto det Here rests the dust of David Wilston – and his wife`? – nei spouse, ja vel. og så Helen Mitchell.  Det sto det ik på ljs stein, da hun var Jane. der sto det bare Jane, og ik no etternavn. ja akkurat sier lj. den fant de ikke igjen noen gg, i alle de gg hun h v tilbake der. – Kan du huske omtrent hvor mye yngre dere var, enn Liv Jane? – jeg mener det var en fem år, eller noe. ja vel, j tenkte det kanskej bare var en tre år, eller no. lj: jeg var stor jeg, og jeg gjorde alt. Du kan ik huske hvor lenge etter deg,han døde? nei, jeg trodde det var en tre år, eller no. – vel, det kan vel ikke stemme, for lj mener det var hun som var skyld i at han datt ned. LJ forteller nå til MB at han var på låven, og hun kastet ham ned. jeg sier sparket. og når noen lever i tre år etterpå, da sier man, nei, det var ikke min skyld. lj mener han levet i et halvt år etterpå. Bor han sammen m d enda? Nei, det er lenge siden det. Men hvordan er det gått med slottet ditt, da. Nei, jeg bor her jeg. Hvordan klarer du det da. har du ny samboer. nei, datteren min har kjøpt halvparten. jeg traff ham Yngvar????tre år??? i l993etter at  lj og jeg var i Skottland. Hun mener de  v i Skotl i 91 lj mente de hadde vært av gårde tidligere. men j sa, ja d var nok ik alt for lenge, for når slikt skjer, går d gjerne ik s forferd lang tid, før noe annet skjer. Det får dere ha tvi tvi med boka. ja deet er jo så spennenede. lj h snakt m forlag i dg, og vi skal sende boka over.  
LJ: husker du hvor slem farmora vår var. nei hun v snill mot meg. ja hun v snill mot deg, men hun v slem mot meg. hun likte m ik i d hel tatt. Sånn er d i livet nå også. hun liker m ikk i d hel tat. hvem tror du d r som var farmora vår i skotl. ...  lj svarte s sjøl: j tror d r Eldbjørg., og hun har pukkel også. 

- husker du non andre inkarn du har hatt?

  MB forteller at hun også var indianer i Mexico, mener hun. var du sam m lj da. nei, d v ik noe stup der jeg var. hun var mann. så had hun hat en to???ann inkarnasj som indianer høyere opp. en v hun dame, en tyd som mann, da had hun v tvilling (som i skottla) og den eldste skul ta over etter far, derfor slåss de to til døden, for den som vant, skulle ta over. d var enten rollen som toppleder, eller medisinmann. Var du der også. da kanskje du v sam m lj der og da, og da v j der, j v mann, hun v kvinne, og j tror hun o min mor var søstre. j tok over rollen som chief, og det syntes j v så rart, for min far, chiefen v ik død. 

--------
Mordet gutten på l7 år som ble dumpet over brua i Breivik for loo kr.:

hun har nå tegnet husene det gjaldt. tre hus. 

Gutten, knut, bod sam m en gaml mann 70- 80 år. jeg så ikke ham, så j vet ik hvord j vet det. Knut lå og sov i 2 etg. jeg mener d v to vinduer nede kanskje, og ett større vindu oppe. muligens trefag (hvis ik dette er vinduet i tr.hjem. – ja d v d j tenkte, at d kanskj v vind der de l0.000 kr) . Huset v oljet. Gutten v venn a sønn av d høye mann Ask. Guttene had rappet l00 kr på samvirkelaget??? Knut had sagt at han ville si fra om tyveriet. Ask bodde på en gård et stykke borte. han følte s finere han.?? Gutten lå og sov i sin seng, da beg min drøm. j så ham der sovende. vaskevannsfatet t gut v frosset på  top a vannet! Å huttetu, knut, Du må ik våkne. ik gå ut.

Den eldre mann plystret og plystret på ham  utenfor gjerdet. Gjerdet var hvitt, og d v huset også.  han ville vekke gutten. j sa t ham: ....   Men han våknet opp, og gikk bort til vinduet allikevel. 

mann 50-60 år had brune knikkers, og en slitt golfjakke som v rutet i brunt og hvitt. d v svært slitt særlig på det ene ermet. J lurer på om han var sjåfør ellers også. j kaller ham sjåføren. 

Så du ham i fugleperspektiv? hang du oppe i luften? – NEI!! j henger ik i luften!! du sto på gulvet da? – vel... j vet ik hvord j kom dit. – du kom vel gjen veggen. eller vinduet, ell kanskje du ikk gjorde d, kanskje du bare materialiserte d der. Men du må jo ha kommet inn gjennom et eller ant. for ... Da hadde han tyd bestemt s f å la seeg drepe, og ik leve lengre. Det må ha v noen der oppe, som had tilkalt deg, så du skulle forsøke å forhindre det. - Liv Jane begynner å gråte fra bunnen av hjertet. -Det var ik din skyld (j går bort o gir henne en klem). Jo, det var det, for jeg kunne slått til ask......   Vel, du kunne slått til knut . nei j kunne ikke det. – eller fått ham til å falle, slik du fikk broren til marny til å falle i døren utenfor legevakten. du kunne vist deg som spøkelse for ask, du kun vist deg med bare hodet i luften, sånn som araberen, følgesvennen du så ved den danske foredragsholderen, i Sandvika. ha ha. midt i rommet der. DA ville han blitt redd, da. Ja, det ville han. lj må trekke på smilebåndet.  Jeg var gift m Georg på lunner . 

   j tror han v sjåfør som yrke også.sjåføren kjørte en liten lastebil . som stor som den du stopt da du v liten. kja omtr som den. d må ha v den størrelsen lastebiler da. ja d v d. han kjørte den inn bak huset t dama. der var ingen. du fulgte ik m rundt huset og inn, da de gikk inn. nei, j sto og så på fortauet inn gj vind.  de pakt gut in i gamldgs regntøy – grått – til o m føt t gut v skjult? ja. og de bant rundt.  la ham på lasteplanet, og kjørte a gårde. så ik turen . bare så da igjen, da lasteb stopt på brua. de kastet ham over, og j hørte et forferd skrik. før han traff vannet. da h h våknet op og forsto. de bant taur rundt. sjåføren had knikkers brune, o slit golfjakke. var du i nattserken.? nei, skjørt. du har teknet deg i serk.. d j had på m v ik vesentlig, bare at j sto på fortauet. han had rutete mørkebvrun o hvit, utslit albu, meste på ene sid. 

–Hva kan vi gjøre – d må v no bevis et el ant sted. som politiet kan finne. 

   L-De er jo ik døde likevel, så vi treffer dem nok snart. – å det var bra du sa det. jeg var helt oppslukt av disse tragediene, og tenkte ik på, at sjelene deres naturligvis ik er døde. ”Knut! kom hit da, o snakk t lj”

  d v rart d der, med at du var der inntil lastebilen kjørte av gårde, men du fulgte ik m på turen. du var i stedet pluuts på broa. Da kan d hende d ik skjed ak da du drømte d, for det tok jo tid å kjør over t brua. d v rart du ik v m. 

       Dama had lys blå sykepleiestoff i kjolen. var hun sykepleier. var det en sykepleier-uniform. nei. hun had golfjakke utenpå hun var rund, og lm og 60 høy. j så henne bare bakfra. j så ryggen og baken hennes. hun var rund. j sto på fortauet rett utenfor, og så inn a vinduet.

dama var jo accomplice, men hva had dama m det hele. vet ikke, hun gjorde ingenting. Hun var acomplice. hun kunne ha forhindret det! sier lj opprørt. hun kunne ha ringt t politiet.-hun kun sagt t gutten, gå hjem. Ask kunne tatt loo kroner ut a sin egen lomme, og bet tilb., da ville d ik blit non skandale. Arne Ask v sønn a ask. jobt de i but. samvirkelag? vet ik. -Artik sto i se og hør, - vel, er ik se og hør ganske nytt. kanskje det var aktuelt. ja d kanhende. d v et blad som het det. d skullejo ha aktuelt stoff , siden d har d navnet.

 huset hun bodde i var også hvitt, lj h tegnet d. m stående planker og ett eneste vindu, hvor hun står utenfor o ser inn.  den eldre man tok m gutten rundt dette huset, de kom inn porten i gjerdet på v side a huset, o gikk rundt til d andre sid a huset, der inngg var. Der var d en veranda. – gikk du m rundt og inn. nei. – alle satt v et spisebord. det er mulig de drakk kaffe, ell no. jeg skjønner ik hvord mann fikk m s gutten til å gå dit. d v ik helt mørkt. v d måneskinn? nei. kan d ha v morgen? ja d kan det. tidlig morg.  oktober.. ja da r d fremdeles tidlig lyst. 

d eldre mann bodd i et lang-aktig hus tvers over en grusveg for der gutten bodde. se tegn. huset v oljet.

   j vet ik hvorfor sjåføren tok m gutten over til seg først. Der satt de v et kaffebord av mahogny. d had store runde ben som sylindere. også av mahogney tror jeg.. j tror h had kjøpt d på auksjon. -ja, d v kanskje ik ak d denne mannen ville gått ut o kjøpt nytt i en møbelbutikk. 

  dama v ca l60 høy Ask had på s? langstøvler han . kan ik skjønne hvorfor han h regntøy. d må ha regna. –aha, d v d regntøyt h brukte t å pak in gut m? ja, j tror d. john v liten gutt. d v 72 , j bod oppe hos astrid, da j leste d ukebladet. d må ha v i 72 d skjedde  okt. d v ik snø. Svevet du i fugleperspektiv? nei. j svever ik! sto du på brua? - ja
   Sjåføren fikk så knut med seg ut av der han bodde, og over til det hvite huset, som lå rett ved fortauet. Der sat de så alle rundt bordet, og pratet.- et kaffebord? nei, et spisebord. det er mulig de tok en kop kaffe. Den høye mannen slo ham, knut bakfra med noe hardt. knut falt forover. der han satt i stol v spisebordet. plutselig.h slo ham m no hardt. -had ha en stekepanne, som h slo ham m. nei, heller et kjevle. – ja vel, han kom da sik fra kjøk bak på gutten. – de to gutta h rappet l00 kr  på butikken samvirkelaget??. knut ville si d. da ble ask sint. han bod på en gård et stykke borte. ask v litt finere, han liksom . Året etter v d foto året etter. der v huset og alle de andre husene kom også m på bildet. Atle o j, da vi kjørt t kr.sand, så skiltet breivik, kjørte ned dit, o så at husene lå helt inntil fortauet. – dere så ik de spes husene, nei, da kjørte vi igjen. . j mener j ringte t pol i breivik o sa d, men de ville ik høre. – han i knikkersen jobbet vel kanskje for den høye mannen. – jeg vet ikke.   kanskje den dama også jobt for ham. vet ik.  hva had dama m d. hun gjord ingenting. ..artik sto i se ø hr??? gjorde den det. j trod de v helt nye. j tror d r svensk egentlig, o har startet op her. evt aktuelt – rundt 70 tallet – 73??  Mann m knikkers fik m gut fra sit hus over t damens hus. hvitt gjerde foran hvitt hus  

    Men d rare er, at j had ik følelsen av at d v så høyt. – nei, j tror de r bygt en ny bro. – tror du d?  ja. d  v ik non hus nedenfor brua. Da kunne noen ha hørtgutten skrike. . sånn s d r nå, kunne ingen har hørt d. d v ing hus der, o så høyt oppe.   hva het sjåføren?? hva het dama?? hva het d gml man som knut bod sam m.?

j h tenkt ov d, og vi kan gjør d på en måte: vi kan skrive hele greia, m navn og hus og det hele, og sende det til politiet på stedet. (evt. til kriminalpolitiet) så skriver vi at vi har gjort det, i boka, og dette vil nok stoppe andre mennesker fra å være med på slike mord. at morderen gjør det, får være hans eget, men da vil det i hvert fall skremme andre fra å v m på slike ting. veeel. vi kan snakke m forlaget om d , og gjøre hva de vil. Det er vi som bestemmer da! her i boka kan vi jo ik skrive alt sam i detalj, men 

    --------

ang røyking i ufo-møtene:

når j ser grønn aura rundt menneskene, da er d fare. da sa j at de måt slut å røyke? to av dem døde etterpå fordi de had røkt.  kristensen døde og  krist ringte j til, om no ant. da v han mye spakere, o var ik ekkel, el no.j visste ik at han døde, men fik vite d senere.  du had rett du, j skul hørt på deg. – men da v d vel for sent. ja da v d f sent. de v jo ik gamle helelr, det to. den ene sa du er en engel. se på din venstre hånd du har et kors på den v hånd.  o det har jeg. j sa t eldbjørg o be dem slut å røyke. marit?? v jo allergisk mot røyk. De skal røyke, hvis de vil det, svarte eldbjørg rasende. dette v da ufo-gjengen møttes v lillestrøm.-ja der v d jo så lavt under taket, og så små rom. – ja, akkurat. – j syntes d v helt håpløst å vær der, d v jo alt for mange mennesker til å v der på det lille stedet. Marit??? v jo allergisk mot røyk... d v jo samme bråket, der oppe, eter de had flytt møtene op t sørum meieri
Mann s drepte kvalte d unge piken på sykkel i Tr.hjem:

Han hadde tatt en annen pike før, mener jeg. Ca kl halv tre pluss ti min. våknet jeg.  Jeg ba Egil stå opp med meg. Det gjorde han. Han måtte hjelpe meg å komme opp. jeg var så syk. hjertet dunket som en damphammer. jeg fortalte ham alt. jeg sa til pilken: Stoppl stop stop. hun gikk av syk med det ene benet, og nølte litt. Da følte j m litt letter. men, så gik hun på igj. nei, nei, nei, sa j. nei, da, tenkte hun, o kjørte videre. han sto i svingen, rett forbi broen. Det var broen over jernbaneskinnnene. Han dro henne ned av sykkelen med den friske armen. langt lyst hår. Det var akkurat som om en kjempesterk lommelykt lyste på håret hennes, i det samme jeg så henne bli tatt. Jeg var så redd, at fy! 
   Hun skulle over jernbanebroen. Han tok venstre arm rundt halsen hennes, og dro henne av sykkelen. Hun besvimte, hun tok ikke igjen. Han dro henne ned skråningen. Da våknet jeg, og ropte og vekket Egil. Det var helt forferdelig.

å egil skrek jeg. se der er den unge piken. da de viste det på tv, ikke før tirsdag. det skjedde på fredag. Da hadde egil sagt, se det kommer ikke på nyhetene, det skjedde sikkert ikke.  

Den andre piken året før, mener jeg, hadde kort hår. 7 over halv tre om natten var det. 

   - Hva med sykkelen hennes? Hvis noen så den, ville de vel undres, over hvor eieren var blitt av, og begynne å kikke rundt. 

   - Jeg vet ikke. Den var ikke viktig, så jeg la ikke merke til det. Kanskje kastet han den over vegen, ned skråningen på den andre siden.

Orderud-saken på : 
Jeg mener fremdeles det ikke var per ell veronica, som drepte foreldrene og søsteren hans. –

Per gjorde jo d der m papiret for å overføre gården tilseg. ... så han ... faren ville at søsteren skulle ta over gården. men d v han som var odelsgutt. da kunne han vel ventet til faren vr død da. – nei, d r no i odelsloven, som sier, at hvis ik arbeide på gården gjøres av faren, kan den tas over. han gjord ingenting, faren. d v per som drev gården. – hvis faren had overført gård t søsteren, kunne jo per tat den tilbak på odel. 

 j mener d v hans mor, som fikk per t å gjør det der m å ovrføre gården. hun mente d v det riktige. 
j mener d r den fetteren som har gjort d. – noen må kunne bevise d. per o vereonica kan ik tenke s a d v fetteren. at han kunne v så utspekulert. 

d r jo han som nå står som den som vel får overta gården. 
. (min bror giftet s m en styrtrik dame i holland,. han flyttet dit. de døde unge begge to ingen barn. alle norske aviser sto d, at de som var slekt skulle melde s. dette sa en slektning her i norge ingenting om, men han bl pluts rik. mormor var bare l6 år, og had mistet sine foreldre.. da kune kanskje min sønn ha sluppet å reise på sjøen. d r ingenting s er fair. 

”hvorf j r blitt lys, j skul hatt mørkt hår. j r helt lys, d r helt tullete”. tenkte j. da j v ung. 

   j mener de gjorde d- m den j v gift m da j v nefertite.  han v gavmild. j fik omtr alt j ville. de påsto i ettertid, at h kun ik v far t barna mine, men der tok de feil. var han. ... han v så  kalvbent. men han had en voldsom utstråling. j v veld glad i ham. d v d ik mang s trod. men j v nok d.  
Arne Brennen had v og jobt i tønsberg og had sett huset der. du har rett, sa han de ser slik ut der.  nå bodde han på lunner. han kjøpte det huset vi bod i t å begynne m. han ha jobbet i tøsnb.

 den lille lastebilen jeg må ha komt inefra. for da så j henne bakfra , hun v kortvokst og brei over rompa. j h ukser ik ak hvord de gjorde d, de bar ham i hvertfal ut, og la ham på lasteplanet. var d kanskje Ask som bar ham ut. vet ik. drev han i bransjen å drepe folk, eller. nei, er du gal, han gjorde vel ik d. D skul v intres å få vite om d r en Ask på en gård der nede. ja, på internet kan man sik få sett d. en gg du r hos john, kan du be ham bla op. for alle telfkatalogene i landet er på internet. på oplysn. ja oplysn ja, der kan du få d. 

j stiller m helt åpent til å bli hypnotisert for å se om d virkelgi er sant.  ik gjør det, fåor da får vi enda flere detaljer å ta me i boka. da har vi jo tid. vi har jo en bok til. det tar vel forlaget seg av. det var bare en vits. 

  vi had ovn som hoppet. hva slags ovn. ovnen på kjøkk. den had bare tre bein. den måt det første, venstre bein var borte. alltid dunk, dunk, dunk, rett etter hverandre. d gjord den støtt. d v ik no å bry s om.  bble stefaren din redd da? det var rart han våget å sove på kjøkk. d vet j ik . j v ik no redd. 

j fik ski. detfikk mamma også. vi fik at sastrid og gunn. ja, dere bod jo der op  Hickori-ski tror j. 

Du sier at dere brukte op alle mammas penger. astr fik jo også peng. brukte de ik a dem da. vi brukte nok alt av  astrid kjøpte leilighet og nbye møbler på kalbakken. i fjerde etg.

   hun ville adoptere arne, for da ville j ik ha arverett etr henne. en dag min mor sa, at det o d skulle j arve,knyttet h hånden o m fordrei ansikt o stemme sa h: du skal ik arve noenting! o d greide hn , nesten 

d v derf du kunne tenke d, at arne kunne v hos dem, da, du tenkte vel at da ville han få det ok, når d v slik at de så absolut ville ha ham.

   vel.

men du had v arverett etr gunnar, nei, d had du vel ik. for han had ik adopt deg. jo. de had j, for han v skrevet op som min far,. i kirken ja. akkurat. og d v vel på hver eneste a alle de fem, el seks forskjel dåpsattest. så v d hele tid gunn so hun fik skrevet op som din far. ja, ak. så etter begr av gunnar, kom hun m t papir t meg ute i gg, som hun vil j skul skrive u på, at hun skul sitte i uskifte bo. j skrev u. j skul skrevet en lang strek, i stedet. 

kj til lj: se hva j fant her: ”Smittet i boblebad” artikk: i vårt land torsd 7 aug. 03: Ti kvinner ble trolig smittet av Legionellabakterien under et utdrikn.lag på nesodden i Akershus for halvannen uke sid. kommuneoverlege Knut Erlend Hagen, sier at kvinnene i utdrikn.laget trolig har fått Pontiac-feber, som er en mildere variant av legionella. Den går som regel over etter to-tre dager, men kan være livstruende, dersom det utvikler seg til en lungebetennelese. (NTB)

- lj: ja, da had j nok rett, at j ble smittet i boblebadet den gg på rekreasj.hjemmet? hun gjorde det nok m vilje. ja d gjorde hun nok. hva er underlivsbeten? en bakterie? – ja.

vårt langd 7 aug. 03 : Gammel Sminke : l juli fant engelske arkeologer en 2000 år gml krem v utgravningsstedet a et gamlt romersk tempel i london.   Den runde tinnboksen er svært forseggjort og innholdet godt bevart. Innholdet i boksen var en hvit, svovel-luktende krem, fullstendig intakt m fingermerker og det hele. Forskerne tror d dreier s om en ansiktskrem, el ansiktsmaling t ritualer. Vi vet at romerske kvinner, o g prester i enkelte kulter, pleide å smike ansiktene sine, før de skulle i templet. men ingen har funnet prøver a sminken tidligere

 Hege Brandsdal Eriksen. 

Vårt land 7 aug. 03 Biskop varsler: Katolske par må vies to ganger. . Katolikker godtar ik endringene i ekteskapserklæringen. Der heter d at ektefellene anerkjenner hverandres rett til skilsmisse.  – vi kan ik godta en lov s tar forbehold om at de skal skikke lag, sier biskop Gerhard Schwenzer. Katolikkene vurderer nå delt vielse – først borgerlig, deretter kirkelig.

   Katolikker klager på endringer i ekteskapsloven: l0 juni i pår ble ekteskeapsloven endret. alle brudepar skal nå skrive under på at de ”på ære og samvittighet erklærer at ekteskapet er inngått a egen fri vilje, o at de anerkjenner hverandres like formelle rettt t skilsmisse”. formålet m endringen er først o fremst å sikre muslimske kvinner rett t skilsmisse, for å hindre tvans-ekteskap.  

de s gifter s katolsk, må forplikte se ”til døden skiller oss ad” til tross for ordlyden i vielsespapirene. – Ekteskapet er en livslang pakt, understreker Schwenzer.

Vårt land 7 aug. 03: Rekordmange elever mener de mobbes . 47 elever har i løpet a de siste tre mnd. kontaktet Stiftelsen landsforeningen Rettferd for Taperne forde de mener de mobbes på skolen. 30 a elevene har søkt om økonomisk erstatning fra kommunenen. 

47 elever. Rekordmange elever ha ringt t os og sagt a de blir mobet på skolen, o d sk være lærerne s står b ak de fleste a mobbeskaktene. lærerne får som oftest m s medelever på mobbingen, soeier gensker ola ødegaard i landsfo rettf f taprne t NTB. han sier a i løp a de sist tre mmnd h 47 elever ringt in o fotalt sine mobbehist t landsfor. – dette er en alvorlig rkord, understreker han.

elever latterliggjøres. – non a dem s kontakter os r tidl elever s søker om erstatn fra komunn f ødelagt skolegg, o andre r elever s bare ønsker å bytte skole, sier ødegaard. ¨han fortelr a landsforening h hat flere møter m kommunene når d gjeld elever s mobbes.

mobbeoftrenes familer r som oftest helt utslit etter å ha søkt byråkratiet om hjelp, men ik blit hørt. i mang tilfel har vi greid å flyte en elev t en an skole, men i fler tilfeller viser komun s uvilig t å gjør no i d hel tat, f å bedre elevens situasjn, uttaler ødegaard.han forteller om elever s laterligjøres i time a lærerne, lærere s slæår elever , o medelever s mobber sine medelever. – vi ringer o snakr m foreldre o eleven før vi envt tar kontakt m komunn o ber om t møte f å hjelpe eleven
.... Dronningen av både England, Elizabeth I, og en dronning i Irland, ’Granuaille’, Grace O’Malley, var sannelig ikke borte. De konverserte på latin! – da Dronningen av Connaught, Irland, dro til Dronningen av England, for å slutte fred, i striden mellom de to land. Hun ble mottatt som en ’kongelig likekvinne’, som det så fint står, i Falken Magasinet nr l – 97. Connaught fikk beholde sin uavhengighet, mens resten av landet var under engelskmennene.
23 sider m tull   mulig virus
Det var fremdeles ca 3 sider m tull tatt bort lørdag. Gry har årna det norske tullet ser det ut til. yippiii

nå på mandag senere har jeg tatt bort ogs¨å setninger skrevet fire fem gg pluss firkanter inne i mange setninger.  Det jeg tok bort lpaa lørdag er ikke komt tilbak . lGry har ¨årna ogsaa tullet m firkantene og sirklene og om igjen skriving. haaper vi.. Det var setn m tommerhugger og SamiEdna sangen.

4/5 ikke mere tull er kommet. den nye virusdreperen  !!

